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 کسی که از ظرفیت های کشور 
استفاده کند، اصلح است

شوری که  درآمد !

ونا مخالفان واردات واکسن کر
 طلبکار شده اند !

یونس رنجکش
ریاست جمهوری  دوره  انتخابات چهاردهمین 
با همه غیرمنتظره بودنش از یک طرف و در 
فضای تحریمی ها و دلسردی عمومی در جامعه 
از دیگر سو اما داغی دیگری در تنورش دیده 

می شود.
های  چهره  حضور  در  ها  محدودیت  اگرچه 
سیاسی  شناسنامه  دارای  و  تر  شده  شناخته 
مشخص نیز از دیگر رویدادهای این دوره نیز 
در استمرار برنامه ریزی های قبل مشاهده شد 
و سرانجام   به این شش نفر ختم گردید اما در 
ترکیب  ردیف شده پنج به اضافه یک، باز آن 

یک نفر صدایی دیگر شد!
 این انتخابات اینک به سراشیبی زمان برگزاری 
آن رسیده است و شور خاموش ملت دوباره گویا 
به هیجان درآمد تا صحنه آرایی ها را خود تدبیر 

و مدیریت کند.
ملت اینک در یک زمان و مکان مناسب ایستاده 
است تا از میان تفکرهای موجود در مدیریت 
سیایی و اجرایی کشور یکی را برگزیند و در دو 
قطبی استمرار وضع موجود یا تغبیر ان تصمیم 
احترام  قابل  او  بگیرد و بی شک هر تصمیم 

است.
مردم در این مدت کوتاه با شنیدن حرف ها و 
جدال های انتخاباتی دریافته اند که زیر پوست 
سیاست و مدیریت کشور چه خبر است و  خود 

چه نقشی در تعیین سرنوشت کشور دارند.
آن  آفرینی  موج  که  آمده  میان  به  شور  این 
و  تغییر  به سمت  حتم  به طور  است  مشهود 
تحول و پیگیری مطالبات  تاریخی ملت  خواهد 
رفت و فضای تنگ نظری و خالص سازی را 
خواهد شکست و پنحره ای  به  فردای  تمام 

ایران خواهد گشود.

دکتر  از  حمایت  اعلام  با  گیلان  اسبق  استاندار  نجفی  علی  محمد  دکتر 
مسعود پزشکیان اعلام کرد: ما در انتخابات کاندیدایی داریم که صادق است 

و صادقانه عمل می کند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا، دکتر محمدعلی نجفی در جمع 
برگزاری  به  اشاره  با  گیلان  استان  پزشکیان  دکتر  حامی  ادوار  مدیران 
انتخابات ریاست جمهوری اظهار کرد: انتخابات کوتاهترین و کم هزینه ترین 
راه برای تحول در کشور است که متاسفانه با برخوردها و نوع نگرش های 

چندساله گذشته شاهد سردی مردم نسبت به آن شدیم.
امروز کشور مشکلات سهمگینی را شاهد است و  نجفی خاطرنشان کرد: 

برای رهایی از این مشکلات راهی جزء حضور در انتخابات نداریم.
وی افزود: باید باور کنیم که قهر با صندوق رای هدیه به کسانی است که 

نمی خواهیم وارد مسئولیت شوند.

دکتر  از  اعتدالی  و  اصلاح طلب  نیروهای  حمایت  اعلام  اشاره  با  نجفی 
عمل  صادقانه  و  است  صادق  که  است  کسی  به  ما  رای  گفت:  پزشکیان 

می کند. او از جنس امید و ساده و بی ادعا است.
استاندار اسبق گیلان در ادامه بیان داشت: دکتر پزشکیان کلماتش متعلق به 
خودش است و با مردم ارتباط می گیرد. نگاهش به سیاست خارجی با افرادی 

است که در عمل موفق بوده است.
وی خاطرنشان کرد: پزشکیان یک فرصت برای عدالت خواهان و محرومان 

است و ثابت کرده که اهل مبارزه با فساد است.
زندگی  در  داشت:  اظهار  پزشکیان  فردی  خصوصیات  به  اشاره  با  نجفی 
سیاسی و شخصی او یک نقطه سیاه وجود ندارد و شجاع و صریح است. 
تندتر  مناظرات  در  دارند  درخواست  بعضی  نمی دهد.  فریبنده  وعده های 

صحبت کند، ولی معتقد است که برخلاف واقعیات نگوید.
وی با اشاره به وضعیت استان گیلان گفت: در مورد عملکرد ما باید به آمار 
رجوع شود. مدتی پیش شاهد بودیم که در زمینه تسهیل کسب و کار رتبه 

26 گیلان را به دست آوردیم که جزء استان های آخر کشور است.
دفاع  خود  عملکرد  از  مدیران  وقتی  داشت:  اشاره  گذشته  ارشد  مدیر  این 
می کنند انتظار داریم گذشته را نفی نکنند. مخصوصا که قاطبه پروژه های 
امروزی در گذشته آغاز شده است. ما شاهدیم که همین پروژه راه آهن که 
۸5 درصد زیرساخت آن در دولت گذشته به اتمام رسید را یادگار خودشان 

می دانند.
رئیس اسبق سازمان چای کشور با اشاره به حجم سنگین واردات چای در 
کشور خاطرنشان کرد: زمانی که من رئیس سازمان چای بودم و بعد از آن 
نوپا  بود، حالا یک شرکت  واردات چای لازم  برای  ریاست سازمان  اجازه 

میلیون ها تن چای وارد کرده است و بانک مرکزی نیز اجازه داده است.

برنج  بحث  در  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز  برنج  واردات  به حجم سنگین  وی 
اندازه سیصد چهارصد هزار تن نبوده است و ما در  هیچگاه واردات ما به 
استان ایستادگی می کردیم. شما دیدید در یک سال دو میلیون و صد هزار 
تن برنج وارد شده است و از استان کاری نکردند و با این واردات کشاورز 
را بیچاره کردند و کیفیت برنج گیلان را هم زیر سوال بردند.استاندار اسبق 
گیلان و البرز اضافه کرد: ما از مدیران فعلی می خواهیم که گذشته را انکار 
نکنند، ولی تنها فکر و ذکر این مدیران شده است برداشتن برخی افراد! در 
از  ارقام هم من یاد جمله مرحوم ترکان می افتم که به یکی  آمار و  مورد 
آن ها می گفت شما عدد بلد نیستید.وی با درخواست از مردم برای حضور 
در پای صندوق های رای گفت: واقعا فرق می کند چه کسی رئیس جمهور 
باشد و امیدواریم با رای به دکتر پزشکیان مسیر عقلانیت و توسعه در کشور 

ایجاد شود.

ایرنا : مسعود پزشکیان، کاندیدای انتخابات ریاست 
جمهوری تاکید کرد که اگر به قدرت برسم آدم 
هایی که عرضه، علم، مهارت و توان دارند از هر 
دسته و جناح و گروهی که می خواهد باشد به آنها 
میدان خواهم داد که در عرصه کار و زندگی کنند

 مسعود پزشکیان یکشنبه شب در جمع هواداران 
خود در شهرستان ورامین افزود: آنچه از دست من 
بر می آید در قدم اول این است اختلافاتی را که 

در داخل ایجاد کرده اند، حل کنم. پزشکیان افزود: مملکت با یک گروه و یک دسته درست نمی شود 
اختلافاتی که اینها راه انداختند، همه گرفتاری های ما از آنهایی است که تصور می کنند یک گروه خاص، 

یک دسته خاص می توانند مملکت را درست کنند و این امکان ندارد.
وی با بیان این که ما ایرانیها مملکت را می توانیم درست کنیم ولی مملکت را یک دسته و گروه درست 

نمی شود، تصریح کرد: صدای کسانی خواهم بود، که تا به حال کسی صدایشان را نشنیده است.
نامزد چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری با بیان این که ما هم مثل شما مردم هستیم، اظهار 
داشت: من اگر رئیس جمهور هم شوم باز هم مثل شما مردم هستم. باید با مردم صادق بود و من در 
زمانی که نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی هم بودم بر صداقت با مردم تاکید داشتم و همین 

گونه عمل کردم.
وی ادامه داد: این را همه باید بدانند تا حالا ما را بازی نمی دادند اگر به قدرت برسم آدم هایی که عرضه، 
علم، مهارت و توان دارند از هر دسته و جناح و گروهی که می خواهد باشد به آنها میدان خواهم داد که در 
عرصه کار و زندگی کنند. ما مملکت را با آنها اداره می کنیم این چیزی است که به آن معتقدم و تلاش 

خواهم کرد که به آن عمل کنم.
پزشکیان تاکید کرد: حالا با آمدن محمد جواد ظریف ارتباطات خارجی خود را با تیمی که آورده است، 

توسعه می دهیم و اختلافات خود را با همسایگان و دنیا کم می کنیم.

نخست وزیر اسبق رژیم صهیونیستی در سخنانی بر ضرورت برکناری نخست وزیر فعلی این رژیم تاکید و 
وی را »شکست خورده« توصیف کرد.

به گزارش ایسنا، »ایهود باراک« نخست وزیر اسبق رژیم صهیونیستی در این باره اذعان کرد: تنها راه 
بازگرداندن ربوده شدگان )اسرای صهیونیست در نوار غزه(، توقف جنگ است.

طبق گزارش شبکه الجزیره، باراک افزود: نتانیاهو نخست وزیر شکست خورده ای است که باعث ویرانی 
استراتژیک می شود و باید به هر طریقی برکنار شود.ایهود باراک هفته گذشته نیز خواستار لزوم توقف 
جنگ در غزه و جستجوی یک راه حل سیاسی برای بازگرداندن اسرای صهیونیست شده بود.باراک در 
گفت وگو با شبکه 12 رژیم صهیونیستی اذعان کرد جنگ علیه حماس شکست خورده است و باید متوقف 

شود و اسرا با توافق سیاسی بازگردند.
حملات رژیم صهیونیستی درحالی وارد دویست و شصت ویکمین روز شده است که تحولات میدانی پس 
از بیش از هشت ماه، شکست طرح های نظامی رژیم اشغالگر و شکست عملیات نظامی در غزه را نشان 
می دهد؛ چراکه مقاومت تاکتیک های جدید در نبرد را در دستور کار قرار داده است، تاکتیک هایی که منجر 

به فرسودگی و شکست اطلاعاتی ارتش این رژیم شده است.
شکست ارتش رژیم صهیونیستی و کابینه نتانیاهو در دستیابی به اهداف جنگ انتقادهای داخلی از کابینه 
وی را تشدید کرده است و ساکنان سرزمین های اشغالی خواستار کناره گیری وی از نخست وزیر و برگزاری 

محمدعلــی نجفی اســتاندار اســبق گیلان؛
پزشــکیان شجاع و صریح است و در زندگی سیاسی و شــخصی او یک نقطه سیاه وجود ندارد

پزشکیان: به همه افراد توانمند از هر 
گروهی میدان می دهیم

ایهود باراک: نتانیاهو به هر طریقی 
باید برکنار شود

یمــن : ناو هواپیمابر آیزنهاور آمریکا را زدیم/ آمریکا : آن را بیرون کشــیدیم 
ساعاتی پس از اینکه یمنی ها اعلام کردند ناو »دوایت آیزنهاور« آمریکا را 
زده اند، پنتاگون با صدور بیانیه ای اعلام کرد که این ناوهواپیمابر آمریکا را 

از منطقه دریای سرخ بیرون کشیده است.
پس از اعلام انصارالله یمن مبنی بر حمله دوباره به ناو هواپیمابر »دوایت 
آیزنهاور« آمریکا در دریای سرخ، وزارت دفاع آمریکا با صدور بیانیه ای از 
خروج این ناو هواپیمابر از منطقه دریای سرخ پس از قریب به 7 ماه استقرار 

در منطقه شرق مدیترانه و دریای سرخ پس از آغاز جنگ غزه، خبر داد.
ای،  بیانیه  صدور  با  )پنتاگون(  آمریکا  دفاع  وزارت  عصرایران،  گزارش  به 
 )IKE CSG( آیزنهاور«  دی  »دوایت  حامل  گروه ضربتی  کرد:  اعلام 
امروز منطقه مسئولیت فرماندهی مرکزی ایالات متحده )سنتکام( را ترک 

کرد.
پنتاگون  از سخنگویان  رایدر«  پت   « سرلشکر  از سوی  که  بیانیه  این  در 
صادر شده آمده است: ناو دوایت آیزنهاور قبل از بازگشت به کشور پس از 
بیش از 7 ماه استقرار در حمایت از بازدارندگی و نیروهای منطقه ای ایالات 
متحده، برای مدت کوتاهی در منطقه مسئولیت فرماندهی اروپایی ایالات 

متحده باقی خواهد ماند.
در ادامه این بیانیه آمده است: گروه ضربتی ناو یو اس اس تئودور روزولت 
)TR CSG( پس از اتمام یک رزمایش برنامه ریزی شده در اقیانوس 

)سنتکام(  مرکزی  فرماندهی  مسئولیت  منطقه  وارد  آرام،  اقیانوس  و  هند 
ایالات متحده خواهد شد تا به ارتقای ثبات منطقه ای، جلوگیری از تهاجم 

و حفاظت از جریان آزاد تجارت در این منطقه )دریای سرخ( ادامه دهد.
پنتاگون در ادامه مدعی شده: در طول استقرار گروه ضربتی حامل »دوایت 
دی آیزنهاور« )IKE CSG(  از کشتی های عبوری از دریای سرخ، باب 
المندب و خلیج عدن محافظت کرد، دریانوردان بی گناه را در برابر حملات 

غیرقانونی حوثی های مورد حمایت ایران نجات داد و به جلوگیری از تجاوز 
بیشتر آنها کمک کرد.«

 )TR CSG( هفته آینده، گروه ضربتی ناو یو اس اس تئودور روزولت«
از هند و اقیانوس آرام به سمت منطقه مسئولیت فرماندهی مرکزی ایالات 
متحده حرکت خواهد کرد. ایالات متحده به حضور قوی در منطقه هند و 
اقیانوس آرام برای تقویت صلح، ثبات و بازدارندگی در کنار متحدان و شرکا 

ادامه خواهد داد.«
گفتنی است انصارالله یمن تاکنون چندین مرتبه مدعی شده اند که به ناو 
هواپیمابر دوایت آیزنهاور حمله کرده اند که آخرین مورد از آن روز گذشته 

)شنبه( بوده است.
ساعاتی پس از این ادعا، وزارت دفاع آمریکا بیانیه فوق را صادر و اعلام 
از 7 ماه  از بیش  را پس  آیزنهاور  ناو دوایت  این گروه ضربتی حامل  کرد 
استقرار، از منطقه دریای سرخ بیرون کشیده و به سمت منطقه مسئولیت 
فرماندهی اروپایی ایالات متحده در شمال مدیترانه می برد و تا هفته آینده 
ناو هواپیمابر »یو اس اس تئودور روزولت« که در اقیانوس هند مستقر است، 
به منطقه دریای سرخ وارد خواهد شد تا جلوی حملات انصارالله یمن به 

کشتی های مرتبط با اسرائیل و غرب را بگیرد.



تبلیغات شهری نامزدهای انتخابات چهاردهمین دوره ریاست جمهوری

عکس

طی  خارجه  وزارت  خاورمیانه  پیشین  مدیرکل  محبعلی،  قاسم 
یادداشتی برای ایلنا به تشریح دلایل و ابعاد موافقت نخست وزیر 
اسرائیل با توافق جزئی با حماس پرداخته که بدین شرح از نظر 

می گذرد:
در  اسرائیل  نخست وزیر  نتانیاهو،  بنیامین  که  جزئی  توافق 
خصوص تبادل اسرا با حماس مورد اشاره قرار داده، به نوعی از 
سوی حماس مورد قبول واقع نخواهد شد؛ چراکه آنها هم شروط 
به دنبال آن هستند که منافع موردنظر  را مدنظر دارند و  خود 
خودشان را تامٔین کنند. به موازات این روند طیف گسترده ای از 
مخالفان در داخل اسرائیل علیه نتانیاهو دست به تحصن زده اند و 
حتی خانواده اسرای اسرائیل با تجمع در مقابل وزارت جنگ این 

رژیم خواستار آزادسازی آنها شده اند.
این اقدام ها به نوعی نشان از افزایش سطح فشار عمومی علیه 
نتانیاهو دارد و حتی می توان گفت که او همین حالا شرایطی 
مانند گُلدا مایر، نخست وزیر پیشین اسرائیل در دهه 70 میلادی 

دارد که در نهایت مجبور به استعفا و کناره گیری از قدرت شد. این 
در حالیست که نتانیاهو همین حالا بر ادامه جنگ در غزه تاکٔید 
دارد؛ چراکه اگر این منازعه خشونت بار همین حالا به پایان برسد، 

حیات سیاسی نتانیاهو هم به پایان می رسد.
توجه کنید که نتانیاهو در شرایط فعلی به ادامه جنگ یا خلق 
یک جنگ جدید نیاز دارد که احتمالًا برای این موضوع، حمله به 

لبنان و درگیری با حزب الله در مرزهای شمالی را مدنظر دارد. او 
حتی خواهان آن است که با ایران در چنین شرایطی وارد جنگ 
شود و به همین دلیل است که ایالات متحده بارها در مورد حمله 
اسرائیل به لبنان هشدار داده و حتی اسرائیل علاقه مند است تا 
تحرکات خود علیه سوریه را دوچندان کند تا در نهایت بتوانند 

اوضاع و احوال میدانی را به نفع خود سر و شکل دهد.
نیروی هوایی  از  استفاده  با  اسرائیل  این است که  مسالٔه دیگر 
خود می تواند برخی از اهداف را در لبنان و یا هر نقطه دیگر مورد 
هدف قرار دهد اما نتانیاهو به خوبی می داند که هزینه سیاسی 
این اقدام در داخل و خارج برای او به شدت بالا خواهد رفت و 
حتی می تواند او را  وادار به کناره گیری کند. در این میان برخی  
تصور می کنند که اپوزیسیون اسرائیل با قدرت تمام وارد میدان 
شده و در داخل به دنبال آن است تا نتانیاهو را از گردونه قدرت 
خارج کنند که به نظرم آنها صرفاً می توانند اظهارنظر کنند و لی 

در کل کاری از پیش نمی برند.

 توافق جزئی نتانیاهو و حماس؛ واقعیت یا رویا؟ 

رویداد

برهم زنندگان میتینگ های انتخاباتی ظریف و پزشکیان لو رفتند؟ 

مخالفان واردات واکسن کرونا طلبکار شده اند!

 فلاحت پیشه: اگر ترامپ روی کار نمی آمد مخالفان داخلی برجام 
الان داشتند بر سر دستاوردهای آن با هم رقابت می کردند
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هم  به  را  ظریف  انتخاباتی  میتینگ های  جلیلی  حامیان  که  کرد  تایید  تلویحا  جلیلی  به  نزدیک  چهره 

می ریزند.
محمد نبویان در شبکه اجتماعی »ایکس« نوشت: توصیه و خواهشم از طرفداران کاندیداهای جبهه ی 
انقلاب، خصوصا حامیان دکتر  جلیلی این است که از حضور در میتینگ های هواداران  دولت سوم روحانی، 

به ویژه برنامه های با حضور چهره ی عصبانی این روزها، خودداری نموده و مراقبت کنند که این تجمعاتِ 
بعضا کم رمق به تشنج و درگیری کشیده نشود.

با شعار علیه ظریف قصد به هم زدن  انتخاباتی ظریف در کاشان، عده ای  قابل ذکر است، در میتینگ 
برنامه وی را داشتند که با پاسخ کوبنده ظریف رو به رو شدند.

کارنامه عجیب »آقای عمق 
راهبردی«: هر 160 روز یک 

قطعنامه علیه ایران!

رهبر انقلاب: کسی که از ظرفیت های 
کشور استفاده کند، اصلح است

نگاه
یادداشت

یکی  به  کرونایی  مرگ های  آمار  و  کرونا  واکسن  واردات  موضوع 
است.  شده  تبدیل  انتخاباتی  مناظره های  پرحاشیه  موضوعات  از 
را  از دست دادن عزیزانشان  از مردم داغ  در حالی که هنوز بسیاری 
اند و  از واردات واکسن کرونا فراموش نکرده  اثر ممانعت عده ای  بر 
مستندات این مخالفت هم موجود است و همچنین اصرار ها و برخی 
لابی ها برای استفاده از واکسن تولید داخل مانع از واردات واکسن و 
جلوگیری از مرگ های کرونایی در کشور شد، اما در کمال تعجب برخی 
از کاندیدا های ریاست جمهوری با وجودی که خود از مخالفان سرسخت 
واردات واکسن کرونا بودند، اما با گمان اینکه حافظه تاریخی مردم را 
می توان تحریف کرد به دولت روحانی حمله کرده و ضمن ناتوان جلوه 
دادن این دولت در واردات واکسن کرونا، حل مسئله واردات واکسن را 
به صورت کامل به دولت سیزدهم ربط داده اند و آن را دستاورد دولت 
سیزدهم عنوان کرده اند. این در حالی است که به صورت منطقی هم 
بخواهیم به این قضیه نگاه کنیم امکان واردات واکسن آن هم در حجم 

بالا به صورت یک شبه در دولت سیزدهم امکانپذیر نبوده است.
البته وزیر بهداشت دولت روحانی، سعید نمکی نیز بعد از اظهارات برخی 
کاندیدا ها در این زمینه اعلام کرده است که مستندات واردات واکسن در 

دولت روحانی را منتشر خواهد کرد.
لازم به یادآوری است که در آن دوران )دی ماه سال ۹۹( بیش از 200 
نماینده مجلس شورای اسلامی در بیانیه ای از تولید واکسن کرونا توسط 
ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و موسسات علمی و دانش بنیان 
حمایت کردند و از دولت خواستند واردات واکسن های ساخت آمریکا، 
انگلیس و فرانسه را ممنوع کند. این در حالی است که تولید واکسن 
کرونای داخلی با تاخیر فراوان صورت گرفت و با وجودی که بودجه های 
کلانی برای تولید واردات واکسن کرونای داخلی اختصاص داده شد، اما 
در نهایت این واکسن ها بلااستفاده بر روی دست تولیدکنندگانشان ماند 
و هیچ کسی هم پاسخگوی بودجه هدر رفته و از همه مهمتر جان مردم 

که به امید این تولیدات از دست رفت، نبود.
اما در مناظرات انتخاباتی چه گفته شد که اکنون موجی از واکنش ها را 

به دنبال داشته است:
باید گفت امیرحسین قاضی زاده هاشمی یکی از کاندیدا های ریاست 

جمهوری هفته گذشته در اولین مناظره انتخابات ریاست جمهوری، در 
اظهاراتی ادعا کرد: »زمانی که ما دولت را تحویل گرفتیم روزی 700 تا 
۸00 نفر کشته می شدند، به خاطر اینکه ما ادعا می کردیم کار با دنیا را 
بلدیم، اما 4 تا عدد واکسن نمی توانستیم وارد کنیم. آقایان معطل واکسن 

مانده بودند.«
همچنین علیرضا زاکانی دیگر کاندیدای ریاست جمهوری نیز در دور 
ادامه پیدا  انتخاباتی ادعا کرد: »اگر یکسال دیگر کرونا  سوم مناظره 
می کرد تعداد کشته ها از تعداد شهدای جنگ بیشتر می شد، اما دولت 
آقای رئیسی آمد و مسئله واکسن را حل کرد.« این اظهارات وی با 
واکنش های بسیاری در فضای مجازی روبرو شد و بسیاری از افراد به 
این مسئله اشاره کردند که وی از جمله امضاکنندگان منع واردات واکسن 

کرونا به کشور بوده است و اکنون چنین ادعایی را مطرح کرده است.
اظهارات این دو کاندیدای ریاست جمهوری، اما بی پاسخ نماند و دکتر 
محمد جواد ظریف که مشاور دکتر مسعود پزشکیان دیگر کاندیدای 
ریاست جمهوری است در واکنشی تند به این اظهارات پاسخ داد. وزیر 
اسبق امور خارجه در سخنرانی خود گفته است: »به شما دروغ گفتند که 
دولت روحانی واکسن نیاورد؛ آقایان مانع می شدند و می گفتند ما واکسن 
داخلی تولید می کنیم. وقتی ما دولت را ترک کردیم 120 میلیون دوز 
واکسن آورده بودیم، مگر واکسن خمره رنگرزی است که یک هفته بعد 
از خروج ما از وزارت خارجه، میلیون ها دوز وارد شود. یک جوری صحبت 
میکنند انگار اینجا سوئیس است. شما نمی دانید چه خون دلی خوردیم 

و چه سختی هایی کشیدیم تا این واکسن ها را وارد کشور کنیم. کسانی 
که می خواستند با خون شما ارتزاق کنند اجازه ورود واکسن نمی دادند.«.

اما دعوا بر سر واردات واکسن کرونا در دولت روحانی یا رییسی همچنان 
ادامه دارد و اینبار وزارت بهداشت، اظهارات دکتر ظریف درباره واردات 
120 میلیون دوز واکسن کرونا را رد کرده و در خبری ضمن تکذیب 
این مسئله در اطلاعیه ای تاکید کرده است: »بر اساس مستندات موجود 
در مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی که قابل استعلام از جمعیت هلال احمر و گمرک جمهوری 
اسلامی ایران نیز می باشد، بر خلاف ادعای جناب آقای دکتر ظریف 
مبنی بر واردات 120 میلیون دوز واکسن در دولت جناب آقای روحانی، 
عدد واقعی 2۸ میلیون و 700 هزار دوز بود که تا پایان دولت دوازدهم 
1۸ میلیون دوز تزریق شده بود و آمار واردات واکسن در هفته های اول 
دولت شهید رئیسی و با ورود مستقیم و موثر ایشان و ایجاد تسهیلات 
لازم و هماهنگی های صورت گرفته بین دستگاه های اجرایی و تامین 
اعتبار، تا اواسط شهریور 1400، تعداد واکسن های وارداتی به بیش از 

121 میلیون دوز رسید.
همزمان با واردات و نیز حمایت کامل از چرخه تولید واکسن های داخلی، 
تدابیر لازم جهت تزریق گسترده با ایجاد هماهنگی های منسجم بین 
بخشی و فعال نمون کلیه ظرفیت های مردمی در دولت سیزدهم صورت 
گرفت و بیش از 155 میلیون دوز واکسن شامل واکسن های تولید داخل 
و وارداتی تزریق شد که این رخداد با ثبت تزریق بیش از 6/1 میلیون دوز 
در روز توانست رکورد جدیدی را در بین کشور های منطقه ثبت نماید.«

انتظار می رود مسوولان دولت روحانی و نیز دولت کنونی برای اثبات 
ادعا های خود مستندات را منتشر کنند تا مشخص شود اصل ماجرا چه 
بوده است و بهتر است کاندیدا های ریاست جمهوری به جای استفاده از 
آمار مرگ های کرونایی برای افزایش سبد رای خود از برنامه های عملی 
خود برای نظام سلامت کشور و حل مشکلات این حوزه اظهار نظر 
کنند. آنچه تاکنون در مناظره ها از کاندیدا ها در حوزه سلامت شنیده شده 
است نشان از آن دارد که لااقل بحث سلامت در اولویت آن ها نیست 
و طرح مسئله واکسن برای بازی با احساسات مردمی است که عزیز یا 

عزیزانی را در دوران کرونا از دست داده اند.

 رئیس پیشین کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی گفت: برجام 
محصول مجلس نهم، شورای عالی امنیت ملی و دولت وقت آقای 
روحانی بود. همه این جمع با هم برجام را امضا کردند. اگر خانم کلینتون 
برابر آقای ترامپ رأی می آورد و کماکان دموکرات ها برجام را ادامه 
می دادند، خیلی  از مخالفان داخلی آن بر سر دستاوردهای برجام به عنوان 
رهبر این پیروزی رقابت می کردند. اما وقتی ترامپ آمد و از برجام خارج 
شد همگان سعی کردند آن را به گردن طرف مقابل بیندازند و حتی 

دروغ های بزرگی هم گفته شد.
حشمت الله فلاحت پیشه رئیس پیشین کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره اظهارات علیرضا زاکانی درباره 
برجام و اینکه دائم به زمان ریاست کمیسیون برجام در مجلس نهم 
استناد می کند،  گفت: طبق قانون، مقوله های کلان از جمله مذاکرات 
هسته ای و آمریکا که دو بخش اصلی سیاست خارجی هستند مربوط 
به شورای عالی امنیت ملی است و در آنجا تأیید و تصویب می شود. به 
هرحال تمام روند امور مذاکرات هسته ای و برجام در شورای عالی امنیت 
ملی انجام می شد و گزارشات هم در آنجا داده می شد. بعد از آن عملا 
برجام باید به تصویب مجلس می رسید. معمولا اگر نمایندگان مجلس 
تشخیص دهند که یک پرونده ای، پرونده خاص به حساب می آید و 
یا به عبارتی آن را فراکیسیونی تشخیص دهند، برای آن کمیسیون 
ویژه تشکیل می دهند. برجام یکی از پرونده های خاص بود که برای آن 

کمیسیون ویژه تشکیل شد.
علنی  در صحن  که  است  اینطور  ویژه  افزود: شرایط کمیسیون  وی 
مجلس، عده ای از نمایندگان برای عضویت در کمیسیون ویژه کاندیدا 
می شوند و بعد در صحن علنی از میان آنها یک کمیسیون انتخاب 
می کنند. کمیسیون ویژه برجام تشکیل شد و اتفاقا ترکیب هیأت رئیسه 
کمیسیون ویژه برجام کسانی بودند که بعدا خودشان را مخالف برجام 
نایب  ابوترابی،  آقای  آنکه در آن کمیسیون،  نشان می دهند. علیرغم 
رئیس وقت مجلس، آقای بروجردی، رئیس وقت کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی عضو عادی کمیسیون برجام بودند، شخص آقای 
زاکانی، رئیس کمیسیون ویژه برجام بود. بعدها دقیقا از الگوی بررسی 
برجام در کمیته روابط خارجی آمریکا استفاده شد که در آنجا مستقیم 
مذاکرات پخش می شد، اما در مجلس ایران مذاکرات ضبط و بعد شبکه 
خبر ریزمذاکرات کمیسیون ویژه برجام را در قالب چند برنامه پخش کرد.

این فعال سیاسی افزود: رئیس این کمیسیون آقای زاکانی بود و این 

کمیسیون ویژه بود که برجام را تصویب کرد. یعنی به عبارتی گزارشی که 
در صحن علنی مجلس خوانده شد، گزارش تصویب برجام در کمیسیون 
ویژه بود که ریاست آن را آقای زاکانی برعهده داشت. این گزارش که در 
صحن قرائت شد، چون مجلس قبلا نوعی تفویض اختیار به کمیسیون 
ویژه داده بود، در طول 20 دقیقه مجلس به آن گزارش رأی داد. یعنی 
عملا بحث زیادی به جز چند تذکر مطرح نشد. لذا برجام اینطور تصویب 
شد. بعد از آنکه اتفاقاتی برای برجام رخ داد و به ویژه عهدشکنی های 
آمریکا را دیدیم و ترامپ برجام را از دستور خارج کرد، خیلی از کسانی 
که در تصویب برجام صاحب نقش بودند به مخالف آن تبدیل شدند. 
یعنی کسانی که در ابتدا آن را به عنوان یک پیروزی تشخیص داده و 
جزو افتخارات خودشان می دانستند، بعد از آنکه برجام با کارشکنی ترامپ 

دچار وقفه جدی شد، در زمره مخالفان و منتقدان آن قرار گرفتند.
وی تصریح کرد: لذا اولا برجام بدون تصویب شورای عالی امنیت ملی 
به امضای ایران نمی رسید؛ چون جزو مقوله های کلان سیاست خارجی 
است. در ثانی مسئولیت کمیسیونی که برجام را برگزار می کرد بر عهده 
شخص آقای زاکانی بود. من معتقدم که سیاست خارجی جمهوری 
اسلامی ایران، مظلوم ترین حوزه سیاسی و مدیریتی در کشور است. 
حوزه ای است که در آنجا هرجا اسمی از پیروزی بیاید افراد مختلفی 
به عنوان رهبران پیروزی خودشان را نشان می دهند، اما وقتی شکست 
پیش بیاید هیچکس مسئولیت شکست را برعهده نمی گیرد. برای همین 
است که روز به روز شکست های سیاست خارجی کشور از پیروزی های 
آن بیشتر می شود. مهم ترین ضربه به سیاست خارجی ایران این است 
که سیاست خارجی آن به جای اینکه سودآور باشد، هزینه ساز است. یعنی 
ایران یکی از معدود کشورهایی است که برای سیاست خارجی اش هزینه 

پرداخت می کند که در برخی موارد عایدی برای کشور ندارد.
فلاحت پیشه در پاسخ به این سوال که آقای زاکانی گفتند حلقه آقایان 
روحانی، لاریجانی و ظریف به شکلی پیش رفت که آقای ولایتی هم 
به این موضوع اعتراض داشتند و طبق تصمیم شورای امنیت ملی تیمی 
5 نفره برجام را پیش بردند و اجازه ندادند آقایان  شمخانی و ولایتی 
حضور داشته باشند و به همین دلیل برجام سند ملی نبوده است تحلیل 
شما نسبت به این موضوع چیست، گفت: در کمیسیون ویژه برجام، بند 
به بند این قرارداد مورد ارزیابی قرار گرفت. یعنی در مورد همه بندها، 
مخالفین و موافقین صحبت کردند. حداقل فیلم گزارش جلسه در شبکه 
خبر موجود است. برجام محصول مجلس نهم، شورای عالی امنیت ملی 
و دولت وقت آقای روحانی بود. همه این جمع با هم برجام را امضا کردند. 
اگر خانم کلینتون برابر آقای ترامپ رأی می آورد و کماکان دموکرات ها 
برجام را ادامه می دادند، خیلی  از مخالفان داخلی آن بر سر دستاوردهای 
برجام به عنوان رهبر این پیروزی رقابت می کردند. اما وقتی ترامپ آمد 
و از برجام خارج شد همگان سعی کردند آن را به گردن طرف مقابل 

بیندازند و حتی دروغ های بزرگی هم گفته شد.
وی تصریح کرد: ما در حال حاضر نماینده ای در مجلس داریم که به 
عنوان نفر اول یک کلانشهر رأی می آورد که دقیقا در مورد برجام دروغ 
گفت و با این دروغ ها رأی آورد. یکی از دروغ هایش این بود که در یکی 
از بندهای برجام بیش از  30 سردار سپاه پاسداران باید از سوی ایران 
به آمریکا تحویل داده می شد و دست آمریکا را برای کشتن آنها باز 
می گذاشت و نفر هفتم این سرداران، شهید سلیمانی بود که این یک 
دروغ بزرگ بود. واقعیت این است که مسئولان برجام مشخص هستند، 
شورای عالی امنیت ملی، دولت آقای روحانی و مجلس نهم و در رأس 
مجلس نهم کمیسیون ویژه ای که آقای زاکانی مسئولیت آن را برعهده 
داشت، برجام را تصویب کردند. امروز چیزی از برجام باقی نمانده و 
کسانی که نقش اصلی را داشتند در حال حاضر خودشان را به عنوان 

منتقد برجام نشان می دهند.
این نماینده پیشین مجلس تصریح کرد: در نهایت برجام فقط دو امضا 
دارد. امضای ظریف و زاکانی. آقای ظریف به عنوان نماینده دولت، پاراف 
یا امضای اولیه را انجام داد. اما امضای نهایی یا مصوبه حاکمیت ایران 
زمانی است که در مجلس تصویب می شود. گزارش کمیسیون ویژه 
برجام در مجلس با امضای زاکانی به عنوان رئیس کمیسیون ویژه به 

صحن علنی آمد و در آنجا به تصویب نهایی رسید.

رهبر انقلاب فرمودند: مشارکت فقط برای شهرهای بزرگ نیست، در روستاها 
و بخش ها مردم باید مشارکت کنند تا جمهوری اسلامی سرافراز شود.

به گزارش خبرآنلاین، دیدار هزاران نفر از مردم پنج استان کشور با رهبر معظم 
انقلاب در سالروز عید سعید غدیر و در آستانه ی انتخابات ریاست جمهوری 

چهاردهم، برگزار شد.
اهم بیانات رهبر انقلاب را بخوانید؛

*الحمدالله الذی جعلنا من المتمسکین بولایة امیرالمومنین)ع(.
*عید سعید غدیر را به همة ملت ایران و مسلمانان عالم تبریک عرض می کنم. 
*عید غدیر با معنای درست و برجسته ای که از آن می شود کرد متعلق به همة 

مسلمانان است. همة عالم اسلام باید عید غدیر را گرامی بدارند.
*از اینکه مردم این عید را به شکل مردمی برگزار می کنند صمیمانه تشکر 

می کنم.
*حدود چهلم شهیدان خدمت است و طبعا یاد این عزیزان برای ملت ایران 
تازه می شود. از طرفی هم شوروشوق انتخاباتی در بین مردم مطرح است. ایام 
حساسی است که مصادف شده با عید غدیر و باید از خدای متعادل توفیق 

بخواهیم که بر طبق وظیفه بتوانیم کار خودمان را انجام دهیم.
*روز هجده ذی الحجه سال ده هجری، روز مایوس شدن کفار است.

*تداوم حاکمیت سیاسی اسلام موجب یاس کفار می شود.
*مقام امامت برای پیغمبران از مقام رسالت بالاتر است.

*خداوند متعال بعد از امتحانات سخت در آخر عمر حضرت ابراهیم ایشان را 
به مقام امامت رساند.

*حدیث غدیر، متواتر بین شیعه و سنی است.
*وقتی امامت در جامعه حاکمیت داشته باشد، زیست جامعه شکل اسلامی 

پیدا می کند.
*تلاش ائمه معصومین در طول زندگی 250 ساله در جهت حاکمیت اسلام، 

برای گسترش زیست اسلامی بوده است.
*غدیر برای ادامه تاریخ اسلام سوغات زیست اسلامی را ارائه می کند.

*غدیر را بهانه ای برای دعوای شیعه و سنی قرار ندهیم.
*با وجود کتمان فضائل توسط دوستان و دشمنان، امیرالمومنین همه عالم را 

پرکرده است.
*سه روز دیگر ملت ایران در یک آزمون قرار می گیرد.

*امیدواریم خداوند ملت ایران را سرافراز از این #انتخابات خارج کند.
فائق میکند  بر دشمن خود  را  از چیزهایی که جمهوری اسلامی  *یکی 

#انتخابات است.
*مشارکت مردم در ذات جمهوری اسلامی است.

*در هر انتخاباتی که مشارکت کم بوده، زبان ملامت دشمنان دراز بوده.
*یکی از دلایل توصیه من به مشارکت، کوتاه کردن زبان بدگویان است.

*مشارکت فقط برای شهرهای بزرگ نیست، در روستاها و بخش ها مردم باید 
مشارکت کنند تا جمهوری اسلامی سرافراز شود.

*رئیسی عزیز به مبانی انقلاب و نظام اعتقاد راسخ داشت.
*دولت سیزدهم از ظرفیت های کشور خوب استفاده کرد.
*هوش و استعداد ذاتی ایرانی از ظرفیت های کشور است.

*برخی سیاسیون کشور ما تصور می کنند باید آویزانِ به این قدرت و آن 
قدرت باشند یا خیال می کنند که همة راه های پیشرفت از آمریکا می گذرد؛ 

نه این طور نیست.
*از اول اعتقاد به تعامل با تمام دنیا الا یکی دو استثنا داشته ام.
* باارزش ترین ظرفیتِ ما جمعیت جوانان تحصیل کرده است.

*درکشورهای منطقه، هیچ کشوری به اندازهٔ ما جوان تحصیل کرده ندارد.
*کسی که تواناییِ استفاده از فرصت ها و ظرفیت های کشور را داشته باشد 

اصلح است.
*کسانی که چشمشان به خارجِ مرزهاست ظرفیت های داخلی را نمی بینند و 

طبعا برای استفاده از آن ها برنامه ریزی نمی کنند
*جمهوری اسلامی نشان داده بدون تکیه به بیگانگان می تواند پیش برود و 

پیش رفته است.
*در آینده هم به حول و قوۀ الهی ملت ایران اجازه نخواهد داد سرنوشتش را 

دیگران بنویسند.
*نامزدها با خداوند خود عهد کنند که اگر موفق شدند؛ از افرادی که ذرّه ای با 

انقلاب فاصله دارند استفاده نکنند
*آنکه تصور کند بدون لطف آمریکا نمی توان قدم از قدم برداشت او خوب 

مدیریت نخواهد کرد.

 سعید جلیلی در حرف های خود، می کوشد با استفاده 
را کاندیدایی  از کلماتی مانند عمق راهبردی، خود 
معرفی کند که عمیق تر و راهبردی تر از دیگران 
به موضوعات می نگرد! اما واقعیت این است که اداره 
با قلمبه سلمبه گویی میسر نیست و حرف  کشور 
فهرست  از  که  است  مدیدی  های  مدت  درمانی، 

درمان کشورها خارج شده است. 
در این جا یک نمونه از نتایج »عمق راهبردی« یا 

»راهبرد عمیق« جلیلی را مرور می کنیم.
یادآور می شویم که جلیلی در دوران ریاست جمهوری 
محمود احمدی نژاد، دبیر شورای عالی امنیت ملی 
بود، پرونده هسته ای ایران به او سپرده شده بود و او 
مسوول تام الاختیار مذاکرات ایران و 1+5 بود. هدف 
از این مذاکرات این بود که جلیلی فقط این نکته را 
به آنها بگوید که فعالیت های هسته ای ایران صلح 
آمیز است تا آنها ایران را درگیر تحریم های رسمی 

شورای امنیت نکنند.
ذکر این نکته هم مهم است که روزی که جلیلی 
مذاکرات را  در دست گرفت، هیچ کدام از تحریم 
های زیر وجود خارجی نداشت ولی با آغاز کار »آقای 
عمق راهبردی« به طور متوسط هر 160 روز یک 
قطعنامه توسط شورای امنیت سازمان ملل و شورای 
ایران  علیه  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس  حکام 

تصویب شد.
خطرناک ترین بخش ماجرا این بود که پرونده ایران 
در شورای امنیت به فصل هفت منشور رسیده بود؛ 
این فصل، ناظر به برخوردهای اقتصادی و سپس 
نظامی با کشورهایی است که پرونده شان در این 

فصل بررسی می شود.
در اینجا فقط تیتر  قطعنامه هایی که حاصل مذاکرات 
جلیلی بود را می آوریم )می توانید در گوگل جست و 
جو کنید و محتوای قطعنامه ها را خودتان ببینید که 

چقدر برای ایران مصیبت بار بودند(:
- قطعنامه تحریم 16۹6 مصوب سال 2006
- قطعنامه تحریم 1373 مصوب سال 2006
- قطعنامه تحریم 1474 مصوب سال 2007
- قطعنامه تحریم 1۸03 مصوب سال 200۸
- قطعنامه تحریم 1۸35 مصوب سال 200۸
- قطعنامه تحریم 1۹2۹ مصوب سال 2010

 قطعنامه های شورای حکام آژانس بین المللی انرژی 
اتمی علیه ایران

 - قطعنامه سپتامبر 2003
- قطعنامه نوامبر 2003
- قطعنامه مارس 2004
- قطعنامه ژوئن 2004

- قطعنامه سپتامبر 2004
- قطعنامه نوامبر 2004
- قطعنامه اوت 2005

- قطعنامه سپتامبر2005
- قطعنامه فوریه 2006
- قطعنامه نوامبر 200۹
- قطعنامه نوامبر 2011

- قطعنامه سپتامبر 2012  
که  ظریف  جواد  مذاکرات  دوران  در  است  گفتنی 
منتهی به برجام شد، همه این قطعنامه ها لغو شدند 
بیرون  ملل  از فصل هفتم منشور سازمان  ایران  و 
به  نیز که  ترامپ  از روی کار آمدن  بعد  آمد. حتی 
صورت یکجانبه آمریکا را از بسیاری از معاهدات و از 
جمله برجام خارج کرد، این تحریم ها احیا نشدند و 
تحریم های خود آمریکا برگشتند که البته خود حدیث 
مفصلی است که اساساً چرا با آمریکایی که خواهان 
تنش زدایی با ایران بود، گفت و گو نشد و آمریکا از 

برجام خارج شد.
خلاصه این که خواستیم بدون قضاوت گری، فقط 
با نشان دادن بخشی از تاریخ معاصر کشورمان در 
دورانی که جلیلی سرنوشت ملت را در دست گرفته 
بود یادآور شویم که به عمل کار برآید ، به سخنرانی و 
عمق راهبردی گویی نیست که اگر بود سنگین ترین 
و بی سابقه ترین تحریم ها در تاریخ ایران در دوران 
او علیه کشورمان شکل نمی گرفت؛ حالا با چه اعتماد 

به نفسی می خواهد رئیس جمهور شود، الله اعلم!  



***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد 

سند رسمي
برابر راي   شماره 14026031۸0040105۸۹ مورخه  1402/12/1    موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  مهرداد سلخوری غیاثوند   فرزند     روح اله     

مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یکباب خانه و مغازه    بمساحت  267/2۹    مترمربع به  شماره   پلاک  فرعي 5132 مجزی  از پلاک 
1571  فرعی    از اصلي  4    واقع  در  لوشان      بخش  1۹ گیلان   از مالکیت        کارخانه  سیمان   لوشان    به 

آدرس  شهرستان رودبار -   لوشان   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  
متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  
نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد 

شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/3/22

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/6
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 3۹7

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد 

سند رسمي
برابر راي   شماره 14036031۸004001470  مورخه  1403/2/11     موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  حمید   سر کیس    فرزند     صفرعلی      مورد 

تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یکباب خانه و محوطه     بمساحت  330/07    مترمربع به  شماره   پلاک  فرعي 733 مجزی  از پلاک 
3  فرعی    از اصلي  3    واقع  در  جمال آباد   بخش  1۹ گیلان   از مالکیت        آقاخان  نظامیوند  چگینی  وغیرو  به 

آدرس  شهرستان رودبار -    جمال آباد   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  
متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  
نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد 

شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/3/22

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/6
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 3۹1

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند 

رسمي
برابر راي شماره 14026031۸020016032  مورخ 1402/12/26      هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک کلاچاي تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضي  خانم  راحله  صفری  علی آبادی  فرزند   محمد    به   شماره    شناسنامه  7۸66      صادره   از  تهران      به 
شماره ملي  04504۸۸0۸1      در ششدانگ اعیان  یک قطعه  زمین  مشتمل   بر  بنای احداثی     به  مساحت  264/65    
مترمربع  قسمتی از پلاک  1و2   فرعی   به پلاک 100۸  فرعی  از 30۹  اصلی  واقع در  قریه   هلوکله  بخش  2۹  

گیلان   منظور گردیده است .
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 

بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشاراول:3/22/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/4/6
نادر عیوضی صالح - کفیل  اداره ثبت اسناد و املاک کلاچاي- از طرف  علي علائي  جوردهي

م- الف 5۹۸
***

آگهي ماده 3 قانون تعیین  وتکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي آستانه اشرفیه نظر به اینکه در 

اجراي ماده 3 و غیره قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي و ماده 13 آیین نامه 
اجرایي آن متقاضي ذیل با ارائه اسناد و مدارک عادي و اسناد مشاعي درخواست صدور سند مالکیت نموده اندو پرونده 
مورد نظر در هئیت موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور راي جهت اخذ سند مالکیت گردیده است . لذا به 

استناد ماده 3 قانون مذگور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت اطلاع عموم آگهي میگردد.
ردیف 1: برابر راي بشماره  14036031۸006001521 هئیت یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک آستانه اشرفیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي      مهدی  عبد 
امانی   امشلی        فرزند   غلامرضا       بشماره شناسنامه  27301۸6621     و کد ملي 27301۸6621     صادره از 
آستانه اشرفیه    بصورت  ششدانگ یک قطعه زمین  مشتمل بر  یکباب بنا  بمساحت  1۹0/۹0  متر مربع بشماره )1710   
(فرعي از)3۸ ( اصلي قسمتي از   1   فرعي  از 3۸  اصلي بخش 10 گیلان واقع در  آستانه  - کورکاء سه راه  لشت  نشا 

خیابان  گلستان -گلستان هفتم  انتهای کوچه خریداری  از رضا  پور شیخ  اشرفی محرز گردیده است .
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزي اعتراض داشته باشند 
باید از تاریخ انتشار آگهي و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا 2  ماه اعتراض خودرا به ثبت محل وقوع ملک تسلیم 
و رسید اخذ نمایند.متعرض باید ظرف 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومي محل 
نمایدو گواهي تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد . در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعي 
دادگاه است و در صورتي که اعتراض در مهلت قانوني واصل نگردد یا متعرض گواهي تقدیم دادخواست به دادگاه عمومي 
محل را ارائه نکند اداره ثبت محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست.
تاریخ انتشاراول:3/22/ 1403 تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/4/6

رئیس اداره ثبت اسنادواملاک آستانه اشرفیه -  یداله قاسم زاده م- الف : 631/1
***

آگهي ماده 3 قانون تعیین  وتکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي آستانه اشرفیه نظر به اینکه در 
اجراي ماده 3 و غیره قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي و ماده 13 آیین نامه 
اجرایي آن متقاضي ذیل با ارائه اسناد و مدارک عادي و اسناد مشاعي درخواست صدور سند مالکیت نموده اندو پرونده 
مورد نظر در هئیت موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور راي جهت اخذ سند مالکیت گردیده است . لذا به 

استناد ماده 3 قانون مذگور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت اطلاع عموم آگهي میگردد.
ردیف 1: برابر راي بشماره  14026031۸006012164 هئیت یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک آستانه اشرفیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي     حسین  رضا 
پور        فرزند    ابراهیم      بشماره شناسنامه 555     و کد ملي 273۹۸53750       صادره از آستانه اشرفیه    بصورت  
ششدانگ یک  باب خانه و محوطه   بمساحت  226/52  متر مربع بشماره )7774   (فرعي از)۹2 ( اصلي قسمتي از 1و3   
فرعي  از ۹2  اصلي بخش 14 گیلان واقع در  آستانه  - حسین آباد بلوار دکتر معین میدان  اقا  سید  حسن خیابان 16 

متری  بن بست  11   خریداری  مع الواسطه  سید علیرضا  محمد پور  گردیده است .
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزي اعتراض داشته باشند 
باید از تاریخ انتشار آگهي و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا 2  ماه اعتراض خودرا به ثبت محل وقوع ملک تسلیم 
و رسید اخذ نمایند.متعرض باید ظرف 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومي محل 
نمایدو گواهي تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد . در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعي 
دادگاه است و در صورتي که اعتراض در مهلت قانوني واصل نگردد یا متعرض گواهي تقدیم دادخواست به دادگاه عمومي 
محل را ارائه نکند اداره ثبت محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست.
تاریخ انتشاراول:3/22/ 1403تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/4/6

رئیس اداره ثبت اسنادواملاک آستانه اشرفیه -  یداله قاسم زاده م- الف : 642/1
***

آگهي ماده 3 قانون تعیین  وتکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي آستانه اشرفیه نظر به اینکه در 
اجراي ماده 3 و غیره قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي و ماده 13 آیین نامه 
اجرایي آن متقاضي ذیل با ارائه اسناد و مدارک عادي و اسناد مشاعي درخواست صدور سند مالکیت نموده اندو پرونده 
مورد نظر در هئیت موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور راي جهت اخذ سند مالکیت گردیده است . لذا به 

استناد ماده 3 قانون مذگور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت اطلاع عموم آگهي میگردد.
و  اراضي  ثبتي  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  یک  هئیت    14036031۸0060001۸2 بشماره   راي  برابر   :1 ردیف 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک آستانه اشرفیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي     
یاسر  خوشحال کتشالی   فرزند    نادر      بشماره شناسنامه 3۸     و کد ملي 273۹۹1۹7۸6       صادره از آستانه اشرفیه    
بصورت  ششدانگ یک  باب خانه و محوطه   بمساحت  323/۸4  متر مربع بشماره )5۸   (فرعي از)۹۸ ( اصلي قسمتي 
از 1   فرعي  از ۹۸  اصلي بخش 14 گیلان واقع در  آستانه  -  روستای پوشل خریداری از  حسین چتر عنبرین محرز 

گردیده است .
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزي اعتراض داشته باشند 
باید از تاریخ انتشار آگهي و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا 2  ماه اعتراض خودرا به ثبت محل وقوع ملک تسلیم 

و رسید اخذ نمایند.متعرض باید ظرف 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومي محل 
نمایدو گواهي تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد . در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعي 
دادگاه است و در صورتي که اعتراض در مهلت قانوني واصل نگردد یا متعرض گواهي تقدیم دادخواست به دادگاه عمومي 
محل را ارائه نکند اداره ثبت محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست.
تاریخ انتشاراول:3/22/ 1403

تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/4/6
رئیس اداره ثبت اسنادواملاک آستانه اشرفیه -  یداله قاسم زاده

م- الف : 643/1
***

آگهي ماده 3 قانون تعیین  وتکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي آستانه اشرفیه نظر به اینکه در 
اجراي ماده 3 و غیره قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي و ماده 13 آیین نامه 
اجرایي آن متقاضي ذیل با ارائه اسناد و مدارک عادي و اسناد مشاعي درخواست صدور سند مالکیت نموده اندو پرونده 
مورد نظر در هئیت موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور راي جهت اخذ سند مالکیت گردیده است . لذا به 

استناد ماده 3 قانون مذگور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت اطلاع عموم آگهي میگردد.
و  اراضي  ثبتي  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  یک  هئیت     14036031۸0060001۹1 بشماره   راي  برابر   :1 ردیف 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک آستانه اشرفیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي     
مریم شجاعی کینچاه    فرزند    عیسی      بشماره شناسنامه 6۹5     و کد ملي 273۸62۸10۹       صادره از آستانه 
اشرفیه    بصورت  ششدانگ یک  باب خانه و محوطه   بمساحت  306/22  متر مربع بشماره )26   (فرعي از)2۸ ( اصلي 
قسمتي از 1   فرعي  از 2۸  اصلي بخش 10 گیلان واقع در  آستانه  -  روستای کینچاه  کوچه  فجر  یک  داخل  کوچه  

سمت  راست   خریداری  از عیسی شجاعی   محرز گردیده است .
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزي اعتراض داشته باشند 
باید از تاریخ انتشار آگهي و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا 2  ماه اعتراض خودرا به ثبت محل وقوع ملک تسلیم 
و رسید اخذ نمایند.متعرض باید ظرف 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومي محل 
نمایدو گواهي تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد . در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعي 
دادگاه است و در صورتي که اعتراض در مهلت قانوني واصل نگردد یا متعرض گواهي تقدیم دادخواست به دادگاه عمومي 
محل را ارائه نکند اداره ثبت محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست.
تاریخ انتشاراول:3/22/ 1403تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/4/6

رئیس اداره ثبت اسنادواملاک آستانه اشرفیه -  یداله قاسم زاده  م- الف : 644/1
***

آگهي ماده 3 قانون تعیین  وتکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي آستانه اشرفیه نظر به اینکه در 
اجراي ماده 3 و غیره قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي و ماده 13 آیین نامه 
اجرایي آن متقاضي ذیل با ارائه اسناد و مدارک عادي و اسناد مشاعي درخواست صدور سند مالکیت نموده اندو پرونده 
مورد نظر در هئیت موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور راي جهت اخذ سند مالکیت گردیده است . لذا به 

استناد ماده 3 قانون مذگور در دو نوبت به فاصله 15 روز جهت اطلاع عموم آگهي میگردد.
ردیف 1: برابر راي بشماره  14036031۸006000620 و 14036031۸006000417 و 14036031۸006000622  هئیت 
یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک آستانه 
اشرفیه تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي     شهربانو رضانیای کماچالی    فرزند    محمدرضا      بشماره شناسنامه 2     
و کد ملي 273۹413262   صادره از آستانه اشرفیه   ورقیه رضانیای کماچالی    فرزند    محمدرضا      بشماره شناسنامه 
5641     و کد ملي 273۸344372   صادره از آستانه اشرفیه   و صفورا رضانیای کماچالی    فرزند    محمدرضا      بشماره 
شناسنامه 5642     و کد ملي 273۸3443۸0   صادره از آستانه اشرفیه  هریک  بصورت  دو دانگ مشاع از  ششدانگ یک  
قطعه زمین صیفی کاری  مشتمل بر  انباری      بمساحت  2003/33  متر مربع بشماره )235   (فرعي از)134 ( اصلي 
قسمتي از 40و41   فرعي  از 134  اصلي بخش 14 گیلان واقع در  آستانه  -  چوشاهستان کوچه نادر زندی  خریداری  

از مهدی بهشتی  محرز گردیده است .
لذا هر کس اعم از مجاورین و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به اصل و حدود مفروزي اعتراض داشته باشند 
باید از تاریخ انتشار آگهي و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا 2  ماه اعتراض خودرا به ثبت محل وقوع ملک تسلیم 
و رسید اخذ نمایند.متعرض باید ظرف 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه عمومي محل 
نمایدو گواهي تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد . در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعي 
دادگاه است و در صورتي که اعتراض در مهلت قانوني واصل نگردد یا متعرض گواهي تقدیم دادخواست به دادگاه عمومي 
محل را ارائه نکند اداره ثبت محل باید مبادرت به صدور سند مالکیت نماید صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نیست.
تاریخ انتشاراول:3/22/ 1403تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/4/6

رئیس اداره ثبت اسنادواملاک آستانه اشرفیه -  یداله قاسم زاده  م- الف : 623/1
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»یک اسطوره« اکران می شود/ جکی چان 27 ساله روی پرده می آید
گروه فیلم بونا، یکی از استودیوهای مهم چینی 12 جولای فیلم »یک اسطوره« با بازی جکی چان را اکران 
می کند.»یک اسطوره« دنباله 50 میلیون دلاری فیلم اکشن حماسی »افسانه« در سال 2005 است که جکی 

چان و کارگردان آن استنلی تانگ را دوباره با هم متحد کرده است.
مهر نوشت:در فیلم جدید چان نقش باستان شناسی را بازی می کند که یک مصنوع قدرتمند یشم را کشف 
می کند که او و دستیارش را به دوره ای پرآشوب در سلسله هان غربی )206 قبل از میلاد تا 24 پس از میلاد( 

می فرستد. نقش دستیار وی را لی ژانگ بازی می کند.این فیلم دهمین باری است که جکی چان و استنلی تانگ با هم کار می کنند و پیش 
از این فیلم های دیگری چون »داستان پلیس 3«، »سوپر پلیس« و »پیش تاز« با همکاری این 2 شکل گرفته بود.

در یک نشست مطبوعاتی که در جشنواره بین المللی فیلم شانگهای برگزار شد، تهیه کنندگان این فیلم یکی از ویژگی های برجسته فیلم 
را استفاده از فناوری هوش مصنوعی برای ساخت نسخه 27 ساله چان خواندند. دیگر عناصر سینمایی فیلم مانند ارتش عظیم اسب سوار 

 چهارشنبه  6  تیر  1403و هزاران سرباز در بیابانی در سین کیانگ بدون استفاده از CGI فیلمبرداری شدند.
 شماره 6789

فیلم و سریالموسیقی

فیلم »حبس مجرد« نخستین ساخته محمدحسام حدادیان 
با حضور بازیگرانی همچون ثریا قاسمی اکران می شود.

فیلم های  در  بازی  که  قاسمی  ثریا  ایسنا،  گزارش  به 
سینمایی متعددی همچون »خواستگاری«، »شام آخر«، 
»مجسمه«، »دعوت«، »دختر شیرینی فروش«، »معادله«، 
»محاکمه«، »پدر آن دیگری« و »ویلایی ها« را در کارنامه 
خود دارد، سال گذشته در فیلم سینمایی »پرواز 157« بازی 
کرد و امسال تصویر او با فیلمی جدید روی پرده نقره ای 
نقش خواهد بست.این بازیگر در سال های گذشته بیشتر 
در سریال های تلویزیونی حضور داشت و به زودی فیلمی با 
بازی او در سینماها اکران خواهد شد.فیلم سینمایی »حبس 
مجرد« به کارگردانی محمدحسام حدادیان قرار است تا چند 
روز آینده در گروه سینمایی هنروتجربه اکران شود.»حبس 
مجرد« اولین فیلم بلند محمدحسام حدادیان است که با 
موضوعی اجتماعی به مساله و معضلی در یک خانواده 
پرداخته است.این فیلم که طبق اعلام روابط عمومی فیلم 
پیش تر در جشنواره های لیفت آف لندن و لیفت آف توکیو 
حضور داشته، در آستانه اکران در گروه سینمایی هنروتجربه 
است و پوستر آن رونمایی شده است.در خلاصه داستان 
این فیلم آمده است: »وحید برای فرار از پرداخت مهریه 
و فعالیت در یکی از سایت های شرط بندی تصمیم به فرار 
و خروج غیر قانونی از کشور را دارد که در این مسیر با 
مشکلاتی روبرو می شود.«در این فیلم مهدی کوشکی، 
سیاوش چراغی پور، وحید نیک راد، پیمان مقدمی، مهرداد 
ضیایی، یلدا عباسی، زهرا نامور، علیرضا مویدی، وحید 
میرزابیگی، زینب شعبانی، سید جواد یحیوی، ثریا قاسمی 
به همراه مرسانا حدادیان و ایلانا حدادیان بازی کرده اند.

سایر عوامل فیلم سینمایی »حبس مجرد« عبارتند از: مدیر 
فیلمبرداری: ابوالفضل نباتی، تهیه کننده: مهران مهدویان، 
طراح چهره پردازی: نوید فرح مرزی، مدیر صدابرداری: علی 
ذوالفقاری، منشی صحنه: آزاده جهانبخش، طراح صحنه 
و لباس: میلاد آجودانی، تدوین: شیدا گرجی، دستیار اول 
کارگردان و برنامه ریز: مهرنوش حسینی، طراح پوستر: 
وحید عبدالحسینی، مدیر تولید: سیامک باحجب و علی 
رستمی نیا، جانشین تولید: شیما انصاری، مدیر تدارکات: 
خسرو زنگنه تبار، اصلاح رنگ: محمد حسین اسحاقی، 
نصیری،  ابراهیم  نویسنده:  صداگذار: سیاوش حیدری، 
پخش جهانی: یونیرامافیلمز، موسیقی: شهاب سلیمی، 
طراح لوگو: علی شجاع، فیلمبردار پشت صحنه: محمود 
سروش  موشن:  طراح  تقوی،  فاطمه  عکاس:  ناقل، 

محرابیان، مدیر روابط عمومی: محمد زکی زاده.

بهزاد عبدی درباره تب برگزاری کنسرت ـ نمایش ها می گوید: »هر اثری به صرف 
اینکه آوازی در آن خوانده می شود، موزیکال نیست. اما این که مردم به کنسرت 
نمایش دعوت می شوند وظیفه  کارگردان اثر را سخت تر می کند؛ برای اینکه نمایش 
فدای موسیقی و موسیقی فدای نمایش نشود. من آثاری را دیده ام که به خاطر 
حضور یک خواننده  مشهور، از حیث نمایش و اصول آن، بسیار ضعیف بوده  است 

و برعکس.«
این روزها تب وتاب برگزاری کنسرت ها حسابی داغ است، اما در کنار کنسرت ها 
پدیده ای به نام کنسرت ـ نمایش به وفور روی صحنه می رود و چه بسا که مخاطبان 
بسیار دارد. این کنسرت ـ نمایش ها عمدتا با حضور سلبریتی ها برگزار می شوند و 

اینگونه می توانند افراد زیادی را به تماشای اجراهای خود بنشانند.
درحقیقت این اجراهای پر زرق و برق، عمدتا این پرسش را در ذهن منتقدان ایجاد 
می کنند که پس جایگاه هنر در این اجراها کجاست؟ آیا هدف صرفا مالی است یا کار 
فرهنگی نیز بخشی از دغدغه برگزارکنندگان است؟ در همین راستا اما پیروز ارجمند 
طی مصاحبه ای با ایسنا درباره علت همه گیر شدن برگزاری کنسرت ـ نمایش ها 
گفت: »تقریبا می توان گفت برگزاری کنندگان کنسرت ـ نمایش ها با هدف مالی 
این کار را انجام می دهند. بعید می دانم کسی با هدف غیرمالی این کار را انجام دهد. 
به هر حال این افراد هم هنرمند هستند و باید پول دربیاورند، پس وارد این پروژه ها 

می شوند.«در قدم بعدی بررسی این امر، صحبتی داشتیم با بهزاد عبدی.
عبدی درباره فراگیر شدن تب و تاب برگزاری کنسرت  ـ نمایش ها می گوید: دعوت 
مردم برای دیدن آثاری از این دست که نام کنسرت نمایش را به خود گرفته اند، کاری 
پسندیده ای است اما باید چند نکته ی مهم را در نظر داشت؛ این که بدانیم کنسرت 
ـ نمایش به چه نوع کاری گفته می شود و تعبیر درست آن چیست؟ کنسرت نمایش 
همانطور که از نامش پیداست اثری صحنه ای است؛ نمایشی اجرا می شود و روایت گر 

داستانی است و در خلال نمایش موسیقی اجرا می گردد. 
اغلب اجرای این موسیقی ها در فرم کنسرتی و بدون میزانسن در کنار گروه نوازندگان 
صورت می گیرد و گاهی هم میزانسن دارند. ولی اشعار در بهترین حالت در راستای 
داستان هستند و بیانگر قصه نیستند.او ادامه می دهد: اثر موزیکال و اپرتی مثل دیو و 
دلبر، اشک ها و لبخندها، بینوایان، مولن روژ و … از این بخش جدا هستند. موسیقی 
و آواز در خدمت درام نمایش هستند و اشعار در متن داستان هستند؛ یعنی به جای 
دیالوگ ها آواز خوانده می شود با میزانسن های نمایش. پس هر اثری به صرف این که 
آوازی در آن خوانده می شود، موزیکال نیست. اما این که مردم به کنسرت نمایش 
دعوت می شوند وظیفه ی کارگردان اثر را سخت تر می کند؛ چراکه نمایش فدای 
موسیقی و موسیقی فدای نمایش نشود. من آثاری را دیده ام که به خاطر حضور یک 
خواننده ی مشهور، از حیث نمایش و اصول آن، بسیار ضعیف بوده  است و برعکس. 
این باعث می شود کل اثر از حیث هنری، بی بهره باشد و البته سطح دیداری مخاطب 

هم نزول پیدا کند.
عبدی همچنین درباره اینکه آیا باید این جریان را یک روند طبیعی در مسیر رشد در 
نظر بگیریم و یا اینکه به آسیب شناسی نیاز هست؟ توضیح می دهد: این خود یک 

ژانر است و مسیر خودش را دارد. 
فقط باید دقت کرد یکی فدای دیگری نشود و کیفیت موسیقی و نمایش از هر نظر 

خوب باشد تا مخاطب بعد از دیدن آن از هر دو طرف نماند و بهره ی کافی ببرد.

ثریا قاسمی و حکایت
 »حبس مجرد«

وقتی خوانندگان مشهور 
صحنه  را خراب می کنند!

نیما یوشیج در نخستین کنگره نویسندگان ایران چه گفت؟
نیما یوشیج در نخستین کنگره نویسندگان ایران، روایتی دست اول 

از زندگی اش ارئه داد.
به گزارش ایسنا، نخستین کنگره نویسندگان ایرانیکی از مهم ترین 
رویدادهای فرهنگی و هنری ایران دوره دههٔ 1320 بود که نقش 

بارزی در جریان نوین ادبیات  و نثر فارسی داشت.
این کنگره در تیرماه 1325 به دعوت انجمن روابط فرهنگی ایران 
محققان  و  شاعران  نویسندگان،  از  نفر   7۸ با شرکت  و  شوروی  و 

ایرانی برگزار شد. 
شاعران  و  داشت  عهده  بر  بهار  محمدتقی  را  کنگره  این  ریاست 
فاطمه سیاح،  احسان طبری،  مانند  دوران  آن  نویسندگان مطرحِ  و 
جلال آل احمد، صادق چوبک، م. به آذین، صادق هدایت، علی اکبر 

دهخدا و نیما یوشیج در آن شرکت کردند. 
راهکارهایی  یافتن   با هدف  شاعران   و  نویسندگان  کنگره  این  در 
برای رهایی از سانسور و دفاع از حقوق صنفی خود، به تبادل نظر و 

رایزنی  پرداختند. 
 شبیه رودخانه هستم

 حدود 7۸ سال از زمان برگزاری این کنگره می گذرد و متن سخنان 
نیما یوشیج که از نوگرایان آن زمان بود، در پی می آید: 

» من به رودخانه شبیه هستم
در سال 1315 هجری ابراهیم نوری، مرد شجاع و عصبانی، از افراد 
یکی از دودمان های قدیمی شمال ایران محسوب می شد. من پسر 
بزرگ او هستم. پدرم در این ناحیه به زندگانی کشاورزی و گله داری 

مشغول بود. 
خود،  ییلاقی  الرأس  مسقط  در  او  که  زمانی  سال،  همین  پاییز  در 
یوش، منزل داشت؛ من به دنیا آمدم. پیوستگی من از طرف جده به 

گرجی های متواری از دیرزمانی در این سرزمین می رسد.
زندگی بدوی من در بین شبانان و ایلخی بانان گذشت که به هوای 
کوه ها  بالای  شب  و  می کنند  قشلاق  ییلاق  دور  نقاط  به  چراگاه 

ساعات طولانی با هم به دور آتش جمع می شوند.
و  وحشیانه  خوردهای  و  زد  جز  به  من  خود  بچگی  دوره  تمام  از 
در  آنها  ساده  تفریحات  و  کوچ نشینی  زندگی  به  مربوط  چیزهای 

آرامش یکنواخت و کور و بی خبر از همه جا، چیزی به خاطر ندارم.
در همان دهکده که من متولد شدم خواندن و نوشتن را نزد آخوند 

ده یاد گرفتم. 
او مرا در کوچه باغ ها دنبال می کرد و به باد شکنجه می گرفت. پاهای 
نازک مرا به درخت های ریشه و گزنه دار می بست، با ترکه های بلند 
می زد و مرا مجبور می کرد به از بر کردن نامه هایی که معمولًا اهل 
خانواده دهاتی به هم می نویسند و خودش آنها را به هم چسبانیده و 

برای من طومار درست کرده بود.
اما یک سال که به شهر آمده بودم اقوام نزدیک من مرا به همپای 
برادر از خود کوچک ترم )لادبن( به یک مدرسه کاتولیک واداشتند. 
آن وقت این مدرسه در تهران به مدرسه سن لویی شهرت داشت. 

دوره تحصیل من از اینجا شروع می شود. 
بچه ها گذشت.  با  زد و خورد  به  زندگی مدرسه من  اول  سال های 
مخصوص  که  حجبی  و  کناره گیری  من،  سکنات  و  رفتار  وضع 
در  که  بود  موضوعی  است،  شهر  بیرون  در  شده  تربیت  بچه های 

مدرسه مسخره برمی داشت. 
هنر من خوب پریدن و با رفیقم حسین پژمان فرار از محوطه مدرسه 

بود. من در مدرسه خوب کار نمی کردم. 
فقط نمرات نقاشی به داد من می رسید. اما بعدها در مدرسه مراقبت و 
تشویق یک معلم خوش رفتار که نظام وفا، شاعر به نام امروز، باشد؛ 

مرا به خط شعر گفتن انداخت. 
ادامه  بین المللی  جنگ های  که  سال هایی  با  بود  مقارن  تاریخ  این 
داشت. من در آن وقت اخبار جنگ را به زبان فرانسه می توانستم 

بخوانم. 
بود که همه چیز در  به سبک خراسانی  شعرهای من در آن وقت 
آن یک جور و به طور کلی دور از طبیعت واقع و کم تر مربوط با 

خصایص زندگی شخص گوینده توصیف می شد.
آشنایی با زبان خارجی راه تازه را در پیش چشم من گذاشت. ثمره 
کاوش من در این راه، بعد از جدایی از مدرسه و گذرانیدن دوران 
دیده  من  »افسانه«  منظومه  در  است  ممکن  بدانجامی  دل دادگی 
شود. قسمتی از این منظومه در روزنامه دوست شهید من، میرزاده 

عشقی، چاپ شد. 
انتشار  ولی قبلاً در سال1300 منظومه  به نام »قصه رنگ پریده« 

داده بودم. من پیش از آن شعری در دست ندارم. 
در پاییز سال 1301 نمونه دیگر از شیوه کار خود »ای شب« را که 
پیش از این تاریخ سروده بودم و دست به دست خوانده و رانده شده 

بود، در روزنامه هفتگی »نوبهار« دیدم.
شیوه کار در هر کدام از این قطعات تیر زهرآگینی مخصوصاً در آن 
زمان به طرف طرفداران سبک قدیم بود. طرفداران سبک قدیم آن 

ها را قابل درج و انتشار نمی دانستند.
با وجود آن، سال 1342 هجری قمری بود که اشعار من صفحات 
آنکه نخستین  پر کرد. عجب  را  معاصر  آثار شعرای  منتخبات  زیاد 
شمار  به  بچگی  آثار  از  که  هم  پریده«  رنگ  »قصه  من  منظومه 

می آید، جزو مندرجات این کتاب و در بین نام آن همه ادبای ریش 
و سبیل دار خوانده می شد و به طوری قرار گرفته بود که شعرا و ادبا 
را نسبت به من و مولف دانشمند کتاب )هشترودی زاده( خشمناک 
می ساخت. مثل اینکه طبیعت آزاد پرورش یافته من در هر دوره از 

زندگی من باید با زد و خورد رودررو باشد.
اما انقلابات حوالی سال های ۹۹ و 300 در حدود شمال ایران مرا 
از هنر خود پیش از انتشار این کتاب دور کرده بود و من دوباره به 

طرف هنر خود می آمدم.
با آغاز دوره سختی و فشار برای کشور من.  این تاریخ مقارن بود 
ثمره ای که این مدت برای من داشت این بود که من روش کار خود 
را منظم تر پیدا کنم. روشی که در ادبیات کشور من نبود و من به 
زحمت عمری  زیر بار خودم و کلمات و شیوه کار کلاسیک راه را 
صاف و آماده کرده و اکنون در پیش پای نسل تازه نفس می اندازم.

در اشعار آزاد من وزن و قافیه به حساب دیگر گرفته می شوند. 
کوتاه و بلند شدن مصرع ها در آن ها بنابر هوس و فانتزی نیست. 

من برای بی نظمی هم به نظمی اعتقاد دارم. 
هر کلمه من از روی قاعده دقیق به کلمه دیگر می چسبد و شعر آزاد 

سرودن برای من دشوارتر از غیر آن است.
مایه اصلی اشعار من رنج است. به عقیده من گوینده واقعی باید آن 

مایه را داشته باشد.
 من برای رنج خود و دیگران شعر می گویم. خودم و کلمات و وزن 
و قافیه در همه وقت برای من ابزارهایی بوده اند که مجبور به عوض 

کردن آن ها بوده ام تا با رنج من و دیگران بهتر سازگار باشد.
در دوره زندگی خود من هم از جنس رنج های دیگران سهم هایی 
هست به طوری که من بانوی خانه و بچه دار و ایلخی بان و چوپان 
است.  کم  من  برای  پاکنویس  وقت  جهت  این  به  نیستم  ناقابلی 
اشعار من متفرق به دست مردم افتاده یا در خارج کشور به توسط 

زبان شناسها خوانده می شود.
بعد جزو هیئت تحریریه »مجله موسیقی«  به  از سال 1317  فقط 
بوده ام و به حمایت دوستان خود در این مجله اشعار خود را مرتباً 
انتشار داده ام.من مخالف بسیار دارم- می دانم. چون خود من به طور 
روزمره دریافته ام مردم هم باید روزمره دریابند. این کیفیت تدریجی 
و نتیجه کار است. مخصوصاً بعضی از اشعار مخصوص تر به خود 
من برای کسانی که حواس جمع در عالم شاعری ندارند مبهم است. 
اما انواع شعرهای من زیادند. چنان که دیوانی به زبان مادری خود 
به اسم »روجا« دارم. می توانم بگویم من به رودخانه شبیه هستم که 

از هر کجای آن لازم باشد بدون سر و صدا می توان آب برداشت.
خوش آیند نیست اسم بردن از داستان های منظوم خود به سبک های 

مختلف که هنوز به دست مردم نیامده است. 
زیادی  می گذرانم.  تهران  در  می شود:  همین  من  حال  شرح  باقی 
جلوه  تنبل  دور  از  مرا  وضع  این  و  می دهم،  انتشار  کم  می نویسم. 

می دهد.



 

معاون قضایی رئیس کل دادگستری گیلان گفت: ۸5 نفر از زندانیان استان گیلان به مناسبت هفته قوه قضائیه به آغوش خانواده های خود بازگشتند.سیف الله مسرور سوم تیرماه به همراه تعدادی از قضات دادگاه ها و دادسرای رشت در حاشیه بازدید از زندان 
مرکزی رشت، با تبریک هفته قوه قضائیه، اظهار کرد: ۸5 نفر از زندانیان استان گیلان به مناسبت هفته قوه قضائیه به آغوش خانواده های خود باز گشتند.وی با اشاره به اینکه در سه ماه گذشته 101 نفر توسط ستاد دیه آزاد شده اند، افزود: این اتفاق مبارک در 
طول سال در تمامی زندان های استان تکرار می شود.معاون قضایی رئیس کل دادگستری گیلان با بیان اینکه مجازات در اسلام هدف نیست، تصریح کرد: از ابزار مجازات تنها در راستای اصلاح و تادیب مجرمین استفاده می شود.مسرور با تاکید بر بهره گیری از 
مجازات های جایگزین حبس، خاطرنشان کرد: یکی از عواملی که به اعتراض آراء قضایی در محاکم منجر می شود شدید بودن احکام است که اگر از ابتدا از مجازات های جایگزین حبس استفاده شود مقبولیت بیشتری دارد.به گزارش ایسنا و به نقل از روابط عمومی 

دادگستری گیلان وی ابراز امیدواری کرد: زندانیانی که امروز از زندان آزاد شده و به آغوش خانواده.هایشان باز می گردند در مسیر صلاح و درست حرکت کنند، زیرا اگر مجددا مرتکب جرم شده و به زندان برگردند نمی توانند از این ارفاقات قانونی بهره مند شوند.
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معاون قضایی دادگستری گیلان:85 نفر از زندانیان گیلان آزاد شدند4

خبر

مسکو- ایرنا- کارشناس علوم سیاسی، 
مسائل خاورمیانه و قفقاز گفت: اتصالی 
بندر کاسپین ایران به شبکه ریلی این 
کشور از نظر مسائل اقتصادی،  امنیتی و 
ژئوپلیتیک، گام مهمی از سوی تهران 

تلقی می شود.
به گزارش  ایرنا از خبرگزاری اسپوتنیک، 

استانیسلاو تاراسف در گفت و گو با این رسانه روس افزود: خط ریلی رشت – 
بندر کاسپین که طی روزهای اخیر در ایران به بهره برداری رسید، یک پروژه 

حیاتی برای جمهوری اسلامی ایران به ویژه از نظر اهمیت اقتصادی آن است.
این کارشناس روس یادآور شد: در حال حاضر پروژه رشت – بندر کاسپین در 
امتداد مسیر کریدور حمل و نقل بین المللی شمال – جنوب، دریای خزر را به 

خلیج فارس متصل می کند.
تاراسف گفت: این پروژه موثرترین مسیر ریلی با اتصال مستقیم به روسیه است 

که می تواند به افزایش قابل توجه گردش مالی بین تهران و مسکو منجر شود.
وی افزود: می توان پروژه رشت – بندر کاسپین را یک مسیر ترانزیتی بین المللی 

دانست که مورد توجه کشورهایی مانند چین و هند نیز هست.
این کارشناس مسائل خاورمیانه و قفقاز خاطرنشان کرد:  ایجاد چنین کریدور 
ارتباطی سیستم امنیتی منطقه را تقویت می کند و از نظر ژئوپلیتیکی نیز درباره 

حضور ایران در عرصه تجارت بین المللی نقش مهمی دارد.
کارشناس روس: خط ریلی بندر کاسپین، گام مهم اقتصادی و ژئوپلیتیکی ایران 

بود
به نوشته اسپوتنیک، خط ریلی 37 کیلومتری که شهر رشت ایران را به دریای 

خزر و خلیج فارس متصل می کند، در شمال ایران راه اندازی شد.
بر اساس این گزارش، این خط ریلی که در استان گیلان ایران در نزدیکی 
سواحل جنوبی دریای خزر قرار دارد، بخشی از این خط ریلی در مسیر کریدور 

حمل ونقل بین المللی شمال-جنوب است.
این راهگذر بین المللی،  یک شبکه حمل ونقل 7200 کیلومتری شامل مسیرهای 
کشتی، ریلی و جاده ای است که هند، ایران، جمهوری آذربایجان، روسیه، آسیای 

مرکزی و اروپا را به هم متصل می کند.
در ماه مه 2023 )اردیبهشت 1402(، روسیه و ایران اسنادی را برای تکمیل 
حلقه مفقوده ریلی مسیر غربی کریدور شمال - جنوب از رشت تا آستارا به 
ارزش 1.6 میلیارد یورو )1.7 میلیارد دلار( امضا کردند. این مبلغ شامل وام 1.3 
میلیارد یورویی روسیه )1.3۹ دلار( است و مابقی هزینه ساخت آن توسط ایران 

تأمین می شود.

بیان  با  گیلان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
اینکه رکورد تخلیه  و بارگیری کالا در مجتمع 
بندری انزلی در سال 1402 پس از 6 سال 
شکسته شد، اظهار کرد: طی سه ماهه امسال 
هم 555 هزار تن کالا در این مجتمع بندری 

تخلیه و بارگیری شده است.
حسین یونسی در این رابطه به خبرنگار ایرنا 

گفت: عملیات تخلیه و بارگیری در این مجتمع بندری نسبت به مدت مشابه سال قبل 
20 درصد رشد دارد.

وی گفت: صادرات کالاهای غیرنفتی از این مجتمع بندری نیز در سه ماهه نخست سال 
1403 نسبت به مدت مشابه قبل 64 درصد رشد داشته است که شامل انواع مصالح 
ساختمانی، معدنی، پتروشیمی و غیره بود که به کشورهای حاشیه دریای خزر صادر شدند.

وی تاکید کرد: واردات انواع کالاهای غیرنفتی هم در این بندر شامل؛ چوب، آهن آلات و 
کالاهای اساسی مورد نیاز استان و کشور است که رشدی بیش از 14 درصد داشته است.

یونسی اظهار کرد: در سه ماه نخست امسال 1۸0 فروند کشتی تجاری به مجتمع بندری 
انزلی وارد شده است.مجتمع بندری انزلی با سابقه 300 ساله در عرصه حمل و نقل دریایی 
همواره منطقه مورد توجه بازرگانان و تجار کشور بوده است و امروز با 17 پست اسکله و 
امکان تخلیه و بارگیری 10 میلیون تن کالا در سال بزرگترین و مجهزترین مجتمع بندری 
ایرانی حاشیه دریای خزر محسوب می شود.این مجتمع بندری یکی از پرسابقه ترین بنادر 
ایران و از مهمترین و بزرگترین بنادر شمال کشور محسوب می شود که با قرار گرفتن در 
گذر تجاری بین المللی از قبیل کریدور ترانزیتی بین المللی شمال - جنوب و تراسیکا و 
غیره از دیرباز عهده دار نقش برجسته در صنعت حمل و نقل دریایی با کشورهای حاشیه 
دریای خزر و اروپایی بوده است.بندر چند منظوره آستارا نیز با 60 هکتار وسعت نخستین 
بندر بخش خصوصی کشور و نزدیک ترین و مقرون به صرفه ترین مسیر تجارت و حمل 
و نقل کالا بین آسیا، آفریقا و اروپا برای تخلیه و بارگیری کشتی های 2 هزار و 500 تنی 

طراحی شده است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای گیلان گفت: در سه ماهه اول سال جاری، 
روکش و لکه گیری 150 کیلومتر از محورهای استان با هزینه ای بالغ بر 150 میلیارد تومان 
انجام شد.غلامعلی نیک فهم در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه روکش و لکه گیری 150 
کیلومتر از محورهای استان گیلان طی امسال انجام شده است، اظهار کرد: این اقدامات 

با هزینه ای بالغ بر 150 میلیارد تومان به انجام رسیده است.
وی همچنین از روکش تقویتی 34.۸ کیلومتر با آسفالت گرم در جاده های استان خبر داد 
و تصریح کرد: روکش تقویتی با آسفالت گرم با تناژ کل 35 هزار 700 تن به انجام رسیده 
است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای گیلان هدف از نگهداری راه ها را کاهش 
افزایش عمر آسفالت محورهای مواصلاتی و کاهش هزینه های  میزان خرابی جاده، 
استهلاک وسایل نقلیه با تامین سطوح عبور مناسب دانست و تاکید کرد: این اداره کل با 
هدف تامین ایمنی عبور و مرور، کاهش میزان خرابی راه، کاهش هزینه های استهلاک 
وسایل نقلیه و همچنین ایجاد شرایط مناسب برای رسیدن به موقع به مقصد، اقدام به 
لکه گیری، درزگیری و روکش آسفالت راه های شریانی و اصلی و روستایی استان می کند.

نیک فهم با بیان اینکه بیش از 37.5 کیلومتر آسفالت و روکش راه های روستایی و فرعی 
گیلان نیز در سه ماهه اول امسال انجام شده است، خاطرنشان کرد: ۸.5 کیلومتر آسفالت 

راه روستایی و 2۹ کیلومتر روکش آسفالت راه روستایی و فرعی انجام شده است.
وی گیلان را یکی از قطب های مهم گردشگری در کشور دانست و بیان کرد: ساخت 
پروژه های عمرانی در سطح استان، راه های روستایی را تبدیل به یک شریان مهم در 
گیلان کرده و لذا توجه به راه های روستایی حائز اهمیت است.مدیرکل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای گیلان با بیان اینکه آسفالت و روکش آسفالت راه های روستایی و فرعی 
استان مبلغ 122 میلیارد تومان هزینه را به خود اختصاص داده است، یادآور شد: امیدواریم 
در سال جاری طول بیشتری از راه ها را برای تردد ایمن، آسفالت و آماده بهره برداری کنیم.

سند وبرگ سبز )شناسنامه(خودرو سواری 
سمندمدل1390 به شماره انتظامی117ج 25ایران49 

به شماره موتور14790021660و به شماره شاسی
NAACJ1JC2CF052039 به نام منصور حسینی مفقود 

گردیده واز درجه اعتبار ساقط می باشد .

کارشناس روس: خط ریلی بندر کاسپین، گام مهم 
اقتصادی و ژئوپلیتیکی ایران بود

بیش از 555 هزار تن کالا در مجتمع بندری انزلی 
تخلیه و بارگیری شد

مدیرکل راهداری گیلان خبر داد
روکش و لکه گیری از محورهای گیلان با هدف 

تردد ایمن

خبر ادبی

22 هزار برنجکار گیلان محصول خود 
را بیمه کردند

تعیین تکلیف بیش از ۹0 درصد بیماران 
منتقل شده از بیمارستان قائم به مرکز 

آموزشی و درمانی پورسینا

ترخیص یکی از نوزادان منتقل شده در پی 
حریق بیمارستان قائم )عج(

رشت-معین :شهردار رشت با بیان اینکه طرح ژ5 افتخاری برای 
از سوی مدیریت و  اجرای ژ5  با  مدیریت شهری است، گفت: 
پارلمان شهری بخشی از مشکلات ترافیکی شهر حل می شود.

به گزارش معین به نقل از امور ارتباطات شهرداری رشت، رحیم 
شوقی  در یکصد و سی و یکمین جلسه صحن شورای اسلامی 
شهر رشت ضمن قدردانی از تلاش های نیروهای آتش نشانی 
بیمارستان  حریق  اطفای  در  رشت  شهرداری  ایمنی  خدمات  و 
نشانی  آتش  خدوم  کادر  و  امدادگران  کرد:  اظهار  قائم)عج( 
شهرداری در ماجرای حریق بیمارستان قائم رشت از جان مایه 

گذاشتند.
شهردار رشت با اشاره به روند اجرای طرح ژ5 در این شهر بیان 
کرد: با اخذ مصوبه ماده 5 روند اجرای پروژه ژ5 سرعت بیشتری 
گرفت که باید اقدامات صورت گرفته به اطلاع شهروندان برسد.

وی با بیان اینکه طرح ژ5 افتخاری برای مدیریت شهری است، 
افزود: با اجرای ژ5 از سوی مدیریت و پارلمان شهری بخشی از 

مشکلات ترافیکی شهر حل می شود.
شهردار رشت با بیان اینکه 4200 متر معبر بدون پرداخت هزینه 
ای تملک شده است، گفت: خرید این مقدار زمین بالغ بر هزار 

میلیارد تومان برآورد شده است.
شوقی با بیان اینکه طرح ژ5 برای شهرداری درآمدزا است، اضافه 
کرد: هزینه های اجرای پروژه ژ5 با عمران و آبادانی و سرمایه 

گذاری بخش خصوصی دوباره به شهرداری می گردد.
وی با بیان اینکه اجرای ممیزی املاک جزو افتخارات و عملکرد 
مثبت شورای ششم و شهرداری رشت در این دوره است، افزود: 
در حال حاضر تیم های مربوطه برای این اقدام تشکیل شده و 
به زودی در شهرداری  این طرح  را دیده و  آموزش های لازم 

منطقه چهار اجرایی و منطقه یک رشت نیز عملیاتی می شود.

از ساماندهی پارک های محلات این شهر خبر  شهردار رشت 
داد و اضافه کرد: تاکنون ساماندهی ۸ پارک محله در حال انجام 
است و تا پایان سال اقدامات مؤثری در این حوزه انجام می شود.

شوقی با اشاره به شناسایی نقاط حساس و آب گیر رشت بیان 
کرد: با برنامه ریزی هایی که انجام شده با ساماندهی آب های 
سطحی در مواقع سیل، آب گرفتگی شهری تا حدودی کاهش 

می یابد.
وی با اشاره به عدم پرداخت حقوق کارگران CNG بیان کرد: 
تمامی حق و حقوق کارکنان پرداخت شده و فقط حقوق خرداد 
ماه باقی مانده که تاکید بنده نیز بر پرداخت هر چه سریعتر این 
با اجرای پروژه شهید سلیمانی  اینکه  بیان  با  مهم است.شوقی 
بسیاری از املاک تعیین تکلیف شده است، تصریح کرد: اجرای 
طرح های هندسی در رشت دغدغه بجایی است لذا هر طرحی 
که شبیه سازی و اجرایی می شود با نظر راهنمایی و رانندگی 
انجام می شود و از این پس تاکید می کنم پس از این در تمامی 
جلسات ترافیک از رئیس کمیسیون حمل و نقل و عمران شورا 
دعوت شده تا اطلاعات جامع و کامل در اختیار رئیس کمیسیون 

قرار بگیرد.

 فرمانــده انتظامــی بندرانزلــی از کشــف بیــش از ســه 
ــی از  ــده در بازرس ــکار ش ــک احت ــی شیرخش ــزار قوط ه

ــر داد. ــتان خب ــن شهرس ــه در ای ــک داروخان ی
بــه گــزارش ایرنــا از پایــگاه خبــری پلیــس گیــلان، 
بــه گــزارش  اشــاره  بــا  امیــر وهــاب  زاده   ســرهنگ 
دریافتــی مبنــی بــر احتــکار شیرخشــک در یــک داروخانــه 
ــط  ــوع توس ــی موض ــی و بررس ــهر بندرانزل ــیه ش در حاش
ــت  ــس امنی ــوران پلی ــزود: مام ــرد و اف ــاره ک ــس اش پلی
عمومــی پــس از انجــام تحقیقــات همــه جانبــه و اطمینــان 
ــبکه بهداشــت  ــده ش ــراه نماین ــه هم از صحــت موضــوع ب

ــدند. ــزام ش ــر اع ــل موردنظ ــه آدرس مح ب
ــه  ــف س ــی از کش ــتان بندرانزل ــی شهرس ــده انتظام فرمان
ــی و خارجــی  ــواع شیرخشــک ایران هــزار و 302 قوطــی ان
احتــکار شــده در بازرســی از ایــن مــکان خبــر داد و بــا بیان 
اینکــه کارشناســان ارزش کالاهــای کشــف شــده را چهــار 
ــت: در  ــد، گف ــرآورد کردن ــال ب ــون ری ــارد و 300 میلی میلی
ــده  ــکیل پرون ــس از تش ــاله پ ــم 5۸ س ــه مته ــن رابط ای
ــی  ــی معرف ــع قضائ ــه مرج ــی ب ــل قانون ــیر مراح ــرای س ب
اقدامــات  انتظامــی خاطرنشــان کــرد:  مقــام  شــد.این 
ــر  ــذار ب ــوارد اثرگ ــه م ــراد از جمل ــی اف ــی برخ این چنین
ــاز مــردم اســت کــه  ــع اقــلام موردنی ــازار توزی آشــفتگی ب
ــا اخلالگــران اقتصــادی و پدیــده  ــا تمــام تــوان ب پلیــس ب

ــد. ــارزه می کن ــکار کالا مب ــا احت ــاق ی ــار قاچ زیان ب
بازداشــت متهمــان و محکومــان متــواری در 

ــان گی

ــری، رئیــس  ــگاه خب ــن پای ــزارش دیگــری از ای ــه گ ــا ب بن
پلیــس آگاهــی گیــلان از اجــرای 2 مرحلــه طــرح عملیاتــی 
دســتگیری متهمــان و محکومــان متــواری در گیــلان خبــر 

داد و گفــت: در ایــن راســتا 105 نفــر دســتگیر شــدند.
ســرهنگ علیرضــا حــدادی بــا بیــان اینکــه 2 مرحلــه طــرح 
ــواری در  ــان مت ــان و محکوم ــتگیری متهم ــی دس عملیات
خــرداد مــاه امســال در ســطح اســتان گیــلان اجــرا شــد، 
افــزود: در ایــن راســتا بــا انجــام اقدامــات فنــی و در 
ــتگیر و  ــایی و دس ــر شناس ــه، 105 نف ــای جداگان عملیات ه
بــا تشــکیل پرونــده بــرای ســیر مراحــل قانونــی در اختیــار 

ــد. ــرار گرفتن ــی ق ــع قضائ مرج
ــان  ــان بی ــلان در پای ــتان گی ــی اس ــس آگاه ــس پلی رئی
اولویت هــای  مهمتریــن  و  اصلی تریــن  از  یکــی  کــرد: 
پلیــس، برخــورد بــا جرایــم بــه خصــوص ســرقت و 
ــا تــلاش  ــن مهــم ب ــوع آن اســت کــه ای پیشــگیری از وق
ــال می شــود. ــه جــد دنب ــی ب ــان انتظام شــبانه روزی کارکن

انهدام باند ســارقان موتورسیکلت در رشت
ــی  ــده انتظام ــری، فرمان ــزارش دیگ ــه گ ــا ب ــن بن همچنی
رشــت از شناســایی و دســتگیری اعضــای بانــد ســه نفــره 
ــر  ســارقان حرفــه ای موتورســیکلت در ایــن شهرســتان خب
داد و گفــت: ایــن افــراد بــه ســرقت هشــت دســتگاه 

ــد. ــراف کردن ــیکلت اعت موتورس
ســرهنگ محمــود حافظــی بــا بیــان اینکــه در پــی 
شــکایت تعــدادی از شــهروندان در خصــوص ســرقت 
موتورســیکلت آن هــا، پیگیــری موضــوع بــه صــورت 
ــس  ــزود: پ ــت، اف ــرار گرف ــس ق ــتور کار پلی ــژه در دس وی
ــوع  ــای وق ــی صحنه ه ــی، بررس ــات میدان ــام تحقیق از انج
ــا  ــن پرونده ه ــارق ای ــه س ــری س ــخصات ظاه ــرم، مش ج

ــد. ــت آم ــه دس ب
ــت  ــایی هوی ــتان رشــت از شناس ــی شهرس ــده انتظام فرمان
ــب و  ــری 15 و تعقی ــوران کلانت ــط مام ــراد توس ــن اف ای
مراقبــت چنــد ســاعته آن هــا خبــر داد و بیــان  کــرد: 
ســارقان 34، 36 و 40 ســاله در تحقیقــات پلیــس بــه 
ــرده و  ــراف ک ــیکلت اعت ــتگاه موتورس ــت دس ــرقت هش س
پــس از تکمیــل پرونــده بــه منظــور ســیر مراحــل قانونــی 

ــد. ــرار گرفتن ــی ق ــع قضائ ــار مرج در اختی
ــا اعــلام اینکــه اســتفاده از وســایل  ایــن مقــام انتظامــی ب
ــوع  ــش وق ــر در کاه ــر و زنجی ــل دزدگی ــده از قبی بازدارن
ســرقت بســیار تاثیرگــذار اســت از مــردم خواســت از 
ــوت  ــارک کــردن خــودرو و موتورســیکلت در مناطــق خل پ

ــد. ــودداری کنن ــنایی خ ــد روش و فاق

گیــلان  کانون هــای مســاجد  رشــت-معین:مدیر ســتاد 
ــاط« در  ــون نش ــجد کان ــرح« مس ــاز ط ــه آغ ــاره ب ــا اش ب
ــي  ــوع غن ــا موض ــرح ب ــن ط ــت: ای ــتان گف ــاجد اس مس
ســازي اوقــات فراغــت کــودکان و نوجوانــان بــا محوریــت 

مســاجد اجــرا مي شــود.
ــتاد  ــی س ــط عموم ــل از رواب ــه نق ــن ب ــزارش معی ــه گ ب
ــتان  ــور از اس ــاجد کش ــری مس ــی هن ــای فرهنگ کانون ه
گیــلان، حجــت الاســلام رضــا حاجتــی مدیــر ســتاد 
ــک  ــلان امروز)ی ــری مســاجد گی کانون هــای فرهنگــی هن
ــتانه  ــی تابس ــرح مل ــاح ط ــن افتت ــر( در آیی ــنبه، 3 تی ش
ــون نشــاط”  ــوان ” مســجد کان ــا عن کانون هــای مســاجد ب
در بقعــه متبرکــه شــاه اولیــاء شــلمان بــه تاکیــد بــر 
ــا  ــان ب ــان و جوان ــت نوجوان ــات فراغ ــازی اوق ــه س بهین
محوریــت مســجد اظهارکــرد: طــرح ملــی” مســجد کانــون 
ــی  ــت بخش ــا و جامعی ــجام، ارتق ــور انس ــه منظ ــاط” ب نش
مســاجد  کانون هــای  فعالیت هــای  و  برنامه هــا  بــه 
ــودکان و  ــت ک ــات فراغ ــازی اوق ــی س ــوع غن ــا موض ب

نوجوانــان اجــرا می شــود.
وی بــا بیــان اینکــه برنامه هــای تابســتانه کانون هــای 
قــرآن  می شــود،  اجرایــی  محــور  شــش  در  مســاجد 
و عتــرت، علمــی فرهنگــی تربیتــی، هنــری و ادبــی، 
اجتماعــی،  تفریحــی  ورزشــی  کارآفرینــی،  و  مهــارت 
ــن  ــه ای ــش گان ــای ش ــن آوری  را از محوره ــانه و ف رس

ــرد. ــلام ک ــی اع ــرح مل ط
حجــت الاســلام حاجتــی بــا اشــاره بــه تشــکیل کارگــروه 
اوقــات فراغــت کانون هــای مســاجد اســتان گیــلان و 

پربارتــر  اجــرای  جهــت  لازم  برنامه ریزی هــای  اتخــاذ 
و  متنــوع  برنامه هــای  اجــرای  کــرد:  اذعــان  طــرح 
متناســب بــا نیــاز جوانــان در ایــام تابســتان موجــب جــذب 
ــای  ــج فعالیت ه ــاجد و تروی ــه مس ــان ب ــان و جوان نوجوان

ــد. ــد ش ــر خواه ــن قش ــارکت ای ــا مش ــجد ب مس
ــاجد را  ــای مس ــی در کانون ه ــرد تربیت ــت رویک وی تقوی
ــاجد در  ــای مس ــزود: کانون ه ــرار داد و اف ــد ق ــورد تاکی م
ــی  ــای تربیت ــترش برنامه ه ــق و گس ــا تعمی ــام ب ــن ای ای

بایــد مــوج آفرینــی و جریــان ســازی کــرده و ایــن 
فعالیت  هــا را در طــول ســال تــداوم بخشــند.

مدیــر ســتاد کانون هــای فرهنگــی هنــری مســاجد گیــلان 
ــان  ــی مخاطب ــاز اصل ــن نی ــر گرفت ــر در نظ ــد ب ــا تاکی ب
ــرد:  ــح ک ــتانه تصری ــای تابس ــرای فعالیت ه ــجد در اج مس
ایــن برنامه هــا جــذاب و بــا نشــاط و بــا موضوعــات 
ــی  ــای جمع ــوزه فعالیت ه ــا در ح ــده ت ــی ش ــوع طراح متن
ســپاری  مســئولیت  و  کادرســازی  تشــکیلاتی،  کار  و 

ــود. ــق ش ــان محق ــه نوجوان ــد ب نظام من
ــا بیــان اینکــه  حجــت الاســلام رضــا حاجتــی در ادامــه ب
از عیــد قربــان تــا عیــد غدیــر خــم، دهــه امامــت و 
نامگــذاری شــده اســت گفــت: عیــد ســعید  ولایــت 
ــن  ــه همی ــت ب ــلمانان اس ــد مس ــن عی ــم بزرگ تری غدیرخ
خاطــر بــه آن عیــدالله الاکبــر و عیــد آل محمــد)ص( 

می شــود. گفتــه 
ــر و اینکــه   ــر اهمیــت شــناخت ارزش غدی ــد ب ــا تاکی وی ب
ــلامی  ــت اس ــت در حاکمی ــگاه ولای ــت و جای ــر اهمی بیانگ
اســت تصریــح کــرد: غدیــر روز ولایــت و امامــت و نشــانه 
ــت  ــا ام ــت ت ــت اس ــیر امام ــوت در مس ــت نب ــداوم حرک ت
ــا  ــد و ب ــت را بپیمای ــت، راه عدال ــور ولای ــا ن ــلامی ب اس
ــت  ــم و حکم ــمه عل ــه سرچش ــت ب ــوت و امام ــد نب پیون

ــد. ــت یاب ــی دس اله
در پایــان ایــن مراســم کــه بــا همــکاری کانــون فرهنگــی 
ــراه  ــلیمانی ها هم ــن س ــری زاده و جش ــهید فخ ــری ش هن
بــود، حجــت الاســلام ضابطــی مدیــر کانــون بــه تشــریح 

ــت. ــود پرداخ ــون خ ــتانه کان ــای تابس فعالیت ه

ــرح  ــه ط ــرای 2 مرحل ــلان از اج ــی گی ــس آگاه ــس پلی رئی
متــواری  محکومــان  و  متهمــان  دســتگیری  عملیاتــی 
در گیــلان خبــر داد و گفــت: در ایــن راســتا 105 نفــر 

دســتگیر شــدند.
در  تیرمــاه  ســوم  امــروز،  حــدادی  علیرضــا  ســرهنگ 
تلاش هــای  بــه  اشــاره  بــا  خبرنــگاران  بــا  گفت وگــو 
شــبانه روزی کارکنــان انتظامــی بــرای تامیــن و حفــظ 
نظــم و امنیــت، اظهــار کــرد: بــا برنامه ریــزی دقیــق، 

ــم  ــل جرائ ــه و تحلی ــن تجزی ــئولیت و همچنی ــاس مس احس
ــرای  ــا را ب ــرد و فض ــالا ب ــی را ب ــب امنیت ــوان ضری می ت

ــرد. ــن ک ــارقان ناام ــوص س ــه خص ــان ب مجرم
ــی دســتگیری  ــه طــرح عملیات ــه 2 مرحل ــان اینک ــا بی وی ب
ــال در  ــاه س ــرداد م ــواری در خ ــان مت ــان و محکوم متهم
ســطح اســتان گیــلان اجــرا شــد، افــزود: در ایــن راســتا بــا 
انجــام اقدامــات فنــی و در عملیات هــای جداگانــه 105 
ــرای  ــده ب ــکیل پرون ــا تش ــتگیر و ب ــایی و دس ــر شناس نف

ســیر مراحــل قانونــی در اختیــار مرجــع قضائــی قــرار 
ــد. گرفتن

ــت:  ــان گف ــلان در پای ــتان گی ــی اس ــس آگاه ــس پلی رئی
پلیــس،  اولویت هــای  از اصلی تریــن و مهمتریــن  یکــی 
ــگیری از  ــرقت و پیش ــوص س ــه خص ــم ب ــا جرای ــورد ب برخ
ــبانه روزی  ــلاش ش ــا ت ــم ب ــن مه ــه ای ــت ک ــوع آن اس وق

ــود. ــال می ش ــد دنب ــه ج ــی ب ــان انتظام کارکن

معاون خدمات بیمه ای بانک کشاورزی 
بیمه  مهلت  تمدید  به  اشاره  با  گیلان 
هزار   22 تاکنون  گفت:  برنج  زراعت 
زمین های  استان  در  شالیکار   600 و 
شالیزاری خود را تحت پوشش صندوق 

بیمه کشاورزی قرار دادند.
پیمان عبداللهی فر  در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: این تعداد از 
برنجکاران گیلانی با خرید بیمه نامه از صندوق بیمه محصولات کشاورزی 

1۸ هزار و 300 هکتار از زمین های شالیزاری خود را بیمه کردند.
وی با اشاره به تمدید مهلت بیمه این محصول تا دهم تیرماه جاری اضافه 
کرد: شالیکاران گیلانی می توانند برای خرید بیمه نامه تمهیدات و تخفیفات 
تا 40 درصد به شعب بانک کشاورزی، نمایندگی بیمه و مراکز منتخب جهاد 

کشاورزی سراسر استان مراجعه کنند.
عبداللهی فر درباره تمهیدات ویژه خرید بیمه نامه محصولات کشاورزی بیان 
کرد: برای هر یک از موضوعات اعم از اجرای طرح تجهیز و یکپارچه سازی 
 ICM اراضی زراعی، تولید محصول برنج سالم با روش مدیریت تلفیقی
کشت ارقام معرفی شده از سوی موسسه تحقیقات برنج، پرداخت کنندگان 
زکات، بسیجیان فعال، ایثارگران، کشاورزان نمونه و آزمون خاک تخفیف و 

تمهیدات در نظر گرفته شده است.
وی اظهار کرد: در اجرای قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت نیز برای 
خرید بیمه نامه کشاورزان دارای 3 فرزند و بالاتر )فرزند سوم متولد 1400 
و به بعد( تخفیف تعیین شده است ضمن اینکه برای بیمه گروهی با حداقل 

300 کشاورز نیز تخفیف تعلق می گیرد.
معاون خدمات بیمه ای بانک کشاورزی گیلان با بیان اینکه تاکنون 40 
هزار و 200 کشاورز در استان محصولات خود را بیمه کردند، ادامه داد: 
خرید بیمه نامه برای سایر محصولات دامی، شیلاتی و زنبور عسل بدون 

توقف ادامه دارد.
نشاء برنج در 23۸ هزار هکتار زمین های شالیزاری گیلان انجام شد، نشاء 
برنج در 202 هزار هکتار از شالیزارهای گیلان به روش مکانیزه و در 36 

هزار هکتار به شیوه سنتی انجام شده است.
بر اساس آخرین آمارها، گیلان دارای 314 هزار هکتار اراضی زراعی و 
باغی است و 317 هزار نفر از مردم استان در بخش کشاورزی مشغول 
به فعالیتند، برنج، چای، زیتون، پیله ابریشم، بادام زمینی، زیتون، فندق و 

مرکبات عمده ترین محصولات کشاورزی استان به شمار می رود.
گیلان بزرگترین تولیدکننده ارقام بومی و با کیفیت برنج در کشور به شمار 
می آید که با 23۸ هزار هکتار اراضی شالیزاری، رتبه نخست کشور را از 
لحاظ سطح زیرکشت و رتبه دوم تولید برنج را به خود اختصاص داده است، 
اراضی  از مساحت  را  بیشترین سهم  شهرستان های رشت و صومعه سرا 

شالیکاری گیلان در اختیار دارند.
سال گذشته؛ 54 هزار نفر محصولات خود را بیمه کرده بودند.

رشت-معین:رئیس مرکز آموزشی 
و درمانی پورسینا با اشاره به انتقال 
27 بیمار از بیمارستان قائم )عج( 
به این مرکز اظهار داشت: در حال 
حاضر تنها 2 بیمار بستری بوده 
و  تکلیف  تعیین  بیماران  سایر  و 

ترخیص شده اند.
به گزارش معین به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دانشگاه علوم پزشکی گیلان 
)گیل وب دا(؛ دکتر ظهیر ریحانیان – رئیس مرکز آموزشی و درمانی پورسینا 
به مرکز  بیمار  قائم، 27  بیمارستان  اولیه حادثه حریق  گفت: در ساعات 
آموزشی و درمانی پورسینا منتقل شدند که پس از ویزیت بیماران توسط 
متخصصین و ارائه خدمات موردنیاز تعدادی از بیماران باتوجه به نوع بیماری 
به بیمارستان هایی مانند حشمت، رازی و… انتقال یافتند و 17 بیمار در 

پورسینا بستری شدند.
دکتر ریحانیان ادامه داد: هم اکنون بعد از گذشت شش روز از حادثه تنها دو 
نفر از این بیماران در بخش آی سی یو بستری هستند و مابقی بیماران پس از 

دریافت خدمات تشخیصی و درمان تعیین تکلیف شدند.
وی ادامه داد: دو بیمار بخش ویژه توسط متخصصین نروسرجری پورسینا 
جراحی شدند و مدت زمان موردنیاز برای بهبود این دو بیمار غیرقابل پیش بینی 

است.

و  آموزشی  مرکز  نوزادان  بخش  در  بستری  نوزادان  از  رشت-معین:یکی 
درمانی 17 شهریور پس از اتمام دوره مراقبت های درمانی با حال عمومی 
خوب ترخیص شد.به گزارش معین به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دانشگاه 
علوم پزشکی گیلان )گیل وب دا(؛ دکتر مهدی پور - سرپرست مرکز آموزشی 
و درمانی 17 شهریور رشت با بیان اینکه یکی از نوزادان بستری در این مرکز 
ترخیص شده است، گفت: در حال حاضر چهار نوزاد نارس دیگر همچنان تحت 
مراقبت های تیم درمانی این مرکز آموزشی و درمانی قرار دارند.گفتنی است در 
پی وقوع حادثه حریق در بیمارستان قائم رشت، پنج نوزاد به مرکز آموزشی و 
درمانی 17 شهریور رشت منتقل و تحت مراقبت های درمانی قرار گرفته بودند.

شهردار رشت:طرح ژ5 افتخاری برای مدیریت شهری رشت است
اجرای ممیزی املاک جزو عملکرد مثبت شورای ششم و شهرداری رشت است

داروخانه ای با سه هزار قوطی شیرخشک احتکاری در گیلان

آغاز طرح ملی مسجد کانون نشاط در کانون های مساجد گیلان

بـازداشت 105 متهم و محکوم متواری در گیلان 



مدیرکل ورزش و جوانان استان قزوین گفت: رشته آمادگی جسمانی 
با هزینه کم و امکان تمرین در همه مکانها می تواند در افزایش نشاط 

اجتماعی و سلامت خانواده ها نقش موثری ایفا کند.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین،در مراسمی با حضور احمد 
گواری رئیس فدراسیون آمادگی جسمانی و تندرستی سلامت کشور، 
صداقت مسئول امور استانهای فدراسیون، عباس علایی مقدم مدیرکل 
تندرستی  و  جسمانی  آمادگی  هیئت  رئیس  استان،  جوانان  و  ورزش 

سلامت استان قزوین انتخاب شد .
عباس علایی مقدم در این مجمع اظهارداشت: بسیار خوشحالیم که 
آخرین قهرمانی توسط رضا علیپور کسب شد و این ورزشکار ملی پوش 
افتخار آفرین شده و سومین  ایام مبارک برای کشور  توانست در این 

ورزشکار المپین استان باشد که وارد المپیک می شود.
وی بیان کرد: در گذشته چهار ورزشکار بنامهای برخورداری، یعقوبی، 
لشکری و مرندی به المپیک راه یافتند و امسال سه ورزشکار و یک مربی 

بعد از ۸0 سال به المپیک راه یافته اند که جای خرسندی و افتخار دارد.
علایی مقدم با اشاره به جایگاه ورزش آمادگی جسمانی تصریح کرد: 
رشته آمادگی جسمانی با ورزش همگانی در گذشته تلفیق داشت که 
امروز مستقل شده و از اهمیت ویژه ای برخورار شده و یک زمانی در 

پایگاه قهرمانی تست آمادگی جسمانی می دادند تا وارد مسابقات شوند و 
امروز این رشته اهمیت مضاعف دارد و رئیس جدید هیئت استان در بخش 

همگانی و قهرمانی باید فعالیت جدی تری داشته باشد.
برگزاری مجمع و  به  توجه  با  قزوین  استان  مدیرکل ورزش و جوانان 
انتخاب رئیس هیئت استان با کسب 13 رای از 23 رای اعضا یادآورشد: 
برای کسانی که به تنها نامزد ریاست هیئت رای ندادند باید کار بیشتری 

شود تا نظر آنها هم تامین شود و بقیه نیز اعتمادکنند و این روند مسئولیت 
رئیس جدید را دو چندان می کند.

علایی مقدم خطاب به رئیس جدید هیئت آمادگی جسمانی استان گفت: 
این رشته در یک سال اخیر با سرپرستی خانم پاکدامن بسیار موفق بود و 
تعداد بیمه شدگان بالا رفت و برنامه های متعددی عملیاتی شد و بستری 
ایجاد شده که ادامه کار را سهل تر کرده و رئیس جدید باید با مدیریت 

خوب خود بقیه را راضی کند.
وی اضافه کرد: آمادگی جسمانی رشته بسیار خوبی است که در همه 
شهرستانها و روستاها ظرفیت زیادی دارد و هیئت می تواند ورزش را در 
سبد خانوارها بگنجاتد و آن را توسعه دهد و ما هم انتظار داریم از همه 
ظرفیتهای موجود برای هم افزایی استفاده کنید تا نشاط اجتماعی در 

جامعه بیشتر شود.
در این مجمع که 23 نفر از اعضای مجمع حضور داشتند مجتبی حاج 
طاهری ها تنها نامزد با کسب 13 رای برای مدت چهارسال بعنوان رئیس 

هیئت آمادگی جسمانی و تندرستی سلامت استان قزوین انتخاب شد. 
همچنین آزیتا بیات بعنوان نایب رئیس و مریم چمانی بعنوان خزانه دار، 

معرفی شدند و توانستند رای مجمع را کسب کنند.

از  جلوگیری  منظور  به  گفت:  قزوین  استان  دادگستری  کل  رئیس 
ایجاد مشکل در روند رسیدگی به پرونده ها سامانه ای برای جمع آوری، 
در  تا  شده  طراحی  حرفه ای  شاهدین  و  ضامنین  اطلاعات  شناسایی 
این سامانه بسیار کاربرد دارد و  دسترس محاکم قضایی قرار بگیرد، 

مشکلات اطاله دادرسی را کاهش خواهد داد. 
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین،حجت الاسلام والمسلمین علی 
مصطفوی نیا در جلسه شورای اداری استان قزوین که  در سالن جلسات 
شهید امامی استانداری قزوین برگزار شد، ضمن تبریک هفته قوه قضائیه 
اظهار کرد: مقام معظم رهبری فرموده اند باید با برنامه پیش برویم و 
فعال باشیم که ما نیز در دادگستری به همین منوال قدم برمی داریم، 
خوشبختانه در دوره آیت الله رئیسی سند تحولی به سرانجام رسید که 

نتیجه آن 7 مأموریت ویژه و مؤثر برای دستگاه قضاست. 
 وی افزود: یکی از مهم ترین تحولات قوه قضائیه اجرای این سند تحول 
قضایی است که در آن خدمات خوبی برای مردم ارائه شده و اقدامات 

مؤثری نیز برای رسیدگی به پرونده ها صورت گرفته است. 
رئیس کل دادگستری استان قزوین خاطرنشان کرد: در این سند چالش، 
راهکار و راهبردها عنوان شده و مسئولی که برای استان منصوب می شود 

اگر دقیق بر اساس این سند پیش برود تمام مشکلات حل خواهد شد. 
وی تصریح کرد: رسیدگی به شکایات، احیای حقوق عامه و آزادی مشروع، 
نظارت بر اجرای قوانین، کشف جرم و تعقیب مجرمان و اجرای حدود، 
پیشگیری از وقوع جرم و دعاوی، اصلاح مجرمان و حمایت از حقوق 
مالکیت اشخاص از محورهای این سند تحول قضایی است. این سند 
تحول سه ساله در سال جاری توسط رئیس قوه قضاییه امضا و برای اجرا 

به تمامی واحدهای قضایی ابلاغ شده است. 
مصطفوی نیا گفت: در این سند به استفاده از سامانه های هوشمند و خدمات 
نوین برای کاهش اطاله دادرسی، افزایش کیفیت رسیدگی به پرونده های 
قضایی، خدمت رسانی بهتر به مردم و تسریع امور تأکید ویژه شده است. 
رئیس کل دادگستری استان قزوین اظهار کرد: یکی از دیگر از موضوعاتی 
را خدشه دار  مراجعین  روانی  امنیت  و  آرامش  در مجموعه قضایی  که 
می کرد استفاده محکومین از ظرفیت اعسار بود که با استفاده از این سامانه 
جلوی سوءاستفاده ها گرفته می شود. اولین راهکار در رابطه با دستاورد سند 
تحول قضایی رویکرد تحولی است که با اجرای آن بسیاری از مشکلات 

حل خواهد شد. 
وی بیان کرد: به منظور جلوگیری از ایجاد مشکل در روند رسیدگی 
به پرونده ها سامانه ای برای جمع آوری، شناسایی اطلاعات ضامنین و 
شاهدین حرفه ای طراحی شده تا در دسترس محاکم قضایی قرار بگیرد، 
این سامانه بسیار کاربرد دارد و مشکلات اطاله دادرسی را کاهش خواهد 
داد. رئیس کل دادگستری استان قزوین در پایان گفت: در گذشته با 
مشکل شاهدان جعلی مواجه بودیم که خوشبختانه با راه اندازی سامانه 

ثبت اطلاعات شاهدین به سمت عدالت و حقیقت نزدیکتر شده ایم.

مدیرکل ورزش و جوانان استان قزوین:
توجه به رشته آمادگی جسمانی می تواند نشاط اجتماعی و سلامت خانواده ها را تضمین کند

رئیس کل دادگستری استان قزوین مطرح کرد
حل مشکل اطاله دادرسی با راه اندازی سامانه اطلاعات ضامنین و شاهدین

نگهداری 27۹ کودک و نوجوان بی سرپرست در بهزیستی استان قزوین

تولید محصولات کم آب بر در آذربایجان شرقی رو به توسعه است
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مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین گفت:در بهار امسال ۸۸میلیون و 504 هزار و 61۸ تردد خودرو در راه های این استان به ثبت رسید که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 4درصد کاهش داشته است.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین،جواد حق لطفی در این باره اظهار کرد:16درصد از تردد ثبت شده مربوط به خودروهای سنگین بوده است.

وی اضافه کرد: بیشترین تردد ثبت شده از وسایل نقلیه طی سه ماهه نخست سال جاری مربوط به روز سه شنبه هفتم فروردین با یک میلیون و 451هزار و 7۸1 خودرو بوده است.
حق لطفی ادامه داد: سامانه های هوشمند نصب شده در راه های استان قزوین در این مدت 201هزار و ۸50 تخلف رانندگی را به ثبت رسانده اند.

وی گفت: سرعت متوسط وسایل نقلیه در محورهای استان قزوین نیز طی این مدت 7۹کیلومتر بر ساعت گزارش شده است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین در ادامه با ارائه گزارشی از تماس های مردمی با سامانه 141 از پاسخگویی کارشناسان 
مرکز مدیریت راه ها به پنج هزار و 326تماس خبر داد.

 چهارشنبه  6  تیر  1403
 شماره 6789 

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین:تردد خودرو در راه های استان قزوین 4 درصد کاهش یافت

خبر خوش برای گندمکاران گلستانی
پرداخت مطالبات گندم کاران گلستان 

آغاز شد

تهیه کارت شناسایي و لباس 
متحدالشکل براي ماموران قرائت 

کنتور آب در گلستان

تاکید بر تامین ارتباط پایدار 
مخابراتی در ایام انتخابات ریاست 

جمهوری

بهره مندی 5روستای شرق گلستان 
از نعمت گاز

 

روح اله مهری مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان 
گلستان گفت: با عنایت به پیگیری مستمر جناب دکتر 
امروز سوم  اداره کل،  این  و  گلستان  استاندار  زنگانه 
تیرماه مقدار ۸235 میلیارد تومان از مطالبات کشاورزان  

گندمکار استان پرداخت شد.
مهری در ادامه افزود: این مقدار پرداختی 50٪ اسناد 
توسط  جاری  سال  تیرماه  دوم  مورخ  تا  که  خریدی 
مدیران مراکز خرید به بانک عامل ارسال گردیده است 
می باشد و شامل 4۹600 کشاورز گندمکار استان که 
طی 162 هزار محموله گندم خود را به مراکز خرید 
مهری  اله  روح  باشد.  می  اند  داده  تحویل  تضمینی 
در  گلستان  استان  بازرگانی  خدمات  و  غله  مدیرکل 
خرید  با  کنون  تا  گلستان  شد:استان  یادآور  پایان 
تضمینی یک میلیون و بیست و چهار هزار تن گندم 
دومین استان بزرگ تولید کننده گندم کشور است و 
از منظر پرداخت مطالبات گندمکاران عزیز، کوتاه بودن 
مدت انتظار کشاورزان استان در سطح کشور در رتبه 
ممتاز قرار دارد و پیگیری در خصوص الباقی مطالبات 

کشاورزان ادامه دارد.

معاون خدمات مشترکین و درآمد شرکت آب و فاضلاب 
گلستان گفت : این شرکت به منظور پیشگیري از هر 
فرصت  و  سودجو  افراد  شناسایي  و  سواستفاده  گونه 
طلب، به تهیه کارت شناسایی و لباس فرم متحدالشکل 

براي ماموران قرائت کنتور اقدام کرده است.

گلستان  منطقه  مخابرات  مدیران  شورای  جلسه  در 
انتخابات  ایام  در  مخابراتی  پایدار  ارتباط  تامین  بر   ،
شورای  جلسه  در  که  شهمرادی  شد.غلامعلی  تاکید 
مدیران سخن می گفت : با اشاره به ایجاد زیر ساخت 
های مناسب مخابرات در استان گلستان ، با اشاره به 
هماهنگی بیشتر تمامی بخش ها بر تلاش در جهت 

تامین ارتباط پایدار در ایام انتخابات تاکید کرد.
وی با اعلام این مطلب که در انتخابات قبلی جزء استان 
هایی بودیم که انتخابات بصورت تمام الکترونیک و 
بدون هیچ اختلالی انجام شده بود آنرا حاصل تلاش 
مجموعه دست اندر کار مخابرات منطقه گلستان در 
و  دانست  نیاز  مورد  های  زیرساخت  ایجاد  راستای 

استمرار آنرا خواستار شد.

گلستان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  طالبی  علی 
ازعملیات افتتاح گازرسانی به5 روستا در شهرستان 
گنبد )بخش داشلی برون ( با اعتباری بالغ بر 460 
هزار میلیارد ریال در بهار 1403 خبرداد.علی طالبی 
خبر  این  اعلام  با  گازگلستان  شرکت  مدیرعامل 
گفت: هم اکنون ۹61 تعداد خانوار روستایی از نعمت 

گاز  طبیعی  بهره مند شدند.
وی  تصریح کرد: هم اکنون 71۸انشعاب گاز در این 
5 روستا وصل شده و  طول شبکه اجرا شده  نیز در 

حال حاضر بیش ۸7 کیلومتر است

بی  نوجوان  و  کودک   27۹ گفت:  قزوین  بهزیستی  مدیرکل 
سرپرست و بدسرپرست در شیرخوارگاه و خانه های کودکان و 

نوجوانان بهزیستی استان نگهداری می شوند.
پور   دهباشی  قزوین،علی  از  معین  خبرنگار  ارسالی  گزارش  به 
به تشریح فعالیت و اقدامات دولت سیزدهم در دفتر مراقبت و 
توانمندسازی کودکان و نوجوانان استان قزوین پرداخت و اظهار 
کرد: براساس اصول 21 و 2۹ قانون اساسی و ماده واحده قانون 
تشکیل سازمان بهزیستی کشور در سال 5۹ و همچنین قانون 
حمایت از کودکان بی سرپرست و بدسرپرست مصوبه سال ۹2، 
حمایت از این کودکان معرفی شده از سوی مراجع قضایی برعهده 

سازمان بهزیستی است.
وی ادامه داد: در همین راستا و در طول مدت زمان فعالیت دولت 
سیزدهم 267 کودک در مراکز نگهداری کودکان بی سرپرست و 
بدسرپرست استان مورد پذیرش قرار گرفتند و بازپیوند )بازگشت 
به خانواده زیستی( 26۹ کودک به خانواده و اقوام دارای صلاحیت 

صورت گرفت تا از اقامت طولانی مدت فرزندان در این گونه مراکز 
جلوگیری به عمل آید.

دهباشی پور خاطرنشان کرد: ۸3 کودک بی سرپرست و بدسرپرست نیز 
پس از طی مراحل قانونی به خانواده های متقاضی فرزند خواندگی در 

دولت سیزدهم واگذار شد و ساماندهی فرزندان زندانیان و نگهداری آنان 
در این مراکز به منظور خروج آنان از محیط زندان صورت گرفت.

این مسوول به اقدامات دیگر سازمان بهزیستی استان قزوین در این رابطه 
اشاره کرد و توضیح داد: بهزیستی قزوین مشارکت های مردمی را برای 
حمایت مادی و معنوی از فرزندان بی سرپرست و بدسرپرست جلب کرده 

است تا جایی که از 331 کودک و نوجوان امدادبگیر حمایت 
های لازم مادی و معنوی نیز طی این مدت به عمل آمد.

همچنین  شد:  یادآور  قزوین  استان  بهزیستی  مدیرکل 
پرداخت شهریه کامل دانشجویان تحت سرپرستی و کمک 
هزینه دانشجویی، بازدید و نظارت مستمر کارشناس شبه 
خانواده استان از شیرخوارگاه و خانه های کودک و نوجوانان 
به منظور ارزشیابی و رسیدگی بر وضعیت فرزندان، کارکنان 
و مراکز و همچنین رفع مشکلات موجود از اقدامات دیگر 

بهزیستی این استان به شمار می آید.
وی افزود: بهزیستی استان قزوین زمینه زندگی مستقل 
از جمله اشتغال و ازدواج را برای 12 فرزند را نیز فراهم 
آورده و همچنین چهار سری جهیزیه برای فرزندانی که 
شرایط ازدواج برای آنان مهیا شده با کمک خیران سازمان 

بهزیستی تهیه کرده است.
کرد:  خاطرنشان  قزوین  استان  بهزیستی  مدیرکل 
شیرخوارگاه و خانه نوباوگان توسط سازمان بهزیستی استان قزوین به 
بخش غیردولتی جهت کاهش تصدی گری دولت واگذار شد و 176 
فرزند تحت سرپرستی در قالب بیمه عمر و پس انداز تحت پوشش 

قرار گرفتند.

تولید  گفت:  شرقی  آذربایجان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
محصولات کم آب بر و رعایت الگوهای کشت در این استان رو به 

توسعه و افزایش است.
به گزارش ایرنا، اکبر فتحی در ششمین جشنواره سیر در شهر تیمورلو، 
با تاید بر اینکه به هیچ عنوان در شرایط کنونی اقلیمی حق نداریم بین 
امنیت آبی و امنیت غذایی تقابل ایجاد کنیم، افزود: برخلاف سال های 
گذشته کشاورزان امروز قدر آب را بهتر از همه می دانند و به خوبی 
آگاه هستند که اگر آب را بهینه مصرف نکنند برای امرار معاش و تولید 

محصول دچار مشکل خواهند شد.
جهاد  وزرات  اساسی  اولویت  کشت  الگوی  اصلاح  کرد:  اظهار  وی 
کشاورزی در دولت سیزدهم است که کشاورزان با این برنامه کلان 
همگام و حتی پیشگام شدند تا محصولی با نیاز آبی پایین تر را با نیاز 

آبی بیشتر جایگزین کنند.
فتحی تولید محصول »سیر« را در راستای اصلاح الگوی کشت در 
آذربایجان شرقی توصیف کرد و ادامه داد: این استان از لحاظ سطح 
زیرکشت محصول سیر در سطح کشور رتبه ششم و از لحاظ میزان تولید 

رتبه چهارم را در اختیار دارد.
به گفته وی سطح زیر کشت محصول سیر در آذربایجان شرقی ۸30 
هکتار است که از این سطح سالانه حدود 24 هزار و 500 تن محصول 
به دست می آید و بر اساس آخرین آمارها متوسط تولید این محصول 

در هر هکتار 2۹ تن است که نسبت به خیلی از استان ها بیشتر است.
اراضی کشاورزی  از  در هر هکتار  تولید سیر خشک  میانگین  فتحی 
آذربایجان شرقی را 14 تن اعلام و اضافه کرد: عمده مناطق تولید کننده 
سیر در استان شامل شهرستان های آذرشهر، عجب شیر، ملکان و بناب 

است.

وی با بیان اینکه توجه به بازرگانی محصولات کشاورزی باعث توسعه 
اقتصادی می شود، گفت: اگر می خواهیم محصولات کشاورزی توسعه 
پیدا کند باید ابتدا بازار آن را سر و سامان دهیم و به سمت برندینگ 

حرکت کنیم.
فتحی به ویژگی های کشاورزی شهرستان آذرشهر اشاره کرد و افزود: هر 
نقطه این شهرستان نماد برندی از محصول خاص بوده و در هر محصولی 
سرآمد است که در این میان شهر تیمورلو با محصول سیر معروف بوده 
که امسال هم از نظر کمیت و هم کیفیت این محصول از شرایط خوبی 

در آذرشهر برخوردار شده است.
وی ادامه داد: کشاورزان این شهرستان از هر کدام از اصول علمی تبعیت 
کرده اند که به موفقیت آنها منجر شده است و توانسته اند با استفاده از 
امکانات داخلی کوچک ترین تغییرات را که مد نظر رهبر معظم انقلاب 

است را عملیاتی کنند.
ایرنا، معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهادکشاورزی  به گزارش 

آذربایجان شرقی نیز در این جشنواره با بیان اینکه سطح عمده زیرکشت 
نزولات   ( سبز  آب  از  استفاده  علت  به  و  بوده  پاییزه  به صورت  سیر 
به  این محصول نسبت  ( میزان آب مصرفی  پاییزه و زمستانه  جوی 
سایر محصولات سبزی و صیفی پایین است، گفت: این موضوع باعث 
زودرسی محصول در اواخر فصل بهار می شود به طوریکه محصول سیر 

کشت پاییزه در اوایل خرداد قابل برداشت و عرضه به بازار است.
اکبر کرامتی با اشاره به رتبه اول تیمورلو در فرآوری و بسته بندی سیر در 
کشور، اظهار کرد: برداشت محصول سیر به 2 صورت تر و خشک است؛ 
سیر تر مصرف تازه خوری داشته و زودتر به بازار عرضه می شود و سیر 
خشک به منظور انبارداری و نگهداری محصول دیرتر برداشت شده و 

دیرتر هم به بازار عرضه می شود.
وی سیر را محصولی دانست که بدون حمایت های خاصی از طرف 
دولت دارای جایگاه تولید در استان است و به عنوان منبع درآمد برخی از 

کشاورزان سبزی و صیفی کار می تواند مطرح شود.
کرامتی اضافه کرد: عمده محصول تولیدی سیر در داخل استان و یا 
استان های همجوار مصرف می شود و در مواقعی مقصد محصول 

تولیدی کشور عراق است.
وی ادامه داد: ارقام سیر مورد کشت در سطح آذربایجان شرقی شامل 
سیر محلی، سیر صورتی، سیر قرمز، سیر سفید و رقم آذر است و بیش از 

۸0 درصد سیر کشت شده در سطح استان رقم صورتی است.
تولید محصولات کم آب بر در آذربایجان شرقی رو به توسعه است

به گزارش ایرنا، شهر تیمورلو در فاصله هفت کیلومتری غرب شهرستان 
آذرشهر و 47 کیلومتری جنوب غرب تبریز با جمعیت حدود هفت هزار 
نفر یکی از مهمترین مناطق تولید کننده محصول سیر در ایران است که 

به عنوان پایتخت این محصول کشاورزی شهرت دارد.

با برگزاری مجمع عمومی و انتخاباتی 
حاجی  مجتبی  اعضاء  اکثریت  با 
هیئت  رییس  عنوان  به  ها  طاهری 
آمادگی جسمانی و تندرستی سلامت 

استان قزوین انتخاب شد. 
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  روز 
احمد  با حضور  یکشنبه در مراسمی 

گواری رئیس فدراسیون آمادگی جسمانی و تندرستی سلامت کشور، صداقت 
مسئول امور استانهای فدراسیون، عباس علایی مقدم مدیرکل ورزش و جوانان 
استان، رئیس هیئت آمادگی جسمانی و تندرستی سلامت استان قزوین انتخاب 

شد .
رئیس هیئت آمادگی جسمانی و تندرستی استان قزوین انتخاب شد 

در این مجمع که 23 نفر از اعضای مجمع حضور داشتند مجتبی حاج طاهری 
ها با کسب 13 رای برای مدت چهارسال بعنوان رئیس هیئت آمادگی جسمانی 

و تندرستی سلامت استان قزوین انتخاب شد. 
همچنین آزیتا بیات بعنوان نایب رئیس و مریم چمانی بعنوان خزانه دار، مهدی 
مهرعلیان بعنوان هیئت رئیسه معرفی شدند و توانستند رای مجمع را کسب 

کنند.

و  بدنی  تربیت  اداره  رئیس 
کل  اداره  ورزشی  فعالیت های 
اردبیل  استان  پرورش  و  آموزش 
آفتاب  دختران  طرح  برگزاری  از 
اوقات  غنای  هدف  با  ایران 
بین  نشاط  افزایش  و  فراغت 
جامعه دانش آموزی در این استان 

خبر داد.
اظهار کرد: در طرح وزارتی  ایرنا  با خبرنگار  غلامحسین خجسته  در گفت و گو 
دختران آفتاب ایران ۸00 دانش آموز دختر و پسر دوره اول و دوم متوسطه مدارس 

شبانه روزی و عشایری شهرستان های پارس آباد، بیله سوار و انگوت شرکت کردند.
و  بومی  بازی های  و  ورزش ها  ترویج  اسلامی،  ایرانی  زندگی  سبک  آموزش  وی 
ایجاد روحیه همکاری و  محلی، معرفی لباس اصیل و بومی مناطق آذربایجان و 

کارگروهی در بین دانش آموزان را از هدف های دیگر این طرح ذکر کرد.
ایران،  آفتاب  دختران  فرهنگی  و  ورزشی  طرح  در  شرکت کنندگان  افزود:  وی 
گواهینامه دریافت می کنند تا به عنوان سفیران تربیت بدنی با همکاری شوراهای 
اسلامی روستاها ، برنامه ها و مسابقات ورزشی مشابهی را برای همسالان و دوستان 

خود برگزار کنند.
طرح »دختران آفتاب ایران« در سه شهرستان استان اردبیل اجرا شد

رئیس اداره تربیت بدنی و فعالیت های ورزشی اداره کل آموزش و پرورش استان 
اردبیل گفت: مرحله کشوری طرح ورزشی فرهنگی دختران آفتاب ایران 12 تیرماه 
سال جاری در تهران برگزار و از استان اردبیل 12 دانش آموز برگزیده در سه رشته 

ورزشی به مرحله کشوری اعزام خواهند شد.
کرد:  اظهار  شبانه روزی  مدارس  دانش آموزان  خاص  فضای  به  اشاره  با  خجسته 
بیشتری  ضرورت  دانش آموزان  از  قشر  این  برای  ورزش  برنامه های  و  فعالیت ها 
دارد و تلاش می کنیم با اجرای طرح های ابلاغی از ناحیه وزارت آموزش و پرورش 
در راستای افزایش نشاط و فعالیت های ورزشی و بدنی این دانش آموزان گام های 

بلندی برداریم.
در سال تحصیلی گذشته بیش از 26 هزار دانش آموز در 2 هزار و 550 آموزشگاه 
و مدرسه در 11 هزار و ۸00 کلاس درس در استان اردبیل مشغول تحصیل علم 

شدند.
استان اردبیل با بیش از یک میلیون و 2۸0 هزار نفر جمعیت و 12 شهرستان در 

شمال غرب ایران واقع شده است.

معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی استان 
گرمای  و  تابستان  فصل  آغاز  گفت:  بوشهر 
شناورها  مالکان  کرده  ایجاب  هوا  چندان  دو 
اقدام  های  احتمالی  حوادث  از  جلوگیری  برای 

پیشگیرانه لازم داشته باشند.
حاجی  مصطفی   « ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 

رضایی در نشست کمیته ایمنی بنادر استان بوشهر اظهار کرد: با آغاز فصل تابستان 
و افزایش محسوس دما در مقایسه با سال گذشته، در اداره کل بنادر و دریانوردی 
بویژه  احتمالی و  از حوادث  برای جلوگیری  نیز تمهیدات پیشگیرانه  استان بوشهر 

آتش سوزی پیش بینی شده است.
وی افزود: بخش عمده اقدام های انجام شده مربوط به توسعه ناوگان آتش نشانی 
است که نسبت به استقرار شناورهای آتشخوار و خودروهای آتش نشانی و سیستم 

ثابت اطفای حریق در بنادر اقدام شده است.
معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر تصریح کرد: با وجود آماده 
به کاری نیروها و تجهیزات آتش نشانی بخش اصلی و انکارناپذیر برای جلوگیری 
از حوادث آتش سوزی متوجه مالک شناورها و دریانوردان است که باید به رعایت 

نکات ایمنی اهتمام لازم را داشته باشند.
حاجی رضایی ادامه داد: همچنین باید حداقل یک ملوان آموزش دیده به صورت 
براساس تجربه در  باشد چرا که  استقرار داشته  24 ساعته روی شناورهای سنتی 
در  آتش  شناور،  روی  ملوان  وجود  با  سوزی  آتش  حادثه  وقوع  موارد  از  بسیاری 
اسرع وقت مهار و از شعله ور شدن کامل شناور و سرایت آتش به سایر شناورها 

جلوگیری شده است.

مدیریت  محترم  موزائیک سازی نئوسقف
مدیریت  محترم  موزائیک سازی چایچیان

مدیریت  محترم  موزائیک سازی 110
مدیریت  محترم  موزائیک سازی مجیدکرمی
مدیریت  محترم  موزائیک سازی پارس ویبره

مدیریت  محترم  موزائیک سازی مجتبی راجی
 به استحضار می رساند مشاغل  درخواستی آقای محمد  سلیمی  درکمیته  بدوی  
مورخه 1402/12/16  مشاغل  سخت و زیان آور  مطرح و مورد تائید  قرار گرفته  

است . 
 مقتضی  است به  استناد مواد 3و6  آیین نامه  اجرایی مشاغل  سخت و زیان آور  طی 

مدت  2 سال نسبت به  ایمن سازی  و بهسازی  محیط کار اقدام فرمائید .
رای  کمیته  بدوی  حداکثر  ظرف 15 روز  اداری  پس از ابلاغ  در قالب  فرم شماره 
)4(  قابل تجدید نظرخواهی  در کمیته  تجدید  نظر  این استان می باشد و درغیر 
اینصورت  رای صادره  برای  اشخاص  داخل  کشور  سه ماه  و برای افراد مقیم  خارج 
کشور ، شش  ماه از تاریخ  ابلاغ  رای ،  مطابق  قانون  آیین دادرسی  دادگاه های  

عمومی و انقلاب  در امور  مدنی ، در دیوان عدالت  اداری  قابل  اعتراض  است . 
  هوشیار   جوهری -   رئیس  کمیته بدوی  مشاغل  سخت و زیان آور  استان 

کرمانشاه   م الف 120۸

رئیس هیئت آمادگی جسمانی و 
تندرستی استان قزوین انتخاب شد 

طرح »دختران آفتاب ایران« در سه 
شهرستان استان اردبیل اجرا شد

ضرورت اقدامات پیشگیرانه مالکان 
شناورها در فصل تابستان
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اجتماعی وسلامت

معاون اجتماعی سازمان انتقال خون با تاکید بر لزوم جوان سازی و کاهش میانگین سنی اهداکنندگان خون، گفت: اهدای خون، کاری دواطلبانه و 
خیرخواهانه است؛ اقدمات و برنامه ها باید به نحوی باشد که فرهنگ ایثار و انسان دوستی در میان جوانان تقویت شود.

شهرام میرزایی در گفت وگو با ایسنا، درباره برنامه های سازمان انتقال خون برای کاهش میانگین سنی اهداکنندگان خون گفت: جامعه ایران در 
مسیر میانسالی قرار دارد و به همین دلیل تعداد افرادی که از چرخه اهدای خون به دلیل افزایش سن، به سقف اهدا می رسند، در حال افزایش 
است. به دلیل اینکه تعداد افرادی که به سقف اهدای خون می رسند رو به افزایش است، سازمان اهدای خون، جوان سازی و کاهش میانگین سنی 

اهداکنندگان خون را در دستور کار خود قرار داده است. 

وی با اشاره به افزایش سن اهداکنندگان گفت: سازمان انتقال خون فقط با موضوع افزایش سن اهداکنندگان 
روبرو نیست؛ چراکه میزان مصرف خون در سال گذشته نیز افزایش یافت. وی با بیان اینکه قانون »حمایت 
از خانواده و جوانی جمعیت« در سال 1400 به تصویب رسید، اظهار کرد: جای سازمان انتقال خون در قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت خالی است. با زهم تاکید می کنم سازمان انتقال خون باید در مسیری گام 
بردارد که مشارکت جوانان برای اهدای خون بیشتر شود. اهدای خون، کاری دواطلبانه و خیرخواهانه است؛ 

اقدمات و برنامه ها باید به نحوی باشد که فرهنگ ایثار و انسان دوستی در میان جوانان تقویت شود.

افزایش مصرف خون در سال گذشته

 چهارشنبه  6  تیر  1403
 شماره 6789

بهداشت و درمان

یک معلم دبیرستان به خبرآنلاین می گوید: »مدیریت مدارس و 
اداره آموزش و پرورش به قدری معلمان را در این ماجرا )تصحیح 
امتحانات  برگه های  تصحیح  که  دادند  قرار  فشار  تحت  اوراق( 
نهایی را به یک اجبار تبدیل کرده اند. چنین شرایطی برای برخی 
را  کار  این  انجام  امکان  به دلایل گوناگون،  ما که  از همکاران 

ندارند، مشکل ساز شده است.«
که  بود  تصمیمی  نهایی،  امتحانات  اوراق  الکترونیکی  تصحیح 
دوازدهم،  پایه  برای  فقط  هم  آن  گذشته،  سال  در  نخستین بار 
امسال  پرورش،  و  آموزش  سازمان  اعلام  طبق  شد.  عملی 
برگه های  و  شده  نهایی  هم  یازدهم  و  دهم  پایه های  امتحانات 

آن ها نیز الکترونیکی تصحیح می شود.
دبیرستان های  از  یکی  ریاضی  دبیر  محمدباقری،  نسرین 
تصحیح  سر  بر  که  مناقشاتی  خصوص  در  تهران،  قدس  شهر 
الکترونیکی برگه های امتحان نهایی مطرح است، به خبرآنلاین 
به قدری  پرورش  و  آموزش  اداره  و  مدارس  »مدیریت  می گوید: 
تصحیح  که  دادند  قرار  فشار  تحت  ماجرا  این  در  را  معلمان 
برگه های امتحانات نهایی را به یک اجبار تبدیل کرده اند. اجبار 
در تصحیح الکترونیکی اوراق برای برخی از همکاران ما که به 
دلایل گوناگون، امکان انجام این کار را ندارند، مشکل ساز شده 

است.«
تصحیح به اجبار یا اختیار؟

به گفته محمدباقری، در کشمکش دیجیتال شدن تصحیح اوراق 
امتحانات نهایی، معلمانی که سر مسائل رتبه بندی و موارد مشابه 
کار  این  انجام  به  تمایلی  چندان  هستند،  گلایه مند  و  عصبانی 
نداشتند و ندارند. بعضاً هم از انجام این کار امتناع ورزیده اند، اما 

مورد تهدید واقع شدند.
گفتم  ابتدا  در  که  بودم  کسانی  از  هم  من  »خود  می گوید:  او 
به قدری  کل  اداره  و  حوزه  مدرسه،  اما  نمی کنم،  تصحیح  برگه 
الکترونیکی  ما را تحت فشار قرار دادند و می دهند که تصحیح 
برگه های امتحانات نهایی را به یک اجبار تبدیل کرده اند. تا یک 
مقطعی، تصحیح سنتی در حوزه بود اجبار نبود، یعنی همکاران 

هم  اگر  می دادند.  انجام  را  کار  این  خود  اختیار  و  دلخواه  به  ما 
می کنند  تهدید  مدام  یا  الآن  اما  نبود.  مشکلی  نمی رفت،  کسی 
می دهند  هشدار  یا  می کنیم«،  مشکل  دچار  را  »ابلاغ تان  که 
نمی دهیم«.  را  نکنند  همکاری  که  معلمانی  تیرماه  »حقوق  که 
این فشارها به نحوی است که به دلیل افزایش حجم اوراق در 
پایه، هر معلم را موظف کرده اند دو و نیم  پی نهایی شدن سه 
برابر تعداد دانش آموزانش برگه تصحیح کند. این یک حرف زور 
است.«او تصریح می کند: »من خودم بخشنامه وزارتی را دیده ام 
که ذکر شده بود هر معلم وظیفه دارد برابر با تعداد دانش آموزانش 
خواهد  حق الزحمه  بالاتر  تعداد  تصحیح  و  کند  تصحیح  برگه 

داشت.«
مصائب تصحیح الکترونیکی؛ از مشکات اینترنتی تا 

شانه خالی کردن از انجام وظایف
معایب بدیهی تصحیح الکترونیکی، شامل عدم دسترسی به رایانه 
و اینترنت، مشکلات بینایی و سایر ناراحتی های ناشی از نشستن 
با  را  کار  می تواند  فراخور  به  یک  هر  که  است  کامپیوتر  پشت 
سختی مواجه کنند.این دبیر ضمن اشاره به موارد مذکور، به نکته 
دیجیتال  تصحیح  بر  حاکم  »اصل  می کند:  اشاره  هم  مهم تری 
کار  این   برای  لازم  دقت  با  همکاران  می بایست  که  است  این 
اگر  که  چرا  کنند؛  تصحیح  را  برگه ها  خودشان  و  بگذارند  وقت 
نفر  باشد،  نمره  یک  از  بیش  اختلاف  دوم،  و  اول  تصحیح  بین 

سومی هم باید برگه را تصحیح کند و همین موضوع علاوه بر 
افزایش حجم کار، به نوعی سبب تأخیر در اعلام نمرات و صدور 

کارنامه می شود.«
که  است  سابقه  به  »مسبوق  می گوید:  مورد  این  تشریح  در  او 
اعضای  اختیار  در  را  تصحیح  کُد  همکاران،  از  یکی  قبل،  دوره 
بیشتری  برگه  تعداد  بتواند  که  بود  داده  قرار  هم  خانواده اش 
تصحیح  مصححان،  از  عده ای  دیگر  موارد  در  یا  کند.  تصحیح 
یعنی شانه خالی کردن  این  به کافی نت سپرده اند؛ که  را  اوراق 
از انجام وظایف. چون افرادِ غیر، به اندازه شخص معلم که هم 
کار  این  به  آشناست،  نمرات  جمع زنی  هم  و  درس  موضوع  با 
وارد نیستند. این کارها احتمال خطا در محاسبه نمره را افزایش 
می دهد و به جای کاهش سختی ها و تسهیل در روند انجام کار، 

بیشتر آن را به یک فاجعه تبدیل می کند.«
آموزش و پرورش خوش قول نیست/ حق الزحمه سال 

قبل را امسال داده اند
امتحان  اوراق  تصحیح  حق الزحمه  اعطای  خصوص  در  باقری 
گله مند است و می گوید: »تا سال گذشته، مصححان در قبال این 
کار پرزحمت، متناسب با تعداد برگه هایی که تصحیح می کردند، 
دریافتی اندکی داشتند و حق الزحمه ای به آنها تعلق می گرفت. اما 
از آنجا که آموزش و پرورش هیچوقت خوش قول نبوده و نیست، 
عمل به این وعده به تعویق افتاد. مثلًا سال گذشته اعلام شد 
اما  حق الزحمه برگه های خرداد در شهریورماه پرداخت می شود، 
اینطور نبود و هفته آخر اردیبهشت 1403، یعنی درست یک هفته 
قبل از امتحانات نهایی سال جدید، تازه حق الزحمه سال قبل را 
پرداخت کردند.«هم چنین این دبیر ریاضی ضمن اشاره به یکسان 
اوراق  »تصحیح  می کند:  بیان  برگه ها،  تمام  حق الزحمه  بودن 
پاسخنامه  با یک  مقایسه  در  هندسه  مانند  محاسباتی  امتحاناتِ 
تشریحی، به مراتب سنگین تر است و به تناسبِ تعدد صفحات 
پاسخنامه و تفاوت در راه حل ها، تصحیح هر برگه حداقل یک ربع 
تصحیح  ]برای  پرداختی  وجود، حق الزحمه  این  با  می برد.  زمان 

اوراق تمام دروس[ یکسان بوده و این یک بی عدالتی است.«

تصحیح الکترونیکی اوراق امتحانات نهایی؛ 
آموزش وپرورش معلمان را برای انجام این کار تحت فشار قرار می دهد

تحلیل روز

دریای سرخ و چگونگی یک قدرت نمایی 50 درصد نوبت دهی مراکز 
درمانی تامین اجتماعی 

غیرحضوری می شود

معاون مدیرکل درمان مستقیم سازمان تأمین اجتماعی از 
برنامه ریزی برای تقویت نظام ارجاع بیمار در بخش درمان 
این سازمان خبر داد و گفت: قرار است در مرحله نخست 
حدود 50 درصد نوبت ها در مراکز درمانی تأمین اجتماعی در 
قالب روش های مختلف غیرحضوری، 25 درصد در قالب 
نظام ارجاع و 25 درصد هم در قالب مراجعه حضوری و 
از  ایرنا  گزارش  شود.به  ساماندهی  اورژانس ها  از  ارجاع 
سازمان تامین اجتماعی،احمدرضا خزاعی اظهار داشت: 
از 67  این سازمان در سال گذشته بیش  بیمه شدگان 
میلیون بار به پزشکان عمومی، متخصص، فوق تخصص 
و دندانپزشکان مراکز درمانی این سازمان در سراسر کشور 
مراجعه کردند.وی گفت: بررسی های مختلف کارشناسی 
نشان می دهد که تنها بخشی از مراجعان به پزشکان 
خدمات  به  درمانی،  مراکز  فوق تخصص  و  متخصص 
تخصصی و فوق تخصصی نیاز واقعی دارند و بخش عمده 
مسائل آنان از طریق ویزیت پزشک عمومی قابل رسیدگی 
است و در عمل نیازی به نوبت گرفتن به صورت شخصی 
از مسیر الکترونیک یا مراجعه حضوری نخواهند داشت.

معاون مدیرکل درمان مستقیم سازمان تأمین اجتماعی 
گفت: در همه کشورهای دنیا با توجه به محدودیت منابع 
در نظام های سلامت و برای پاسخگویی مطلوب به نیاز 
مردم به خدمات مختلف درمانی، چارچوب ها و معیارهایی 
برای مراجعه به پزشکان و مراکز درمانی تعریف شده است 
و تقریباً در کمتر کشوری می توان دید که بیمار خود تصمیم 
بگیرد برای هر مشکلی و بدون بررسی اولیه و تأیید نیاز به 
خدمات تخصصی، به پزشک متخصص یا فوق تخصص 
یا مراکز درمانی تخصصی و فوق تخصصی مراجعه کند.

خزاعی افزود: سازمان تأمین اجتماعی با داشتن بیش از 
46 میلیون بیمه شده اصلی و تبعی، اولین خریدار خدمات 
درمانی و دومین تولیدکننده این خدمات در کشور است که 
در دو حوزه خدمات درمانی مستقیم و غیرمستقیم، به بیش 
از نیمی از جمعیت کشور خدمات درمانی ارائه می کند.وی 
ادامه داد: در بخش درمان مستقیم، سازمان تأمین اجتماعی 
بیش از 400 مرکز درمانی مشتمل بر 7۹ بیمارستان ملکی 
و هیات مدیره ای و بیش از 320 مرکز درمان سرپایی در 
سراسر کشور در اختیار دارد که مشغول ارائه خدمات متنوع 
و گوناگون سلامت به بیمه شدگان هستند که این خدمات 
به شکل 100 درصد رایگان به بیمه شدگان تأمین اجتماعی 

ارائه می شود.
این مسئول در سازمان تامین اجتماعی تاکید کرد: هرچند 
برای سهولت دسترسی به خدمات سلامت، روش های 
درمانی  مراکز  از  نوبت  اخذ  برای  غیرحضوری  مختلف 
سازمان تأمین اجتماعی وجود دارد اما هنوز نارضایتی هایی 
در زمینه اخذ نوبت از برخی از این مراکز وجود دارد که 
چاره کار تقویت نظام ارجاع در داخل شبکه سلامت سازمان 
تأمین اجتماعی و در کل نظام سلامت کشور است.خزاعی 
افزود: بخش عمده نارضایتی های مردم در مورد اخذ نوبت، 
ناشی از ازدحام و تقاضاهایی است که در بسیاری از موارد 
به صورت غیرواقعی و غیرضروری برای اخذ نوبت از مراکز 
تخصصی و فوق تخصصی سازمان تأمین اجتماعی صورت 
می گیرد.وی خاطرنشان کرد: ریشه اصلی این مساله نیز به 
فرهنگ و باورهای بعضاً نادرست در زمینه لزوم مراجعه به 
پزشک متخصص یا فوق تخصص برای هر مشکل ولو 
کوچک و کم اهمیت بازمی گردد.وی ادامه داد: تا زمانی که 
کامل  به صورت  کشور  سلامت  بخش  در  ارجاع  نظام 
ایجاد نشود و بیمار در کانال صحیح یعنی مراجعه اولیه به 
پزشک عمومی یا پزشک خانواده و در مرحله بعد و در 
صورت تشخیص نیاز واقعی، ارجاع به سطوح تخصصی و 
فوق تخصصی از سوی پزشک عمومی قرار نگیرد، هر چه 
قدر هم که امکانات و ظرفیت ها را توسعه دهیم باز هم 
با حجم عظیم تقاضاهای غیرواقعی و غیرضروری برای 
مراجعه به پزشک متخصص و فوق تخصص و ایجاد صف 
و ازدحام در مراکز تخصصی و فوق تخصصی مواجه خواهیم 
بود.معاون مدیرکل درمان مستقیم سازمان تامین اجتماعی 
خاطر نشان کرد: طبق برنامه ریزی های صورت گرفته و 
هدف گذاری انجام شده در بخش درمان تأمین اجتماعی، 
در نظر است در مرحله نخست حدود 50 درصد نوبت ها 
در مراکز درمانی تأمین اجتماعی در قالب روش های مختلف 
غیرحضوری، 25 درصد در قالب نظام ارجاع و 25 درصد هم 
در قالب مراجعه حضوری و ارجاع از اورژانس ها ساماندهی 
شود و تلاش خواهد شد که نظام ارجاع بیمار در بخش 
درمان تأمین اجتماعی بیش از پیش تقویت شود.وی گفت: 
در بخش نظام ارجاع، بیمه شدگان می توانند با مراجعه به 
مراکز درمان سرپایی و پس از ویزیت توسط پزشکان 
عمومی، در صورت تشخیص پزشک و نیاز واقعی، از طریق 
همان مرکز درمانی به سهولت به پزشک تخصصی یا مراکز 
تخصصی ارجاع شوند و در عمل نیازی به نوبت گرفتن به 
صورت شخصی از مسیر الکترونیک و یا مراجعه حضوری 

نخواهند داشت.
معاون مدیرکل درمان مستقیم سازمان تأمین اجتماعی 
درمانی  مراکز  از  نوبت  اخذ  دیگر  روش های  مورد  در 
سامانه  بر  علاوه  حاضر  حال  در  گفت:  تأمین اجتماعی 
سامانه  درمان؛  و  بهداشت  وزارت  متمرکز  نوبت دهی 
نوبت دهی اختصاصی مراکز درمانی تأمین اجتماعی نیز به 
دستوری  کد  همچنین  و   nobat.tamin.ir نشانی
#1420*4* به همراه شماره تلفن های اعلام شده برای 
هر یک از مراکز درمانی تأمین اجتماعی، برای اخذ نوبت در 

خدمت بیمه شدگان سازمان تأمین اجتماعی است.

آمریکا هنوز هم گرفتار پیامدهای عملیات طوفان الاقصی است؛ همان عملیاتی که ناو مشهور 
آیزنهاور را به دریای سرخ آورد اما حالا ناچار شده از این منطقه دریایی، بیرون برود.

خبرگزاری مهر، سال 2024 میلادی را نیز باید سال شگفتی های بزرگ مقاومت نامید چرا که تنها 
۹ ماه پس از عملیات تاریخی طوفان الاقصی در غزه، آمریکا ناچار شد یکی از مهمترین سلاح های 
استراتژیک خود را از منطقه بیرون ببرد. اما چرا این اتفاق، از نظر ارزش نمادین و روانی جنگ 
اهمیت دارد؟ در این گزارش، به این موضوع می پردازیم که تداوم شکسته شدن هیمنه دفاعی 
آمریکا در برابر نیروهای مقاومت منطقه، چه موازنات جدیدی را ترسیم کرده و چرا یک نیروی 
نظامی با امکانات اندک، می تواند یکی از بزرگترین مظاهر و نمادهای فناوری رزمی آمریکا را با 

شکست روبرو کند.
تنها چند ساعت پس از آن که خبر حمله مبارزین یمنی به غول نیروی دریایی آمریکا یعنی ناو 
هواپیمابر »یو.اس. اس آیزنهاور« مطرح شد، مقامی در پنتاگون که نخواسته نام او افشا شود، تلاش 
کرد تا انجام این حمله را تکذیب کند. ولی یمنی ها، جزئیات خبر را نیز اعلام کردند و کارشناسان 
پنتاگون ناچار شدند برای جمع کردن صحنه، تدبیری دیگر بیندیشند و بگویند: بنا به تصمیم لوید 

آستین وزیر دفاع آمریکا، به مأموریت این ناو جنگی در دریای سرخ پایان داده شد.
قبلًا رسانه ها و اندیشکده های آمریکایی اعلام کرده بودند که با وجود حمایت تسلیحاتی غرب از 
رژیم صهیونیستی، هنوز هم وضعیت شکننده این رژیم نمایان است و ناو مشهور آمریکا باید در 
منطقه بماند. اما پس از حمله جدید یمنی ها، آستین اعلام کرده که لازم است آیزنهاور عقب نشینی 

کند و احتمالًا ناو تئودور روزولت به منطقه اعزام خواهد شد.
چرا رفتن آیزنهاور مهم است؟

یواس اس دوایت آیزنهاور )USS Dwight D. Eisenhower( یکی از 10 فروند ناو 
بزرگ در گروه کلاس نیمیتز است که به عنوان مهمترین بازوان قدرت نیروی دریایی آمریکا شناخته 
می شوند. این ناو هواپیمابر دارای یک رآکتور هسته ای است و انجام مأموریت های استراتژیک آن، 
ترتیبات امنیتی پیچیده ای دارد. این ناو به طور رسمی در 1۸ اکتبر 1۹77 راه اندازی شد و همواره 
یکی از مهمترین منابع قدرت دریایی آمریکا به شمار آمده است. این ناو بزرگ یا 333 متر سول، 
114 هزار تُن وزن، مجهز به توانمندترین سیستم رادار، کمک های ناوبری و رادارهای کمک فرود 
است و مجموع نیروی خدمه و تفنگداران دریایی آن، 5 هزار و 6۸0 نفر است. آیزنهاور نه تنها مجهز 
به رصد حملات زیردریایی است بلکه نسخه نیروی دریایی و زمینی موشک هوا به هوای اسپارو 
)Sea Sparrow( را در اختیار دارد و تجهیزات دفاع الکترونیک آن، بی نظیر است و بیش از 

یکصد فرونده هواپیمای جنگنده و بالگرد، می توانند از روی این غول عظیم به هوا برخیزند.
پس از عملیات تاریخی حماس که یک شکست تاریخی بی سابقه را به رژیم صهیونیستی تحمیل 
کرد، آیزنهاور به منطقه آمد تا مثلًا امنیتی ترانزیت انرژی را تأمین کند اما هدف اصلی این بود که 
دورادور هوای رژیم صهیونیستی را داشته باشد و مانند یک پایگاه هوایی شناور عمل کند که هر 
وقت لازم شود، جنگنده ها از روی این ناو به هوا برخیزند و در مدت زمانی کوتاه، مأموریت خود را 
انجام دهند. در شرایط فعلی، ناو هواپیمابر »یو.اس. اس آیزنهاور« در حالی از دریای سرخ می رود که 

آمریکا انتظار نداشت با ادامه حملات یمن، در تنگنای استراتژیک قرار بگیرد.
یکی از مهمترین دلایلی که فرار آیزنهاور را به یک نقطه عطف دفاعی تبدیل کرده، این است که 
حزب الله لبنان، به شکلی رژیم صهیونیستی را مورد هدف قرار داده که نگرانی های کابینه نتانیاهو 
به بالاترین حد رسیده است. اما در این شرایط سخت، آیزنهاور نه تنها نمی تواند تأمین کننده امنیت 
ارتش تحت امر نتانیاهو باشد، بلکه از منطقه می رود تا اگر یک وقت حزب الله لبنان نیز همچون 
مبارزین یمنی، موشکی به سوی این ناو انداخت، شرایط برای جو بایدن از چیزی که هست، دشوارتر 

و پیچیده تر نشود.
قبلًا هم در جریان خروج آمریکا از افغانستان، یک ناو هواپیمابر آمریکا از اقیانوس آرام به منطقه 
آمده بود و حالا نتانیاهو و بایدن، هر دو در شرایطی هستند که در چرخه شکست سنگینی که طوفان 

الاقصی به آنها تحمیل کرد، راه پیش و پس ندارند.
چرا دریای سرخ برای آمریکا مهم است؟

دریای سرخ به عنوان کانون فعالیت خطوط کشتیرانی، نقشی حیاتی برای تجارت جهانی دارد. این 
نقطه راهبردی، دریای مدیترانه را به اقیانوس هند و دریای عرب متصل می کند. کانال سوئز که 
دریای سرخ را به دریای مدیترانه متصل می کند، به ویژه برای حمل و نقل نفت، کالا و دارایی های 

نظامی بسیار مهم است.
یکی دیگر از دلایل اهمیت دریای سرخ برای آمریکا، این است که موقعیت ژئوپولیتیک ویژه ای 
دارد و آمریکا برای تأمین امنیت عربستان سعودی، رژیم صهیونیستی و مصر و نیز کنترل تحرکات 

مبارزان یمنی، نمی تواند از مداخله در این منطقه چشم پوشی کند.
مرکز فرماندهی نیروهای آمریکا در منطقه همواره مدعی شده که بدون حضور آیزنهاور، تأمین 
امنیت مسیر دریای سرخ، خلیج عدن و باب المندب غیرممکن بود. این در حالی است که حالا جهان 
با یک وضعیت نوین روبرو شده و همه می توانند به وضوح ببینند که آمریکا حتی از تأمین امنیت 

پایگاه های خود رد منطقه، عاجز و ناتوان است.
در شرایط کنونی و ۹ ماه پس از ضربه تاریخی حماس به رژیم صهیونیستی، پافشاری بر سر تداوم 
سیاست جنگ و مداخله، دستاوردی برای کابینه نتانیاهو نداشته و آمریکا نیز به عنوان مهمترین 
حامی این رژیم، عملًا در بن بست و تنگنای استراتژیک قرار گرفته و به خاطر ارتباط لابی یهود با 

معادلات سیاسی و انتخاباتی، نمی تواند به راحتی نتانیاهو را تحت فشار قرار دهد.

دبیر کل ستاد مبارزه با مواد مخدر ریاست جمهوری با بیان اینکه 
در تمامی دنیا شاهد رشد مصرف مخدر هستیم اعلام کرد: اکنون 

آهنگ رشد مصرف مواد مخدر در ایران متوقف شده است.
به گزارش ایرنا، اسکندر مومنی روز دوشنبه در همایش روز جهانی 
مقاله با مواد مخدر با بیان اینکه جمهوری اسلامی پیشگیری را در 
اولویت خود دارد، اظهار داشت: پیشگیری در تمامی ابعاد فرهنگی، 
آموزشی و تفریحی انجام می شود که سازمان های مردم نهاد در 

کنار بخش های دولتی و خصوصی جایگاه ویژه ای دارند.
وی با اشاره به فعالیت سه هزار سازمان مردم نهاد در کشور برای 
دیگر  از  درمان  موضوع  گفت:  مخدر  مواد  مصرف  از  پیشگیری 
 بناهای اساس جمهوری اسلامی است و اکنون بیش از هشت هزار 

مرکز درمانی در سراسر کشور فعال است.
وی به قاچاق مواد مخدر اشاره کرد و گفت: طی سه سال اخیر بیش 
از 2 هزار تن مواد مخدر در کشور کشف شده که در مسیر ترانزیتی 

سراسر دنیا قرار داشت و عمدتاً در مسیر اروپا بوده است.
مومنی این موفقیت را ناشی از جان فشانی سربازان کشور دانست و 
افزود: جمهوری اسلامی ایران در کشف و جلوگیری از مواد مخدر 
هیچ نگاه محلی و داخلی نداشته و بنابر آموزه های دینی و اعتقادی 

آن را یک دشمن جهانی می پندارد.
دبیر کل ستاد مبارزه با مواد مخدر ریاست جمهوری با بیان اینکه 
ادعا شده کشت تولید مواد مخدر در افغانستان کاهش یافته است، 
افزود: با اینکه ما از هرگونه تغییر کشت و ماهت کشت موادمخدر 
استقبال می کنیم، اما کشفیات و مشاهدات ما این موضوع را تایید 

نمی کند.
مومنی همچنین به افزایش تولید مواد مخدر صنعتی در افغانستان 
و  شیشه  تولید  سازهای  پیش  و  اصلی  پایه  گفت:  و  کرد  اشاره 

متامفتامین از کشورهای غربی به افغانستان افزایش یافته است.
بلای  با  جانبه  همه  مبارزه  بر  موادمخدر  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل 
مخدر تاکید کرد و گفت: کشورهای غربی در این مسیر نه تنها 
جمهوری اسلامی ایران را کمک نمی کنند، بلکه با اعمال تحریم 
های ظالمانه مانع از برخورداری تکنولوژی و منابع لازم حمایتی 

می شوند.
۶۴ میلیون نفر در جهان موادمخدر مصرف می کنند

مدیر اجرائی دفتر مقابله با مواد مخدر و جرم سازمان ملل متـحد 
نیز در پیامی به مناسبت این روز که در این مراسم قرائت شد، با 
بیان اینکه مصرف مواد مخدر جاده ای طولانی و سخت است، 
گفت: حدود 64 میلیون در سر تا سر جهان از اختلالات مصرف 
مواد مخدر رنج می برند، در حالی که همه ساله صدها هزار نفر جان 

خود را به دلیل مصرف مواد مخدر از دست می دهند.

در پیام والی غدا آمده است: حدود 14 میلیون نفر در سرتا سر دنیا 
مواد مخدر تزریق می کنند که آنها را در معرض ابتلا به اچ آی وی 
و هپاتیت c قرار می دهد. با این وجود، علی رغم تمام خطرات، 
مصرف جهانی مواد مخدر در طول دهه گذشته روندی رو به رشد 
داشته است.وی گفت: افراد جوان در خطر جدی هستند و بازار مواد 
مخدر غیر قانونی، به خصوص آنها را مورد هدف قرار می دهد تا با 

مواد مخدر و روش های مصرف جدید مشغول باشند.
ملل  سازمان  جرم  و  مخدر  مواد  با  مقابله  دفتر  اجرائی  مدیر 
متـحدمدیر اجرائی دفتر مقابله با مواد مخدر و جرم سازمان ملل 
متـحد ادامه داد: مواد صنعتی قوی این خطرات را تقویت می کنند 
در حالی که تجارت کوکائین هم رو به افزایش است. از آنجائی که 
زنان، فقرا و افراد آسیب پذیر از لحاظ وابستگی و دسترسی به درمان 
باید با چالش های بزرگتر و موانع بیشتری دست و پنجه نرم کنند، 
نابرابری همچنان به صورت یک موضوع اصلی خودنمائی می کند.

مدیر اجرائی دفتر مقابله با مواد مخدر و جرم سازمان ملل متـحد 
تقویت  به  همچنان  مخدر  مواد  قاچاق  حال  عین  در  شد:  یادآور 
خشونت می پردازد و حاکمیت قانون را تضعیف می کند. امسال در 
روز جهانی مبارزه با سوء مصرف و قاچاق مواد مخدر بر نیاز مبرم 

به سرمایه گذاری روی پیشگیری تأکید می شود.
وی تاکید کرد: با سرمایه گذاری منابع بیشتر در پیشگیری میتوانیم 
مردم به خصوص افراد جوان را از مصرف مواد مخدر دور کنیم. 
می توانیم مصرف بیش از حد مواد و مرگ های دلخراش ناشی از 
انتقال بیماری  آن را کاهش دهیم. می توانیم آسیبهایی همچون 
در  و  را کاهش دهیم  مواد مصرف می کنند  افرادی که  میان  در 
عین حال برایشان دسترسی به درمان برای اختلالات مصرف مواد 
فراهم کنیم. می توانیم جوامع را توانمند کنیم تا افراد در امنیت و 
از مصرف مواد  بر پیشگیری  تاکید  با  با کرامت زندگی کنند.غدا 
مخدر گفت: بیایید برای سرمایه گذاری بیشتر بر پیشگیری مبتنی 
بر شواهد و مردم محور و برای سلامت طولانی مدت و سعادت 

مردم تلاش کنیم.
جوانان بیشترین ضربه را از اعتیاد می خورند

در این همایش نیز دبیرکل سازمان ملل متحد در پیامی گفت: هر 
ساله صدها هزار نفر بر اثر مصرف بیش از حد مواد مخدر جان خود 
را از دست می دهند و غالباً آسیب پذیرترین افراد از جمله جوانان 

بیشترین ضربه را از این بحران می خورند.
گوتروش در پیامی به مناسبت روز جهانی مبارزه با سوء مصرف 
مواد مخدر و قاچاق غیرقانونی با بیان اینکه مواد مخدر ریشه رنج و 
عذاب بی اندازه انسانهاست، تاکید کرد: مصرف مواد مخدر، سلامت 
و رفاه مردم را به تدریج نابود می کند. هر ساله صدها هزار نفر بر 
اثر مصرف بیش از حد مواد مخدر جان خود را از دست می دهند. در 
عین حال مواد مخدر صنعتی کشنده تر و اعتیادآورتر می شود و بازار 
مواد مخدر غیرقانونی رکورد تولید را می شکند و جرم و خشونت را 

در جوامع سراسر جهان تغذیه می کند.
وی افزود: غالباً آسیب پذیرترین افراد از جمله جوانان بیشترین ضربه 

را از این بحران می خورند.
افرادی که مواد مخدر مصرف می کنند و کسانی که با اختلالات 
ناشی از سوء مصرف مواد زندگی می کنند، بارها و بارها به دلیل 
خود مواد مخدر، انگ و تبعیض و نهایتاً به دلیل واکنش های خشن 
این معضل قربانی می شوند. همانطور که شعار  به  و غیرانسانی 
امسال به ما یادآوری می کند شکستن چرخه رنج به معنای شروع 
از ابتدای کار است؛ یعنی قبل از اینکه مواد مخدر بر فرد چیره شود، 
با سرمایه گذاری روی پیشگیری باید برنامه های پیشگیری از مواد 
مخدر صورت گیرد.دبیرکل سازمان ملل متحد عنوان کرد: زمانی 
که نخست وزیر پرتغال بودم، ارزش پیشگیری در مبارزه با این 
بلا را نشان دادیم؛ از برنامه های توانبخشی و بازگشت به جامعه تا 
کمپین های آموزشی سلامت عمومی و افزایش سرمایه گذاری در 
پیشگیری از مواد، درمان و کاهش آسیب های مرتبط با مواد مخدر.

دبیرکل سازمان ملل متحد با بیاد اینکه پیشگیری فواید بسیاری 
همیشه  برای  بار  یک  بیایید  مهم  روز  این  در  کرد:  اظهار  دارد، 
عزم خود را برای ادامه مبارزه مان جهت نابودی کامل بلای سوء 

مصرف و قاچاق مواد مخدر جزم کنیم.
به گزارش ایرنا، در آیین بزرگداشت روز جهانی مبارزه با موادمخدر 
و گرامیداشت یاد و خاطره رییس جمهور شهید و ریاست ستاد، 
کشورها،  سیاسی  نمایندگان  لشکری،  کشوری،  مقامات  برخی 

سازمان های بین المللی مقیم و مستشاران نظامی حضور دارند.
در ادامه این مراسم بیش از 16 تن مواد مخدر در تهران و 5 تن 
مواد مخدر به دستور سردار احمدرضا رادان فرمانده انتظامی کشور 

امحا شد. همچنین نقشه راه سفیران زندگی نیز رونمایی شد.

آهنگ رشد شیوع مصرف مخدر در کشور متوقف شده است

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي   شماره 14036031۸004001730 مورخه  1403/2/1۹   موضوع 
قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  
مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات       محمد علی خدابنده  دوگاهه     

فرزند   علی    مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ  یکقطعه باغ  بمساحت  6137/۹1  مترمربع به  شماره   پلاک  
فرعي 2۹1 مجزی از پلاک  215 فرعی از اصلی 13    واقع  در فیشم      
بخش  1۸ گیلان   از مالکیت   بانو رحیمه قاسمی فتلکی  و غیرو   به آدرس  

شهرستان رودبار -   فیشم   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  
میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به 
این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  
اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  
در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/6
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/20

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري 
م- الف : 513

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي   شماره 14036031۸004001721 و 14036031۸004001722 
مورخه   و14036031۸00400171۸      14036031۸004001723 و 
و  اراضي   ثبتي  تکلیف وضعیت   تعیین  قانون   موضوع     1403/2/1۸
ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات       
علی و مریم و رقیه و زهرا  جملگی محمدی  فرزندان  رمضان  مورد تایید 

قرار گرفت .
1-ششدانگ  یک قطعه زمین  مشجر  با بنای احداثی بمساحت  157۹/60  
مترمربع ) مشاعا   بالسویه (  که مقدار  33/۸4  مترمربع  حریم  کمی  
رودخانه  قرار دارد  و مقدار  220/۹0  مترمربع  حریم  خط فشار  متوسط   
قرار دارد به  شماره   پلاک  فرعی 243    مجزی از پلاک  20۸ فرعی از 
اصلی 3۹    واقع  در چله بر      بخش  1۸ گیلان   از مالکیت    حبیب  اله 
بشارتی  وغیرو   به آدرس  شهرستان رودبار -    چله بر   -محرز گردیده 

است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  
میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به 
این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  
اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  
در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/6
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/20

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 550

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 14036031۸004001440 و 14036031۸004001441    
مورخه  1403/2/۸   موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  
و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات       
مصطفی شفیع پور  طالکوئی  علی اصغر  شفیع پور  طالکوئی  مورد تایید 

قرار گرفت .
بمساحت   احداثی    اعیان  بر   مشتمل  زمین   یکقطعه   1-ششدانگ  
2541/03   مترمربع مشاعا   بالسویه   به  شماره   پلاک  فرعي 425 
مجزی از پلاک  5۸ فرعی از اصلی 5۸    واقع  در طالکوه      بخش  17 
گیلان   از مالکیت   میرزا   علی خان   و غیرو   به آدرس  شهرستان رودبار 

-   طالکوه   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  
میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به 
این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  
اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  
در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  

سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/4/6تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/20

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري 
م- الف : 516 

***

اینفوگرافی

برگ سبز وبرگ کمپانی پراید مدل 13۸۹ پلاک 24ل4۸۸ایران2۸
بنام محسن سیاوشی شماره موتور 365۹007

S14122۸۹553۸51شماره شاسی مفقود گردید ه 
واز درجه اعتبار ساقط می گردد

سند کمپانی و برگ سبز )شناسنامه( خودروی سواری پژو PARSTU5 سفید 
 13۹B030377۹ مدل1401 شماره انتظامی 625 ل 22 ایران 4۹ به شماره موتور
و شماره شاسی NAAN11FE2NH4۸547۸ به نام فریدون شوری مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

سند و برگ سبز )شناسنامه( خودروی سواری پژو 405GLXI نقره ای-متالیک 
مدل 13۹1،شماره انتظامی 475 ل ۸1 ایران 24 به شماره موتور 124۹02۸0۹۸6 

و شماره شاسی NAAM11CA4CE2۹6073 به نام عزیز رفیعی اصل 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

سند خود رو سواری پژو 405مدل13۸2به شما ره پلاک 4۹-44۹ط16به به شما 
ره موتور 2256۸222614به شما ره شا سی ۸2021۹6۹بنام پروین معادی پور 

مفقود واز درجه اعتبار ساقط است



MoeenDaily.com

ورزشی

فوتبال جهان

 چهارشنبه  6  تیر  1403
 شماره 6789

سرگردانی روی نیمکت چند  
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تاحدودی استقلال!
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6 تیم لیگ برتر فوتبال پس از پایان فصل بیست و سوم 
سرمربیان خود را از دست داده اند و مدیران این تیم ها به 
دنبال پیدا کردن جانشین برای آنها هستند. در این میان 

تکلیف استقلال هم مشخص نشده است.
به گزارش مهر، بی ثباتی در نیمکت تیم های لیگ برتری 
کشور  فوتبال  بزرگ  معضلات  از  یکی  همواره  ایران 
بوده است. این مشکل در پیش از شروع فصل جدید 
نیز به وضوح دیده می شود، چرا که بسیاری از تیم ها با 

مشکلات مدیریتی و نبود سرمربی مواجه هستند.
هر چند جواد نکونام با استقلال قرارداد دارد و در شرایط 
از سوی این  اما هنوز  ادامه دهد  باید به کارش  عادی 
باشگاه به طور رسمی ادامه همکاری با وی اعلام نشده 
است. این در حالی است که برخی اخبار طی روزهای 
گذشته از عدم تمایل مالکان باشگاه برای ادامه همکاری 
با نکونام حکایت داشت. با این حال انتشار تصویری از 
شهریاری و نکونام کنار هم احتمال همکاری طرفین را 

تقویت کرد.
پرسپولیس

پرسپولیس، قهرمان فصل گذشته لیگ برتر ایران، پس 
از جدایی »اوسمار ویه را« با مشکل بزرگی مواجه شده 
است. این تیم پرطرفدار تهران هنوز نتوانسته جایگزینی 
باعث  موضوع  همین  و  کند  پیدا  ویه را  برای  مناسب 
نگرانی هواداران شده است. گزینه های زیادی پیرامون 
هدایت این تیم شنیده می شود و طبق آخرین اظهار نظر 
مدیران این باشگاه، سرخ ها با 3 گزینه مذاکرات خود را 
به طور همزمان ادامه می دهند تا بهترین سرمربی برای 

پرسپولیس انتخاب کنند.
تراکتور

تیم تراکتور تبریز نیز در وضعیت مشابهی به سر می برد. 
نیمکت این تیم هنوز مشخص نیست و بلاتکلیفی در 
و  هواداران  بین  نگرانی هایی  باعث  تیم  این  مدیریت 
ثابت می تواند  نبود یک سرمربی  بازیکنان شده است. 
تأثیر منفی زیادی بر عملکرد تیم در فصل آینده بگذارد. 
فصل گذشته و پس از جدایی »پاکو خمز« حمید مطهری 
با جدایی از کادر فنی تیم ملی هدایت تراکتور را تا پایان 
فصل عهده دار شد اما هنوز مشخص نشده که سرخ های 
تبریزی با این مربی برای فصل آینده ادامه خواهند داد 

یا خیر.
ملوان

تارتار،  مهدی  قرارداد  اتمام  از  پس  انزلی  بندر  ملوان 
هنوز هیچ اقدامی برای تمدید قرارداد با این سرمربی یا 
جذب گزینه های جدید انجام نداده است. این تیم نیز با 
مشکلات مدیریتی و نبود برنامه ریزی مناسب دست و 
پنجه نرم می کند. ملوان یکی از بهترین فصل های حضور 
خود در لیگ برتر را پشت سر گذاشت اما اکنون این 
باشگاه نه مدیرعامل دارد و نه سرمربی و تکلیف نقل و 

انتقالات این تیم مشخص نیست.
مس رفسنجان

را  خود  سرمربی گری  وضعیت  هنوز  رفسنجان  مس 
مشخص نکرده است. محرم نویدکیا که فصل گذشته 
هدایت این تیم را بر عهده داشت، هنوز تصمیم نهایی 

خود را برای ماندن یا جدایی از این تیم نگرفته است. 
این وضعیت نامشخص باعث افزایش نارضایتی در بین 
بازیکنان و هواداران شده است. نویدکیا نتایج بسیار خوبی 
را با مس کسب کرد و حتی با این تیم به فینال جام 
حذفی نیز صعود کرد اما در کسب عنوان قهرمانی ناکام 

ماند.
نساجی

الهامی  ساکت  جدایی  از  پس  مازندران  نساجی  تیم 
همچنان بدون سرمربی است. مشخص نبودن سرمربی 
جدید این تیم باعث شده تا برنامه های آماده سازی برای 
فصل جدید به تعویق بیافتد و این موضوع می تواند تأثیر 

منفی بر عملکرد تیم در آینده داشته باشد. 
علاوه بر این مالک این باشگاه نیز به دنبال فروش سهام 
نساجی است و این نشان دهنده بی ثباتی مدیریتی و 

بلاتکلیفی در نساجی است.
استقال خوزستان

سیروس  سید  جدایی  از  پس  نیز  خوزستان  استقلال 
پورموسوی با مشکل مشابهی مواجه است. نبود سرمربی 
باعث شده تا برنامه های تیم برای فصل جدید با مشکل 

مواجه شود. 
کیوان بابادی به تازگی به عنوان مدیرعامل این باشگاه 
انتخاب شده و طبق آخرین اطلاعیه این باشگاه، مذاکره 
با 3 گزینه اروپایی برای نشستن روی نیمکت این تیم 
در جریان است و باید دید در نهایت چه فردی به عنوان 

سرمربی جدید استقلال خوزستان معرفی خواهد شد.
یک  ایران  برتری  لیگ  تیم های  نیمکت  در  بی ثباتی 
معضل جدی است که می تواند بر عملکرد کلی لیگ 
تأثیر منفی بگذارد. نبود سرمربی های ثابت و بلاتکلیفی 
در مدیریت تیم ها باعث کاهش کیفیت فوتبال و افزایش 

نارضایتی در بین هواداران می شود. 
و  دقیق تر  برنامه ریزی  به  نیاز  مشکل،  این  حل  برای 
باشگاه ها  مدیران  سوی  از  سریع تر  تصمیم گیری های 
وجود دارد تا بتوانند شرایط بهتری برای تیم ها و بازیکنان 

فراهم کنند.

بمب تراکتوری ها؛ مربی رئال مادرید در راه ایران!
دستیار سرمربی سابق رئال مادرید در مسیر هدایت تراکتور قرار دارد.

این خبر مهمی است که از استانبول به تبریز مخابره شده و یکی از مهم ترین اتفاقات نقل و انتقالات تابستانی 
را رقم خواهد زد: حضور داوید بتونی در لیگ برتر خلیج فارس.

به گزارش ورزش سه، او دستیار سابق زیزو در رئال مادرید است که حتی به عنوان گزینه موقت مربیگری در 
جمع کهکشانی ها حضور داشته و به خاطر اثرگذاری در کار زیدان، موردتوجه بوده است.

بتونی 52 ساله، متولد لیون است و یک هافبک مرکزی نظیر زیدان بوده که البته شهرت بسیار کمتری از 

دوست دیرینه خود دارد. عمده دوران مربیگری او در تیم های پایه در فرانسه گذشته اما در رئال مادرید دو دوره دستیار زیدان 
بوده تا فرد شناخته شده ای میان رئالی ها در فوتبال اسپانیا باشد. آخرین تجربه داوید بتونی در لیگ سوییس و سال گذشته 

رقم خورد.
شنیده ها حاکی از مذاکرات کامل او با محمدرضا زنوزی در ترکیه دارد و ممکن است به زودی هدایت تراکتور را برعهده 
بگیرد. در صورت حضور این سرمربی فرانسوی در تراکتور، او احتمالا یکی از مشهورترین نفرات لیگ برتر خلیج فارس لقب 

خواهد گرفت.

اوج استرس: بارسا فقط
 یک هفته وقت دارد

بارسلونا برای حل مشکل فرپلی مالی 
فقط یک هفته وقت دارد و نگرانی ها 

در باشگاه به اوج رسیده است.
یک  تنها  سه«،  »ورزش  گزارش  به 
تا  است  مانده  باقی  فرصت  هفته 

بارسلونا تراز مالی خود را ببندد و برای تابستانی دیگر، این باشگاه در حال 
مبارزه با زمان است تا بتواند آمار مالی خوبی را ارائه دهد. 

بسیار حیاتی است که بارسلونا به فرمول 1-1 )یک خرید در ازای یک 
فروش( بازگردد. در حال حاضر، با توجه به اینکه همه توجهات به جام 
ملت های اروپا و کوپا آمه ریکا معطوف شده است، باشگاه تمام تلاش خود 

را روی جنبه اقتصادی گذاشته است.
با یک  مالی خوب  قرارداد  ژوئن یک  از 30  قبل  تا  دارد  قصد  بارسلونا 
اسپانسر جدید امضا کند. نباید فراموش کنیم که فصل گذشته بارسا با 
میزبانی در ورزشگاه المپیک مونتجویک از نظر بلیت فروشی افت قابل 

توجهی داشت و این از نظر مالی بسیار منفی بود.
قرارداد جدید با نایکی که هنوز به طور کامل بسته نشده، شامل پاداش 
100 میلیون یورویی است و اگر مدیران موفق به امضای قرارداد جدید 
در روزهای آینده شوند، می تواند بسیار به ضرر آبی و اناری ها شود. علاوه  
بر این، بارسا توانسته از انتقال چادی ریاض به پالاس سود کند و امیدوار 

است از انتقال گویو به چلسی نیز به 6 میلیون یورو برسد.
خوان لاپورتا از زمانی که برای دومین بار رئیس بارسلونا شد، به زندگی 
در محدودیت ها و استرس عادت کرده است. بارسا اگر نتواند در یک هفته 
پیش رو قراردادهای مالی مهم امضا کند، به فرمول 1-1 نخواهد رسید و 
طبعا در نقل و انتقالات آسیب فراوانی خواهد دید. لاپورتا برای جلوگیری 

از این اتفاق، فقط یک هفته وقت دارد.

والیبال ایران چگونه »ضعیف« شد
سه تغییر تاثیرگذار و کار سخت رئیس

نرسیدن والیبال ایران به المپیک و کسب یکی از ضعیف ترین نتایج 
صدا  به  را  پیشرفت  به  رو  رشته  برای  خطر  زنگ  ملت ها  لیگ  در 
در آورد. هر چند تغییر مدیریت، تغییر نسل و تغییر سرمربی چنین 

تبعاتی هم دارد.
به گزارش مهر، تیم ملی والیبال ایران درحالی که با رؤیای صعود به 
المپیک پاریس قدم در بازی های لیگ ملت های 2024 گذاشت اما 
در اکثر بازی ها نتایج را به رقبا واگذار کرد تا رؤیای دست یابی مجدد 
به المپیک برای والیبال کشورمان این دوره محقق نشود و نهایتاً تیم 

ملی ایران در رده پانزدهم لیگ ملت های والیبال جهان قرار بگیرد.
خداحافظی با المپیک

شاگردان پائز در این دوره از رقابت ها ابتدا به چهار تیم صربستان، 
مربی  هدایت  با  نیز  دوم  هفته  در  باختند.  آرژانتین  و  کوبا  ایتالیا، 
فرانسوی خود مقابل ژاپن، برزیل و بلغارستان تن به شکست دادند تا 
رئیس فدراسیون والیبال با برکناری پائز؛ پیمان اکبری را به صورت 
موقت به عنوان سرمربی تیم ملی معرفی کند؛ هر چند ملی پوشان 
والیبال در بازی آخر هفته دوم هم مقابل ترکیه مغلوب شدند اما در 
به  هلند  و  آمریکا  تیم  دو  مقابل  و  داشتند  خوبی  هفته سوم شروع 

پیروزی رسیدند.
خودباوری که نتیجه نداد

در روزهای پایانی هفته سوم و درحالی که به نظر می رسید بازیکنان 
اما  رسیدند  خودباوری  یک  به  پیروزی  دو  کسب  با  ایران  جوان 
شکست مقابل فرانسه و آلمان کار را تمام کرد تا همچنان در مورد 
عملکرد ضعیف تیم ملی والیبال سوال های زیادی در ذهن مخاطبان 
و کارشناسان این رشته محبوب ایجاد شود که در حال حاضر جایگاه 
همچنان  آیا  روند  این  با  کجاست؟  دنیا  قدرت های  میان  در  ایران 
می توان امیدوار بود والیبال ایران بازهم به روزهای اوج خود بازگردد؟

کواچ در مسیر رستگاری بعد از ولاسکو
خولیو  سرمربیگری  با   2013 سال  در  بار  اولین  برای  ایران  والیبال 
ولاسکو سهمیه حضور در لیگ جهانی را به دست آورد؛ ملی پوشان 
کشورمان در نخستین تجربه حضور خود در لیگ جهانی عنوان نهمی 
هدایت  با  و   2014 سال  در  درست  و  آن  از  پس  کردند.  کسب  را 
ماحصل  شد.  چهارم  و  کرد  صعود  نهایی  نیمه  به  کواچ  اسلوبودان 
تلاش شاگردان رائول لوزانو در سال 2016 نیز نتیجه ای جز هشتمی 
نبود. تیم ملی والیبال ایران در این دوره از مسابقات که در پایان دور 
این  کلی  بندی  رده  در  بودند  شده  هفتم  لهستان  از  بالاتر  گروهی 
بازی ها به دلیل اینکه لهستان به عنوان میزبان مرحله نهایی راهی 
ایران در لیگ  پایان  این مرحله شده بود یک پله سقوط کرد و در 

جهانی 2016 هشتم شد.
کولاکوویچ در حسرت تکرار روزهای خوش

در سال 2017 هدایت تیم ملی به ایگور کولاکوویچ سپرده شد. تیم 

جهانی  لیگ  دوره  یک  در  کولاکوویچ حضور  با  ایران  والیبال  ملی 
کرد.  تجربه  را   )201۹ و   201۸( ملت ها  لیگ  دوره  دو  و   )2017(
اولین آزمون ایگور لیگ جهانی 2017 بود، که خرداد ۹6 برگزار شد 
کولاکوویچ این دوره هدایت تیمی را به عهده گرفته بود که با لوزانو 
جواز حضور در المپیک را کسب کرده بود و انتظار می رفت در لیگ 
جهانی نتیجه ای بهتر از سال قبل )رده هشتم( کسب کند، اما تیم 
کولاکوویچ در حالی به کار خود در این رقابت ها پایان داد که با چهار 

پله سقوط در رده یازدهم قرار گرفت.
برگزار  جهانی  لیگ  عنوان  تحت   2017 سال  تا  که  مسابقات  این 
می شد از سال 201۸ به لیگ ملت ها تغییر نام داد، اما تغییر نام و 
روند مسابقات هم نتوانست تغییری در نتیجه گیری تیم والیبال ایران 
ایجاد کند و این بار هم ایران با قرار گرفتن در رده دهم به کار خود 
پایان داد. سال 201۹ شرایط کمی فرق کرد و ایران به دلیل میزبانی 
دو هفته این رقابت ها در ارومیه و اردبیل نمایش مناسب تری داشت 

و در نهایت نیز موفق شد در جایگاه پنجم رده بندی قرار بگیرد.
کرونا و کمبود وقت بای جان مرد یخی

سال 2020 هم لیگ ملت های والیبال به دلیل شیوع ویروس کرونا 
برگزار نشد. سال 2021 ولادمیر آلکنو به ایران آمد تا هدایت تیم ملی 
کشورمان را در این برهه حساس به عهده داشته باشد ولی مرد یخی 

هم جایگاهی بهتر از دوازدهمی برایمان به ارمغان نیاورد.
»مربی خارجی« سطح اول؛ شاید وقتی دیگر

تیم ملی والیبال ایران لیگ ملت های 2022 و 2023 را بعد از سال ها 
حضور مربیان خارجی روی نیمکت تیم ملی با یک مربی ایرانی پشت 
فدراسیون  مسئولین  آلکنو  توسط  آمده  دست  به  نتایج  سرگذاشت. 
والیبال را مجاب کرد تا بعد از سال ها دست روی مربی ایرانی بگذارند 
و نیمکتی که پیش از این دست مربیان مطرح خارجی بود را تقدیم 

بهروز عطایی کنند. 
تیم ملی با هدایت عطایی در لیگ ملت های 2022 در جایگاه هفتم 
قرار گرفت و در مسابقات لیگ ملت های 2023 نیز در بین شانزده 

تیم در رتبه چهاردهم ایستاد.
پائز مربی اشتباهی

پس از جدایی بهروز عطایی از تیم ملی والیبال ایران، با توجه به پیش 
المپیک پاریس فدراسیون به دنبال جذب مربی طراز اول  رو بودن 
والیبال 2024 آخرین فرصت  خارجی رفت، چرا که لیگ ملت های 
والیبال ایران برای المپیکی شدن بود و در نهایت بعد از ماه ها تحلیل 
و بررسی موریس موتا پائز برزیلی- فرانسوی را به عنوان سرمربی 
تیم ملی معرفی کرد اما سیر ناکامی والیبال ایران با حضور این مربی 
کم نام و نشان هم ادامه پیدا کرد تا تیم ملی ایران در پایان این دوره 
از لیگ ملت ها ضعیف ترین نتیجه ممکن را کسب کند و بعد از ترکیه 
در  ایران  والیبال  تیم ملی  بگیرد.  قرار  پانزدهم  در جایگاه  وارد  تازه 
تمام ادوار برگزاری لیگ ملت ها، نتایج و عملکردی مثل سال 2024 

نداشت؛ تنها 2 پیروزی و فقط 14 ست برده!
مختلف  ادوار  گروهی  مرحله  در  ایران  ملی  تیم  عملکرد 

لیگ ملت ها به شرح زیر است:
لیگ ملت های 2۰۱۸ )دهم(

7 پیروزی، ۹ شکست، 2۹ ست برده، 30 ست باخته
لیگ ملت های 2۰۱۹ )دوم(

12 پیروزی، 3 شکست، 3۸ ست برده، 15 ست باخته
لیگ ملت های 2۰2۰ )دوازدهم(

5 پیروزی، 10 شکست، 25 ست برده، 32 ست باخته
لیگ ملت های 2۰22 )هفتم(

7 پیروزی، 5 شکست، 22 ست برده، 1۹ ست باخته
لیگ ملت های 2۰2۳ )چهاردهم(

2 پیروزی، 10 شکست، 16 ست برده، 31 ست باخته
لیگ ملت های 2۰2۴ )پانزدهم(

2 پیروزی، 10 شکست، 14 ست برده، 34 ست باخته
سه تغییر تأثیرگذار و کار سخت تقوی

در دهه گذشته تیم ملی والیبال ایران مسیر پیشرفت را به خوبی و 
با سرعت طی کرد تا به عنوان یکی از قدرت های برتر والیبال آسیا 
شناخته شود. همین مسئله انتظارات از این رشته المپیکی را هم به 
شدت بالا برد اما نتایج به دست آمده در لیگ ملت های 2024 نشان 
ندارد  جهان  قدرت های  میان  در  جایی  ایران  والیبال  دیگر  که  داد 
ادامه دارد. آن چیزی که  و در آسیا نیز این روند سقوط به سرعت 
مسلم است تیم ملی والیبال ایران نیاز به ترمیم دارد و انتظار می رود 
المپیک بعدی چهار سال زمان کافی  تا  فدراسیون والیبال حالا که 
دارد اصلاحات کامل در این خصوص را انجام دهد. هر چند تغییرات 
تأثیر زیادی در ضعیف شدن  تغییر سرمربی  تغییر نسل و  مدیریت، 
والیبال ایران دارد اما با پتانسیلی که این رشته دارد می تواند دوباره 

به روزهای اوج برگردد.

نویر و ادامه سیوهای اعجاب انگیزش

خدایان فوتبال کنار ما نبودند،
 رنج می کشیم

مهم  علل  از  یکی  نویر  مانوئل 
بازی های  پایان  در  آلمان  صدرنشینی 

مرحله گروهی بود.
به گزارش »ورزش سه«، تیم ملی آلمان 
که با پیروزی در دو بازی ابتدایی مرحله 

گروهی یورو 2024 صعود خود به مرحله حذفی را قطعی کرده بود برای 
صدرنشینی از دیدار با سوئیس یک مساوی می خواست اما تیم مورات یاکین، 
مانشافت را غافلگیر کرد و در دفاع کاملا بی نقص و در حمله خطرناک بود تا 
جایی که در نیمه نخست یک گل به ثمر رساند و تا دقیقه دوم وقت های تلف 
شده نیز تسلیم نشد تا اینکه فولکروگ تیمش را از شکست نجات داد و البته 

آلمان با این تساوی صدرنشین گروه خود شد.
در این مسابقه تیم ملی سوئیس هم در ضدحملات فوق العاده خطرناک بود 
هم در دفاع فوق العاده منظم کار می کرد تا جایی که با وجود میدان داری آلمان 

و حملات بسیار زیاد موقعیت گل چندانی به تیم ناگلزمن نداد.
در عین حال جالب اینجا بود که سوئیس یک بار در دقایق رو به پایان مسابقه 
به گل رسید که با دخالت کمک داور ویدئویی مردود اعلام شد و یک بار هم 
با ضربه فنی گرانیت ژاکا تا آستانه ثبت گل دوم و تمام کننده بازی پیش رفت 

که مانوئل نویر مانع از این اتفاق شد و تیمش را در بازی نگه داشت.
در این صحنه جذاب و تماشایی از بازی و در شرایطی که ژرمن ها بی صبرانه 
دنبال گل تساوی بودند سوئیس با شوت فنی و تماشایی ژاکای با تجربه تا 
آستانه فتح دروازه میزبان برای دومین بار رفت اما شیرجه تماشایی مانوئل 

نویر و مهار فوق العاده او مانع از ثبت یکی از زیباترین گل های تورنمنت شد.
این پنجمین مهار نویر در سه بازی مرحله گروهی بود که به اندازه یک 
صدرنشینی و تعیین سرنوشت آلمان در مرحله حذفی تاثیرگذار بود چرا که 
شاید اگر آلمان این گل را دریافت می کرد و بازی دو هیچ می شد شکست 

قطعی بود و شاید در مرحله حذفی حریف تیم ملی انگلیس می شد.
نویر در بازی با مجارستان هم سه چهار مهار فوق العاده از جمله در مقابل 
ضربه ایستگاهی سوبوسلای داشت تا ثابت کند آنهایی که بین او و تراشتگن 
برای تعیین دروازه بان شماره یک ژرمن ها تردید داشتند با این واکنش ها باید 

حق را به ناگلزمن بدهند.
و  مادرید  رئال  مقابل  مونیخ  بایرن  بازی  در  بزرگ  اشتباهات  با  نویر  البته 
همچنین دیدار دوستانه تیم ملی آلمان مقابل یونان قبل از شروع یورو 2024 
نگرانی هایی بابت پست دروازه بان بین هواداران مانشافت به وجود آورده بود اما 
در لحظات تعیین کننده به کمک تیمش آمد و با اینکه تاکنون دو گل خورده 

اما 5 نجات دروازه داشته است.

استیو کلارک، سرمربی تیم ملی اسکاتلند، 
می گوید از حذف تیمش با شکست مقابل 
مجارستان از یورو 2024 رنج زیادی را 
است.به گزارش »ورزش  متحمل شده 
سه«، تیم ملی فوتبال اسکاتلند با شکست 

مقابل مجارستان از رقابت های یورو 2024 حذف شد. اسکاتلند در دقیقه 100 
گل دریافت کرد و در رده چهارم گروه A قرار گرفت تا خداحافظی زودهنگام با 

این جام داشته باشد.
استیو کلارک، سرمربی اسکاتلند، پس از بازی گفت: »ما جاه طلبی های بزرگی 
داشتیم تا اولین اسکاتلندی باشیم که از مرحله گروهی صعود می کند، اما اینطور 

نشد. بازی سختی داشتیم. این بازی برای هر دو تیم اهمیت زیادی داشت.«
دریافت گل در آخرین دقیقه؟

گل آن ها کمی بی ربط می شود چون ما برای بردن بازی ریسک زیادی می کنیم 
و احساس می کردیم دو امتیاز برای صعود به مرحله بعدی کافی نیست؛ بنابراین 
مجبور شدیم برای بردن بازی تلاش کنیم. ما ضدحمله خوردیم و بعد گل را 

دریافت کردیم.
بازی اسکاتلند؟

ما روی توپ تسلط داشتیم، به اندازه کافی توپ را در اختیار داشتیم اما به اندازه ای 
که باید موقعیت خلق نکردیم. وقتی در پایان بازتر بازی کردیم، موقعیت خلق 
کردیم، اما نتوانستیم راه گلزنی را پیدا کنیم. گاهی اوقات بعد از چنین شکستی، 
شما به کمی زمان نیاز دارید تا همه چیز را هضم کنید و بفهمید که چرا بازی به 

این شکل پیش رفت.
هدف اسکاتلند برد در این بازی بود؟

بله طبیعی است که وقتی باز بازی می کنیم، باید روی ضدحمله هم بهتر عمل 
کنیم. بعضی اوقات شما نیاز دارید که خدایان فوتبال در کنار شما باشند و آن ها در 
این بازی کنار ما نبودند. می دانم که تیم و خودم چقدر بی رحمانه درد می کشیم. 
ما با ارتش تارتان رنج می بریم، ما با مردمی که در اسکاتلند هستند، رنج می بریم. 
همه ما همین رنج را می کشیم، اما بعد باید زخم هایت را ببندی، سرپا شوی و 

دوباره راه بروی.

رضایی: فاصله بین لیاقت و کسب مدال در المپیک باید پر شود
لیاقت  از  کرد،  تأکید  المپیک  کشتی  پیشین  قهرمان  نایب 
کشتی گیران مان تا کسب مدال فاصله ای وجود دارد که باید با تلاش 

خود بچه ها و اعضای کادر فنی و البته انگیزه های آنها پر شود.
کارهای  »آیا  اینکه  درباره  تسنیم  با  گفت وگو  در  رضایی  علیرضا 
مربوط به عقد قرارداد با کشتی گیران تیم معینی پور استارت خورده 
حالا  از  البته  می کنیم،  شروع  هفته  این  از  داشت:  اظهار  است؟«، 
وارد بحث ملی پوشان نخواهیم شد و سراغ کشتی گیران غیرملی پوش 
خواهیم رفت. در حال حاضر تمرکز ملی پوشان خیلی مهم است. در 
آستانه المپیک اولویت ورزش ما و همچنین کشتی به عنوان ورزش 
اول و ملی مان، باید المپیک باشد و ما به این موضوع پایبند هستیم. 
ذهن  و  باشند  پایبند  موضوع  این  به  هم  تیم ها  سایر  که  امیدواریم 

المپیکی ها را به سمت دیگری نبرند.
سرمربی تیم معینی پور در لیگ پیش رو درباره وضعیت تیم ملی آزاد 
همین  در  ماه هاست  هر صورت  به  گفت:  المپیک  در  برای شرکت 
راستا تلاش می شود، از مسابقات سال گذشته قهرمانی جهان و حتی 
قبل تر از آن و نتیجه ای که در پاریس به دست می آید ماحصل کامل 
فدراسیون کشتی در این چند سال خواهد بود. تلاش های خوبی هم 

صورت گرفته است و تا جایی که اطلاع دارم روند آماده سازی تیم 
خوب بوده. یک حرکت خوبی که انجام شد انتخاب ملی پوشان دو ماه 
و نیم و سه ماه قبل از المپیک بود و این یک مقدار بار روانی را کم 
کرد. فکر می کنم ان شاءالله نفراتی که انتخاب شدند بتوانند بهترین 

نتیجه را کسب کنند، این بچه ها بهترینِ اوزان خود بودند.
رضایی درباره شانس های کسب مدال کشتی آزاد در پاریس خاطر 

شایسته  بالیاقت هستند. همگی  ما  بچه های  واقعاً همه  کرد:  نشان 
کسب مدال هستند منتها از لیاقت تا کسب مدال، فاصله ای هست که 
با درایت خود بچه ها و اعضای کادر فنی و همچنین نحوه آماده سازی 
تیم، آن انگیزه، خواستن و اشتباه نکردن پر خواهد شد. اگر تیم به 
شرایط ایده آل برسد، می توانیم با نتیجه ای فاخر المپیک را به پایان 

برسانیم.
روس های  غیبت  به  راجع  جهان  وزن  سنگین  برنز  مدال  دارنده 
سرشناس در المپیک پاریس نیز تصریح کرد: بچه های ما آنقدر خوب 
این مسائل  باشند که  بالا  اعتمادبه نفس  آمادگی و  با  باید  هستند و 

تأثیری روی کارشان نداشته باشد. 
هرچند غیبت مدعیان سرشناس به سود ماست، اما در روند فنی و 
مسائل روحی روانی نباید تأثیر زیادی بگذارد. همه باید به گونه ای 

تمرین کنند که با عزم راسخ وارد مسابقه شوند. 
یکسری  المپیک  به  نزدیک  شاید  اما  است،  من  شخصی  نظر  این 
اتفاقات افتاد و برخی از این ستاره ها بتوانند مجوز حضور در المپیک 
را بگیرند. شاید هم غیر از این اتفاق بیفتد، اما از نظر من نباید به 

این مسائل توجه کرد.

 هیات موضوع  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

مورخه  1403/2/۹      شماره 14036031۸004001455    راي    برابر 
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  
سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  فریدون  اصلانی 

گوفلی   فرزند     نظام      مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یک قطعه  زمین مشجر     بمساحت  664/۸3    مترمربع 
به  شماره   پلاک  فرعي 4۸2 مجزی  از پلاک 121  فرعی    از اصلي  
61    واقع  در  گوفل  بخش  17  گیلان   از مالکیت  گل آقا علی پور 
گوفلی     به آدرس  شهرستان رودبار -     گوفل   -محرز گردیده است .

لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  
داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  
اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 

وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/3/22

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/6
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري

 م- الف : 531
***

هیات موضوع    قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي 

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 14036031۸0040014۸4   مورخه  1403/2/12     
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  
سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  کریم میرزایی   فرزند  

احمد علی   مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یک قطعه  زمین  مشتمل بر اعیان احداثی   بمساحت  

1101/22    مترمربع به  شماره   پلاک  فرعي 24 مجزی  از پلاک 
1۹  فرعی    از اصلي  1۹    واقع  در  لایه   بخش  17  گیلان   از 
مالکیت         اردشیر  امیر  شاهی  و غیرو   به آدرس  شهرستان رودبار 

-     لایه   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  
داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  
اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 

وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/3/22

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/6
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري 

م- الف : 537
***

هیات موضوع    قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي  

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 14036031۸0040014۸3   مورخه  1403/2/12     
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  
سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  اکرم رحمن    فرزند      

حکمعلی       مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یک قطعه  زمین  مشتمل بر  اعیان احداثی      بمساحت  
2۹۹/۹۸    مترمربع به  شماره   پلاک  فرعي 3۸ مجزی  از پلاک 1  
فرعی    از اصلي  41    واقع  در  انگور چاله   بخش  17  گیلان   از 
مالکیت        ولی اله  پور  خانی و غیرو   به آدرس  شهرستان رودبار 

-     انگور چاله   -محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  
داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  
اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  

یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 

وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/3/22

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/6
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري 

م- الف : 53۹
***

هیات موضوع    قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي  

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 14036031۸0040014۸2   مورخه  1403/2/12     
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  
سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  محمد اصلانی 

گوفلی   فرزند     فریدون      مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یک قطعه  زمین مشتمل  بر اعیان  احداثی      بمساحت  
1۸۸/5    مترمربع به  شماره   پلاک  فرعي 4۸1 مجزی  از پلاک 62  
فرعی    از اصلي  61    واقع  در  گوفل  بخش  17  گیلان   از مالکیت  
کوچک اسدی  گوفلی   به آدرس  شهرستان رودبار -     گوفل   -محرز 

گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  
داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  
اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 

وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/3/22

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/4/6
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري

 م- الف : 534
***

سند و برگ سبز خودرو سواری 
پژو 405مدل1381به شماره پلاک 
49-391د29به به شماره موتور 

22568110589به شما ره شا سی 
81017213بنام فریبا اعظامیان مفقود 

واز درجه اعتبار ساقط است

 405GLXبرگ سبز سواری پژو
XU7نقره ای متالیک مدل 1395شماره 
موتور 124K0849674وشماره شاسی 
NAAM11VE9GK457132به شماره 

پلاک 21ن882ایران 34به نام هامون 
عبدی مفقود وازدرجه اعتبار ساقط گردید
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درخواست مهم علی اف از بلینکن 
در پی حل وفصل مناقشه قره باغ

چین اتحادیه اروپا را تهدید کرد

پیام مهم ایران به اسرائیل در صورت هرگونه جنگ 
علیه لبنان

امور  از وزیر  : رئیس جمهور جمهوری آذربایجان  ایسنا 
سازمان  مینسک«  »گروه  که  خواست  آمریکا  خارجه 
امنیت و همکاری اروپا را که برای میانجیگری در جهت 

حل وفصل این مناقشه تشکیل شده بود منحل کند.
در  آذربایجان  جمهوری  رئیس جمهور  علی اف،  الهام 
گفت وگویی با آنتونی بلینکن، وزیر امور خارجه آمریکا 
گفت واشنگتن به فعالیت میانجیگری های گروه مینسک 
قره باغ  مناقشه  درباره  اروپا  و همکاری  امنیت  سازمان 

پایان دهد.
خبرگزاری اسپوتنیک گزارش داد که دفتر ریاست جمهوری 
آذربایجان در بیانیه ای اعلام کرد: آنتونی بلینکن، وزیر 
امور خارجه آمریکا در 20 ژوئن تماسی تلفنی با الهام 

علی اف، رئیس جمهور جمهوری آذربایجان داشت.
علی اف تاکید کرد که پایان دادن به فعالیت های گروه 
مینسک سازمان امنیت و همکاری اروپا و دیگر نهادهای 
به  مربوط  مناقشه که  این  خاتمه رسمی  برای  مرتبط 
گذشته است، مدت زیادی است که به تعویق افتاه است.

گروه مینسک این سازمان به رهبری سه کشور روسیه، 
آمریکا و فرانسه در سال 1۹۹2 به منظور میانجیگری بر 
سر اختلاف آذربایجان و ارمنستان ایجاد شد. باکو در ماه 
ژوئن به ایروان پیشنهاد کرد که به اتفاق هم از سازمان 
از کنترل کامل  اروپا بخواهند پس  امنیت و همکاری 
منطقه قره باغ توسط آذربایجان در سال گذشته، این گروه 

را منحل کند.

به گزارش تابناک به نقل از موج،  وزارت بازرگانی چین هشدار 
داد که اتحادیه اروپا در صورت ادامه تشدید تنش ها ممکن 
است »جنگ تجاری« راه بیندازد و این اتحادیه را به اقدامات 
مورد  در  خود  یارانه ای  ماهه ضد  تحقیقات هشت  ناعادلانه 

خودروهای برقی چینی متهم کرد.
این هشدار پس از اعلام هفته گذشته اتحادیه اروپا مبنی بر 
اعمال تعرفه های سنگین جدید تا 3۸ درصد بر تولیدکنندگان 
خودروهای برقی چینی منتشر شد که پکن با آغاز تحقیقات 
ضد دامپینگ با هدف برخی محصولات گوشت خوک وارداتی 
از این بلوک به آن پاسخ داد. پکن قبلا هشدار داده بود که در 
پاسخ به این مالیات، بخش های هوانوردی و کشاورزی اتحادیه 

اروپا را هدف قرار خواهد داد.
سخنگوی وزارت بازرگانی چین اظهار کرد طرف اروپایی به 
تشدید اصطکاک تجاری ادامه می دهد و ممکن است »جنگ 
تجاری« را آغاز کند. این سخنگو تاکید کرد که مسئولیت کاملا 

با طرف اروپایی است.
این بیانیه، تحقیقات ضد یارانه اتحادیه اروپا را محکوم کرد و 
مدعی شد که این اتحادیه اجماع مهمی را که رهبران هر دو 
طرف به دست آورده اند نادیده گرفته است و نتایج تحقیقات 
را از پیش تعیین، نرخ های تعرفه های نامناسبی را صادر کرد، 
به منافع کسب وکارها از هر دو طرف آسیب رساند. همچنین 
را  اروپا  اتحادیه  و  چین  تجاری  و  اقتصادی  همکاری های 
تضعیف کرد و رویکرد طرف اتحادیه اروپا نوعی حمایت گرایی 

است.
در سپتامبر 2023، اورزولا فون در لاین، رئیس کمیسیون اروپا، 
در جریان سخنرانی سالانه خود در اتحادیه اروپا بدون اطلاع 
طرف چینی، تحقیقات به اصطلاح ضد یارانه ای را اعلام کرد.

به گزارش رویترز، بیانیه وزارت بازرگانی چین حدود یک ساعت 
قبل از ورود روبرت هابک، وزیر اقتصاد آلمان به پکن منتشر 
شد. سفر سه روزه هابک به چین، اولین سفر یک مقام ارشد 
اتحادیه اروپا از زمانی است که بروکسل وظایفی را پیشنهاد کرد 

که می تواند به تجارت آلمان آسیب برساند.
هابک طی پذیرایی در سفارت آلمان در پکن، نارضایتی خود 
را از استراتژی کنونی برلین برای چین ابراز کرد و آن را بسیار 
کوتاه مدت و همگام با استراتژی چین با سایر کشورهای اتحادیه 
اروپا توصیف کرد. استراتژی مورد انتقاد هابک در سندی که در 

جولای گذشته منتشر شد، تشریح شد.
در همین حال، خودروسازان چینی روز سه شنبه از پکن خواستند 
تا تعرفه خودروهای بنزینی با موتورهای بزرگتر را که از اروپا 

وارد می شوند، افزایش دهد.
اتحادیه  خودرو  صادرات  که  می دهد  نشان  رسمی  آمارهای 
اروپا به چین در سال 2023 به ارزش 1۹.4 میلیارد یورو )20.۸ 
میلیارد دلار( بوده است، در حالی که این اتحادیه به ارزش ۹.7 
میلیارد یورو خودروهای الکتریکی از چین خریداری کرده است.

کارشناسان صنعت هشدار دادند با توجه به اینکه بازار چین یکی 
از بازارهای اصلی صادرات خودرو این کشور است، خودروسازان 
آلمانی بیش از همه در معرض هرگونه اقدام متقابل از سوی 

پکن خواهند بود.
این اقدام اتحادیه اروپا در پی افزایش چهار برابری تعرفه های 
آمریکا بر خودروهای برقی چینی به بیش از 100 درصد در 
اوایل ماه جاری صورت گرفت که بر 1۸ میلیارد دلار کالاهای 

وارداتی چین تاثیر گذاشت.
پکن هشدار داده است که چنین اقداماتی اصول رقابت منصفانه 

را نقض می کند و به ثبات تجارت جهانی آسیب می رساند.

انتخاباتی با فرافکنی ها ؛چه کسی باید خجالت بکشد؟
2 کاندید پوششی که نقش پشتیبانی را برای سعید جلیلی و محمدباقر قالیباف 
ایفا می کنند به همراه رئیس فعلی مجلس و جلیلی، در مناظرات انتخاباتی به 
صورت مکرر به دولت تدبیر و امید حمله می کنند.زاکانی و قاضی زاده هاشمی 
با ترسیم تصویری رویایی از عملکرد دولت سیزدهم، تمام مشکلات کنونی 
کشور را حاصل مدیریت دولت قبل از دولت انقلابی جلوه می دهند. قالیباف 
و جلیلی هم به عنوان بخشی از جریان و بانیان تحریم کشور، هرگز حاضر 
نشدند در خصوص بلایی که با اقدامات خود بر سر اقتصاد کشور آوردند 

پاسخ دهند. 
آفتاب  نیوز :

محمدباقر قالیباف که سالهاست در آرزوی ریاست جمهوری است و در زمانی 
که به نمایندگان وعده داده بود اگر او رئیس مجلس بماند، نامزد انتخابات 
ریاست جمهوری نخواهد شد، برای چندمین بار به سمت پاستور خیز برداشته 
است. حالا او برای رسیدن به این آرزوی دیرینه خود، در کنار سعید جلیلی و 
دیگر نامزدهای پوششی، به هر دری می زنند و حملات تند و ادعاهایی علیه 

دولت روحانی مطرح کرده اند.
نکته عجیب اینکه این افراد هم از وضعیت فعلی انتقاد می کنند و هم از دولت 
رئیسی که مسئول وضع فعلی است، دفاع! در واقع آنها بی توجه به این مسئله 
که سه سال است دیگر دولت روحانی بر سر کار نیست و دولتی انقلابی و 
همسو با آنها مدیریت امور را در دست دارد، در ادعایی عجیب، عامل مشکلات 
و وضع فعلی را دولت روحانی می دانند! به قول آذری جهرمی گویی دولت 

چهاردهم قرار است، دولت را از روحانی تحویل بگیرد.
قالیباف همچنین در واکنش به سخنان روحانی و ظریف درباره کارشکنی آنها 
در جریان مذاکرات احیای برجام، ادعا کرده است: می گویند قانون راهبردی 
قانونی بوده که مانع حل مشکل مربوط به توافق برجام است، خجالت هم چیز 
خوبی است... بنده آن موقع رئیس مجلس و عضو شورای امنیت ملی بودم... 
می گفتند اگر پروتکل الحاقی را جلوگیری کنید، وارد جنگ می شویم، ما جلوی 
آن را گرفتیم آیا جنگ شد؟ غنی سازی را 60 درصد کردیم جنگ شد؟ این 
کار ها باعث شد آن ها بپذیرند و وارد گفتگو با ما شوند. ما به فضل الهی مسیر 

ریل گذاری شده توسط شهید رئیسی را با قدرت پیش می بریم.«
نامزدهای  قالیباف، جلیلی و  مردم خود بهتر می دانند عملکرد دولتی که 
پوششی آنها از آن دفاع می کنند، چگونه بوده است اما بد نیست مروری بر 

وعده های دولت انقلابی و وضع فعلی کشور داشته باشیم.
فقر و فلاکت در دولت سیزدهم

دولت سیزدهم نرخ دلار را با قریب 24 هزار تومان از دولت تدبیر و امید 
تحویل گرفت، نرخ دلار با وجود آنکه به دلیل تشدید تحریم ها توسط ترامپ 
ستیزه جو، فروش نفت کاهش یافته بود با این نرخ در 1400 تحویل شد. اما 
قیمت دلار در دولت سیزدهم علی رغم آنکه به قول محمدجواد ظریف، جو 
بایدن »شل گرفت« و به چین چراغ سبز نشان داد تا نفت ایران را خریداری 

نمایید، تنها طی 3 سال به کانال 70 هزار تومان رسید.
افزایش نرخ دلار باعث شد تا بر اساس آمار های مختلف، حداقل 20 میلیون 

نفر به جامعه فقر نسبی کشور اضافه شود.
4 میلیون مسکن چه شد

این یکی از کلیدی ترین وعده های رئیس جمهور فقید بود، این در حالی است 
که بر اساس آمار های رسمی مرکز پژوهش های مجلس که در برنامه زنده 

تلویزیونی اعلام شد، تنها »کمی بیشتر از 300 هزار واحد ساخته شد.«
تورم را تک رقمی می کنیم

تک رقمی کردن نرخ تورم، وعده دیگر دولت سیزدهم بود، براساس نظرات 
اقتصاددانان مستقل، تورم واقعی در کشور بیش از آمار های رسمی است. با 
این حال نرخ تورم در دولت رئیسی بار ها رکورد تاریخی ثبت کرده و گرانی 

بی سابقه کالا ها فشار شدیدی به معیشت مردم وارد کرده است.
اینترنت رایگان و کاهش 50 درصدی هزینه های درمان

را  اینترنت  هزینه های  که  داد  قول  سیزدهم  دولت  تیم    1400 سال  در 
برای دهک های پایین رایگان کند، این در حالی است که با موافقت دولت 
درصد  از 130  بیش  را  خود  هزینه های  همراه  تلفن  اپراتور های خصولتی 

افزایش دادند. وضعیت سرعت اینترنت نیز که بر همگان روشن است...
هر هفته نیز یکی از انجمن های بیماران در مقابل وزارت بهداشت تحصن 
می کند و به دلیل فساد مافیای دارو، گرانی شدید خدمات پزشکی و کمبود 
دارو فغان سر می دهند. بسیاری از مردم دیگر توان پرداخت هزینه بیمارستان 

و درمان به ویژه دندانپزشکی را هم ندارند.
»گشت ارشاد برای مدیران ایجاد می کنیم«

علی رغم این وعده دولت سیزدهم، قوه قضاییه رسماً اعلام کرد که هیچ 
مسئولی از سوی دولت برای پرونده چای دبش معرفی نشده است، پرونده ای 

که با 3.4 میلیارد دلار فساد، بزرگ ترین پرونده فساد کشور لقب گرفت.
سه سال رویایی یا فلاکت بار

تغییر کاربری زمین های کشاورزی 12  را ریشه کن می کنیم«، »با  »فقر 
میلیون شغل ایجاد می کنیم«، »با  هر یک میلیون تومان یک شغل  ایجاد 
می کنیم«، »یارانه خانواده های کم درآمد را اضافه می کنیم«، »استان گیلان و 
مازنداران را در تولید برنج خودکفا می کنیم«، »مشکلات بورس تا پایان 1400 
حل می شود« این ها و ده ها وعده دیگر توسط دولت سیزدهم اعلام شد و نه 
تنها هیچ کدام محقق نشد، بلکه به گفته ده ها اقتصاددان مستقل مردم رسماً با 

مشکلات شدیدی در معیشت خود مواجه شده اند؛ نرخ اجاره بها بیش از 200 
درصد افزایش یافت، قیمت گوشت از 144 هزار تومان در اول 1400 به حدود 
یک میلیون تومان، نرخ  تخم مرغ از قریب 20 تا 30 هزار تومان به 100 هزار 

تومان رسید، خرید بسیاری از میوه ها برای مردم به رویا بدل شده است و ...
با وجود این واقعیات دهشتناک اقتصادی کاندید های ریاست جمهوری مانند 
محمدباقر قالیباف و سعید جلیلی با آمار بازی و ارائه جداولی عجیب تلاش 

دارند 3 سال گذشته را رویایی توصیف نمایید.
قالیباف و سعید جلیلی بانی تحریم

عباس آخوندی هزینه های دور زدن تحریم را قریب 400 میلیارد دلار برآورد 
کرد، این پول در کنار هزینه 20 درصدی انتقال پول از طریق صرافی ها به 
جیب شبکه های قدرتمندی از دلالان تحریم می ریزد که نفوذ گسترده ای 
در کشور دارند، طبیعی است که این افراد علاقه ای نداشته باشند تا تحریم 

لغو شود.
محمدجواد ظریف وزیر خارجه کشور در صداوسیما اعلام کرد یکی از دلائل 
عدم رفع تحریم ها تصویب »قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها و صیانت 
از منافع ایران« بود قانونی که به شکلی عجیب نام رفع تحریم ها را بر خود 
داشت، اما دست دولت را در توافق با طرف های غربی بست و عملًا به تشدید 

تحریم ها و تحمیل 1500 تحریم جدید به کشور شد.
مصطفی پورمحمدی کاندید ریاست جمهوری نیز در مناظرات اعلام کرد که 
 FATF سعید جلیلی در دبیرخانه شورای عالی امنیت ملی مانع از تصویب
شده، زیرا نمی خواسته است که این امتیاز به دولت روحانی داده شود، در واقع 

معیشت مردم  را به گروگان گرفتند تا مطامع سیاسی خود را تامین کنند.
حال محمدباقر قالیباف در قزوین و قم ادعا کرد که می خواهند ما را به ریل 
گذشته و دوره روحانی بازگردانند، او و جلیلی به عنوان بخش از بانیان تحریم 
کشور، هرگز حاضر نشدند در خصوص بلایی که با اقدامات خود بر سر اقتصاد 
کشور آوردند پاسخ دهند. صداوسیما نیز که پایداری چی ها و به ویژه برادر 
یکی از کاندیدا ها نفوذ زیادی در آن دارند تا به حال حاضر نشده فرصتی برای 

پاسخگویی در اختیار دولت تدبیر و امید قرار دهد.
اما قالیباف که سالهاست ریاست مجلس شورای اسلامی را برعهده دارد، 
به درستی نگفته که نتیجه تصویب این قانون ضدبرجامی چه بوده است؟ 
چه کسانی پذیرفتند که با آنها وارد گفت وگو شوند و نتیجه این مذاکرات 

چه بوده است؟
مستقیم  دلار،  میلیارد   100 »سالی  است:  داده  توضیح  خوبی  به  روحانی 
و غیرمستقیم، از فروش نفت و پتروشیمی و تخفیف هایی که به دیگران 
می دهند، به مردم صدمه زدند. قانون راهبردی مجلس بدترین قانون در تاریخ 
جمهوری اسلامی ایران است. ما از این قانون بدتر نداشتیم. قانونی که فقط 
توطئه بود برای اینکه دولت دوازدهم ناموفق شود. برای اینکه مردم نفس 
نکشند. معلوم است. من می دانم چه کسی طراحی کرده، چه کسی نوشته، 
کجا نشستند. آدم هایش را می دانم چه کسانی نوشتند. در چه اتاقی نشستند. 

همه را من می دانم. خب خیانت شد به مردم.«

صهیونیستی: رسانه 
 کابینــه نتانیاهو می خواهد پیروزی بر 

کند اعلام  را  حماس 

صهیونیست: مقام 
حملات  برابر  در  انرژی  زیرساخت های 

است آسیب پذیر  حزب الله 

و  سابق  مقامات  اذعان  علی رغم 
فعلی رژیم صهیونیستی به ناتوانی 
ارتش این رژیم در شکست دادن 
جنبش حماس، یک رسانه عبری 
از تصمیم کابینه رژیم اشغالگر برای 
این  علیه  دروغین  پیروزی  اعلام 

جنبش پرده برداشت.
به گزارش ایسنا، سازمان رادیو و تلویزیون رژیم صهیونیستی در این باره فاش 
کرد: کابینه نتانیاهو تصمیم دارد که به زودی و پس از عملیات رفح، پیروزی بر 

گردان های القسام، شاخه نظامی جنبش حماس، را اعلام کند.
این نهاد رسانه ای گزارش داد: اعلام احتمالی پیروزی بر القسام در شرایطی مطرح 
شده که شواهد حاکی از احتمال گسترش دامنه درگیری میان ارتش اسرائیل و 

و حزب الله لبنان است.
سازمان رادیو و تلویزیون رژیم صهیونیستی همچنین اعلام کرد، مقامات تل آویو 
درحالی از شکست حماس صحبت می کنند که شاخه نظامی آن قادر به ترمیم 

خود است و در واقع روند احیای خود را آغاز کرده است.
طبق گزارش این نهاد، ارتش رژیم صهیونیستی به شیوه ای متفاوت به عملیات 
نامیده  ادامه خواهد داد که »پلن سی« )طرح سی(  نوار غزه  نظامی خود در 

می شود.
اخیرا نیز روزنامه الاخبار در این باره فاش کرده بود، ارتش رژیم صهیونیستی 
که پس بیش از هشت ماه جنگ در نوار غزه خسته شده به هیچ یک از اهداف 
اعلام شده قبلی دست نیافته است، طرحی را به تشکیلات سیاسی این رژیم 
ارائه کرده است تا با اعلام خروج از »رفح« و پیروزی دروغین افکار عمومی در 
اراضی اشغالی را فریب دهند و به واسطه آن راه نجاتی را برای خروج از جنگ 

فراهم کنند.
»دنیل هاگاری« سخنگوی ارتش رژیم صهیونیستی نیز چهارشنبه شب اذعان 
کرده بود جنبش حماس یک فکر و اندیشه و یک حزب است و در دل مردم 
نهادینه شده است و هر که معتقد است رژیم صهیونیستی می تواند آن را »نابود« 

کند، اشتباه می کند.

صهیونیستی  رژیم  انرژی  وزیر 
گفت: در صورت درگیری گسترده 
های  زیرساخت  الله،  حزب  با 
و  است  خطر  در  اسرائیل  انرژی 

آسیب می بیند.
به گزارش  ایرنا به نقل از روزنامه 

»معاریو«، »الی کوهن« اضافه کرد: برای دفاع از زیرساخت های انرژی اسرائیل 
تلاش می کنیم.

وی پیشتر تهدید کرده بود که در صورت قطع شدن چند ساعته برق در سرزمین 
های اشغالی، برق لبنان برای ماه ها قطع خواهد شد.

کوهن افزود: برای همه سناریوها آماده هستیم.
به گزارش ایرنا، سخنان وزیر انرژی رژیم صهیونیستی پس از آن انجام می 
شود که اظهارات »سید حسن نصرالله« دبیرکل حزب الله لبنان، درباره آمادگی 
مقاومت برای رویارویی گسترده با این رژیم، موجی از نگرانی و ترس را در میان 

صهیونیست های ساکن سرزمین های اشغالی فلسطین ایجاد کرد.
رادیو ارتش رژیم صهیونیستی نیز روز شنبه اعلام کرد که به دلیل ترس از نابودی 
زیرساخت ها، نیروگاه ها و شبکه های انرژی این رژیم در جنگ با حزب الله، 
خرید موتور برق های خانگی در فلسطین اشغالی را 500 برابر افزایش داده است.

بر همین اساس، برخی رسانه ها نیز از افزایش 400 برابری جستجوی اینترنتی 
برای خرید موتور برق خبر دادند.

با وجود رجزخوانی مقامات صهیونیست درباره روی آوردن به جنگ گسترده با 
لبنان، اما محافل سیاسی و نظامی رژیم اسرائیل از جنگ تمام عیار با حزب الله 
لبنان هراس دارند و درباره نابودی گسترده شهر حیفا در شمال فلسطین اشغالی 

در صورت وقوع چنین جنگی هشدار می دهند.
روزنامه الاخبار لبنان امروز درباره جبهه نبرد بین حزب الله و رژیم صهیونیستی در 
شمال فلسطین اشغالی نوشت: تهدیدهای مقامات اسرائیلی درباره توسعه جنگ 
علیه لبنان تاثیر معکوس داشته و سیل هشدارها و ابراز نگرانی در محافل سیاسی 
و رسانه ای و حتی نظامی رژیم صهیونیستی را به همراه داشته و این محافل 
چنین اقدامی را به مثابه »خودکشی جمعی در اسرائیل« دانسته و گفته اند که 
ارتش این رژیم که توان پیروزی در یک جبهه را ندارد، در 6 جبهه همزمان کاری 

از پیش نخواهد برد.
این روزنامه لبنانی به موضع گیری »اسحاق بریک« ژنرال ذخیره ارتش رژیم 
صهیونیستی در روز شنبه که به شدت درباره جنگ با حزب الله هشدار داده و آن 
را به مثابه فاجعه برای رژیم صهیونیستی دانسته بود، اشاره و اضافه کرد:»آمیتسیا 
بارعام« رئیس بخش خاورمیانه دانشگاه حیفا گفت که یک سوم منازل در شهر 
حیفا )در شمال فلسطین اشغالی( در صورت هرگونه جنگ گسترده با حزب الله با 
خاک یکسان خواهد شد و هزاران موشک چیزی از حیفا باقی نخواهند گذاشت.

در  ملل  سازمان  در  ایران  نمایندگی 
هر  نوشت:  مجازی  شبکه  در  پیامی 
تصمیم نابخردانه ای توسط اسرائیل که 
ناظر به نابودی زیرساخت های لبنان و 
را  منطقه  باشد،   1۹4۸ اشغالی  منطقه 

وارد جنگ جدیدی می کند.
آفتاب  نیوز :

تصمیم  هر  کرد:  اعلام  نیویورک  در  ملل  سازمان  در  ایران  دائم  نمایندگی 
نابخردانه ای توسط رژیم اشغالگر اسرائیل برای نجات خود می تواند منطقه را وارد 
جنگ جدیدی کند که نتیجه آن نابودی زیرساخت های لبنان و همچنین منطقه 
اشغالی 1۹4۸ خواهد بود. قطعا این جنگ یک بازنده نهایی خواهد داشت و آن 

رژیم صهیونیستی است.
نمایندگی ایران اعلام کرد: جنبش مقاومت حزب الله توان دفاع از خود و کشورش 
لبنان را دارد؛ شاید زمان نابودی این رژیم نامشروع به دست خودش فرا رسیده 

باشد.

نام  به  فردی  انقلاب  از  قبل  می گوید:  اصلاح طلب  سیاسی  فعال 
شعبان بی مخ بود که حرف های الکی می زد و فردیک ه بی ادب بود 
و توهین می کرد را می گفتند مانند شعبان بی مخ عمل می کند. لذا 
شعبان بی مخ با رئیس جمهور فرق می کند نباید شعبان بی مخ در 
جایگاه رئیس جمهور قرار بگیرد.به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، 
مطرح  مناظره ها  در  خانوادگی اش  مسائل  نمی خواهد  »قالیباف 
»اگر  هستند.«،  پوششی  هاشمی  قاضی زاده  و  »زاکانی  شود.«، 
مشارکت بیش از 50 درصد باشد، به نفع پزشکیان است«و... اینها 
در  اصلاح طلب  سیاسی  فعال  هاشمی،  محمد  که  است  عباراتی 
انتخاباتی کشور  ارزیابی فضای  با خبرگزاری خبرآنلاین در  گفتگو 
و مشخصا مناظره ها مطرح می کند.هاشمی در تحلیل خود به این 
توصیه های  چارچوب  از  نامزدها  از  برخی  که  می کند  اشاره  نکته 
اخلاقی رهبری به نامزدها دور شدند اما پزشکیان با خودداری وارد 
این قضایا نشد. او همچینن بر این باور است که پزشکیان فردی 

عملگرا و متدین است.
فعال  هاشمی،  محمد  با  خبرآنلاین  خبرگزاری  گفتگوی  ادامه  در 

سیاسی اصلاح طلب را می خوانید:
****

*آقای هاشمی! ارزیابی شما از فضای مناظره های انتخاباتی به چه 
رهبر  توصیه های  چارچوب  در  اندازه  چه  تا  نامزدها  است؟  صورت 

رفتار کردند؟
همه نه اما برخی از دواطلبین انتخابات ریاست جمهوری از چارچوب 
توصیه های رهبری خارج شدند و علی رغم توصیه رهبری مطالبی را 
مطرح می کنند و تهمت می زنند. به نظر می رسد آنهایی که منطق و 
طرح و برنامه درستی ندارند در برابر رقیب که او را قدرتمندتر از خود 
می دانند، راهی غیر از تخریب نمی بینند، البته همه نامزدها به این 
ترتیب عمل نمی کنند بلکه آنهایی که ضعف دارند به این صورت 
عمل می کنند اما توصیه رهبری به همه نامزدها پایبندی به اخلاق 
اسلامی است ما حکومت و دولت اسلامی هستیم، نمی توانیم هر 
حرفی را بزنیم که توهین و تهمت باشد، هر کدام از این موارد از 

نظر شرعی مجازات دارد.
*البته برخی آقایان خود را وابسته به جبهه انقلاب و پایبند به اصول 

می دانند و ...
بله ، این ادعا را می کنند اما در همه موارد پزشکیان بر روی عمل 
کردن تاکید می کند و استناد او به عملکردها است، اما این درست 
برخلاف آن چیزی است که آنها دارند، یعنی تخریب کننده ها درست 

برخلاف شیوه پزشکیان صحبت می کنند.
شعبان بی مخ با رئیس جمهور فرق می کند

*با توجه به آنچه کارشناسان مطرح می کنند، زاکانی بیش از بقیه 
و  طلایی  یارانه  درباره  پوپولیستی  هایی  وعده  یا  می کند  تخریب 
قیمت بنزین و ...می دهد، این تخریب ها و وعده های تاثیری بر 

انگیزه مردم برای حضور در پای صندوق های رأی دارد؟
به نظر بنده تاثیر منفی دارد. مردم اعم از نخبگان و غیره از فردی 
که قرار است رئیس جمهور شود، توقع این قبیل برخوردها را ندارند، 
مردم جایگاه رئیس را جایگاه بالایی می دانند و برای آن احترام قائل 
هستند و انتظار دارند که رئیس جمهور با منطق باشد و اخلاق و 
ببینند که  اما وقتی مردم چنین رفتاری  باشد  رفتار اسلامی داشته 
شورای نگهبان واقع بینانه عمل نکرده و یا نشناخته و یا ملاحظاتی 
از نظر مردم واجد شرایط نیست و  تایید کرده که  را  کرده، فردی 
تاثیر  می کند،  عمل  رهبری  فرمایشات  و  اسلامی  حکومت  خلاف 

منفی دارد.
برخی افراد که بعضاً در محافل خصوصی صحبت می کنند می گویند 
اگر رئیس جمهور این آقا است و یا قرار است این فرد رئیس جمهور 
شود و یا شورای نگهبان این افراد را می پسندد باید فاتحه مملکت 
می کنند  را  صحبت هایی  چنین  که  افرادی  حقیقت  در  خواند.  را 
شایستگی پست ریاست جمهوری را ندارند و شورای نگهبان نباید 

این افراد تایید صلاحیت کند که رئیس جمهور شوند.
اجرایی کشور است، در کشور اسلامی  رئیس جمهور دومین مقام 
باشد. قبل  این صورت  به  باید  نه  باشد  باید شرایط ویژه ای داشته 
از انقلاب فردی به نام شعبان بی مخ بود که حرف های الکی می زد 
و فردی که بی ادب بود و توهین می کرد را می گفتند مانند شعبان 
بی مخ عمل می کند. لذا شعبان بی مخ با رئیس جمهور فرق می کند 

نباید شعبان بی مخ در جایگاه رئیس جمهور قرار بگیرد.
اگر مشارکت بیش از 50 درصد باشد، به نفع پزشکیان است

تایید  نگعبان  شورای  توسط  هم   1400 سال  افراد  این  *البته 
صلاحیت شده بودند.

بله همینطور است، به همین دلیل مردم از شورای نگهبان انتظارات 
تایید  آنها  که  است  قرار  وقتی  ندارند  انتظار  یعنی  دارند  دیگری 
صلاحیت کنند باید شناخت خود را از افراد به اندازه کافی باشد که 
این شخص شرایط رئیس جمهور شدن را دارد و اصلح است . اما 

فرد صالح این گونه عمل نمی کند.
مأیوس  خاکستری  قشر  می دهد  انجام  را  اقدامات  این  فرد  وقتی 
در  چراکه  هستند.  مطلع  قضیه  این  از  هم  اینها  و  می شوند 
نظرسنجی هایی که صورت می گیرد، می گویند اگر میزان مشارکت 
تا 50 درصد باشد، به نفع جریان اصولگرا است و اگر مشارکت بیش 
از 50 درصد باشد، یعنی 55، 60 درصد به بالا باشد، به نفع پزشکیان 

است و مردم او را انتخاب می کنند.
رغبت  مردم  می دهندکه  انجام  رفتارهایی  نامزدها  برخی  بنابراین 
اینها  که  است  این  تحلیل  یک  کنند.  شرکت  انتخابات  در  نکنند، 
باشد  بالا  اگر  و  باشد  پایین  مشارکت  که  کنند  کاری  می خواهند 

یعنی باختند.
قالیباف عاقلانه تلاش دارد وارد معرکه افشاگری ها علیه خانواده 

اش نشود
برخی  و  است  پزشکیان  سمت  به  تخریب ها  برخی  پیکان  *نوک 
با  مواجهه  در  نفر  دو  این  رفتار  از  شما  ارزیابی  قالیباف،  به  دیگر 

تخریب ها به چه صورت است؟
تربیت پزشکیان به همین ترتیب است، بنده بیش از 20 سال است 
که او می شناسم. پزشکیان، فردی مودب، تحصیلکرده، دانا، متدین 
و آشنا به ارزش های اسلامی است. او ویژگی های بسیار خوبی دارد. 
از  برگزیده  و  مناسب  در هر مسئولیتی  و  او همیشه  رفتار  و  گفتار 

آموزه های اسلامی بوده است. در همین مناظره ها دختر او آمد و به 
سوالات پاسخ داد. او بسیار پخته و مسلط پاسخ می داد و می تواند 
در جامعه الگوی خوبی باشد.اما درباره قالیباف مواردی مطرح شده 
که مطلوب او و سازنده نیست. بنابراین قالیباف از ورود به این نوع 
از  دارد  هدف  وقتی  هم  مقابل  طرف  البته  می کند.  پرهیز  مسائل 
این شیوه نادرست استفاده می کند. در حقیقت شیوه نادرستی است 
افراد و خانواده و اگر موردی وجود دارد، در رسانه و آن  که عیب 
هم زمان مناظره که تعداد قابل توجهی از مردم گوش می دهند و 
پای رسانه هستند، مطرح شود، اقدام ناصوابی است و دین اسلام 
هم این اجازه را نمی داد لذا قالیباف تلاش می کند وارد این معرکه 
نشود، که برخی موارد که در مورد خانواده او در جامعه مطرح است، 
از این تریبون گفته نشود.*یعنی قالیباف از مطرح شدن حاشیه های 

خانواده  اش در تلویزیون نگران است و ....
مطرح  که  می کند  ملاحظه  بلکه  نمی گذارم  ترس  را  اسمش  من 
نشود. به نظرم شیوه قالیباف عاقلانه است یعنی فرد نباید به دست 
و  درست  قالیباف  شیوه  لذا  بیندازد.  مهلکه  به  را  خودش  خودش، 
بزرگان  توصیه  و  اسلامی  آموزه های  با  این شیوه  و  است  عاقلانه 

همخوانی دارد.
انتخابات دو مرحله ای می  اگر قالیباف و جلیلی در صحنه بمانند 

شود
میان  جلیلی  و  قالیباف  روی  بر  اجماع  مورد  در  می شود  *گفته 
اصولگرایان مواردی مطرح است، به نظر شما قالیباف به نفع جلیلی 

کناره گیری می کند یا بالعکس؟
البته آقای پورمحمدی هم حضور دارد که وضعیت او فرق می کند. 
آقای قاضی زاده هاشمی و زاکانی دور قبل هم بودند و پوشش بودند، 
حرفی زدند، بعد هم رفتند کنار و مسئولیتی گرفتند، لذا شیوه آنها 

اصولًا این نبود که بمانند.
یعنی به صورت  آنها درگذشته همان شیوه گذشته است  لذا شیوه 
پوششی آمدند و در آخر به نفع جلیلی یا قالیباف کناره گیری می کنند. 
ابهام دارد و هم خلاف  قالیباف و جلیلی هم مقداری  منتها بحث 
شیوه برنده اصولگرایان است چراکه آمدند آرای خود را میان این 
دو نفر که رأی دارند تقسیم کردند، که در این شرایط میدان را به 

رقیب می دهند.
باشد  داشته  پزشکیان هم حضور  و  باشند  در صحنه  دوتا  این  اگر 
آنها حذف  از  یکی  دور دوم کشیده شود،  به  انتخابات  دارد  امکان 
شود و با حضور پزشکیان انتخابات به دور دوم برسد . بنابراین این 
خلاف شیوه ای است که معمولًا احزاب و گروه های سیاسی در پیش 
می گیرند. در حقیقت باید به گونه ای رفتار کنند که حداکثر آراء را 

بدست بیاورند که با این شیوه امکان پذیر نیست.
به دور  انتخابات  یا  و  باید کناره گیری کند  نفر  این دو  از  لذا یکی 
دوم بیافتد. در حقیقت وقتی رقابت میان پزشکیان، جلیلی و قالیباف 
باشد، طبعاً هیچ کدام اکثریت آراء را بدست نمی آورد چراکه هر کدام 
یک سهم دارند. نمی دانم آیا استراتژی آنها این است که انتخابات را 
به دور دوم بکشانند و در این دور موفق شوند که به جبهه اصلاحات 

بفهمانند رأی ندارند.
که  است  این  هدف  یا  و  هستند  رقبا  و  اصلاحات  هدف  یعنی 
درون خودشان هم رقابت است و این رقابت حل نمی شود و حالا 
بیاورد  رأی  بیشتر  کدام  هر  و  کنند  مردم حل  به دست  می خواهد 
بگویند انتخاب مردم همان انتخاب ما است. در هر صورتی هدفی 

در این قضیه وجود دارد که بنده هنوز متوجه آن نشدم.

هاشمی: مشــارکت بالای 50 درصد به نفع پزشکیان است
ــاگری ها علیه خانواده  اش نشود قالیباف تلاش دارد وارد معرکه افش


